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2019.05.07 වන දින අම්බලන්ගගොඩ නගර සභා රැස්වීම් ශාලාගේදී පැවති  

මාසික සභා රැස්වීම් වාර්තාව 
 

 
 
 
 
සහභාගීත්වය 
 

ඇම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදී් මැතිතුමා ගරුසභාපති 

කමල් වැල්ලගේ මැතිතුමා ගරු උප සභාපති 

ජී.සරත් ශ්රීලාල් ස සිල්වා මැතිතුමා    ගරු නගර සභා මන්ත්රී 

ගරේෂන්න් ගකරණියගයගේ මැතිතුමා    ගරු නගර සභා මන්ත්රී 

ඒ. ඩබ්. ජගත් කුමාර මැතිතුමා ගරු නගර සභා මන්ත්රී 

ඒ.පී. ලක්ෂ්න්ණි ගහේමන්තා ස සිල්වා මැතියගය ගරු නගර සභා මන්ත්රී 

දිනයාදුර ධර්මසාස මැතිතුමා     ගරු නගර සභා මන්ත්රී 

නන්සන රාජපක්ෂන් මැතිතුමා     ගරු නගර සභා මන්ත්රී  

ලලිත් ධම්ණික ගකොඩිකාර මැතිතුමා     ගරු නගර සභා මන්ත්රී 

ආර්. එම්. ලසන්ත අජිත් කුමාර මැතිතුමා   ගරු නගර සභා මන්ත්රී 

ගඩනට් පනියන්දුවගේ මැතිතුමා    ගරු නගර සභා මන්ත්රී 

ඩබ්.ඒ.ගසෝභිත රංජිත් මැතිතුමා    ගරු නගර සභා මන්ත්රී 

මගගේ අතුල ප්රියන්ත මැතිතුමා    ගරු නගර සභා මන්ත්රී 

ඊ. ඉන්ද්රා අරාරාංග  මැතියගය    ගරු නගර සභා මන්ත්රී 

ජී. ජී. ආර්. ග්ෂන්ලා කුමාරි මැතියගය     ගරු නගර සභා මන්ත්රී 

එච්.ඉගනෝකා ක්රිෂන්ාන්ති මැතියගය    ගරු නගර සභා මන්ත්රී 

එම්. ඩබ්. රාහුල ලලිතවික්රම මැතිතුමා   ගරු නගර සභා මන්ත්රී 

ඩබ්. එම්. නිලානි මැතියගය     ගරු නගර සභා මන්ත්රී 

ධනගසේන මාදුවගේ මැතිතුමා    ගරු නගර සභා මන්ත්රී 

එස්. එම්. සරත්චන්ද්ර ස සිල්වා මැතිතුමා   ගරු නගර සභා මන්ත්රී 

මගගේ චම්පා සුමුදු කුමාරි මැතියගය    ගරු නගර සභා මන්ත්රී 

 

 
 පන්සිල් සමාසන් වීගමන් අනතුරුව ගප.ව.  9.30 රැස්වීගම් වැඩ කටයුතු ආරම්භ කරන ලදී 

 

(01)  
 

01.01     2019 – 04 – 02 දින පවත්වන ලස මාසික සභා රැස්විම් වාර්තාව සභා සම්මත කිරිම 
 

 
2019-04-02  දින පවත්වන ලද මාසික සභා රැස්වීම් වාර්තාව පිළිගත යුතු බවට ගරු  නගර සභා 
මන්ත්රි ඒ.ඩබ්. ජගත් කුමාර මහතා විසින්  ය ෝජනා කල අතර ගරු නගර සභා මන්ත්රී  දිනා ාදුර 
ධර්මදාස මහතා විසින් ස්ථිර කරන ලදී.  
 



2 
 

සභාපතිවර ා විසින් කරන විය ේෂ නියවදන 

සංය ෝධන 

 ඒ අනුව 2019 – 04 - 02 දින පවත්වන ලස මාසික සභා රැස්වීම් වාර්තාව ඒකමතිකව සභා සම්මත 

විය. 

 

 

 

01. 2019.04.02 දින පැවති මාසික සභා රැස්වියම්දි සභා වාර්තාව පරිඝණක ගත කිරීයම්දි 

විෂ  ලිපිකාර මහත්මි  මඟින් එ  පරිඝණක ගත කරියම්දි යවනත් කරුණු  ටයත් අදහස ්

දක්වන ලද නගර සභා මන්ත්රි යරේෂන් යකරමියග ය  විසින් දක්වන ලද අදහස 

වැරදිමකින් ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජි. සරත් ශ්රි ලාල් මහතා දක්වන ලද අදහසක් යලස 

සටහන්ව තීබිම ගරු නගර සභා මන්ත්රි යරේෂන් යකරමියග ය  මහතා දක්වන ලද 

අදහසක් යලස නිවැරදි කිරිම. 

තීරණය 

 2019.04.02 දින පැවති මාසික සභා රැස්වියම්දි විෂ  ලිපිකරු මහත්මි ය  වැරදිමකින් යවනත් 

කරුණු  ටයත් අදහස් දක්වන ලද ගරු නගර සභා මන්ත්රි යරේෂන් යකරමියග ය  මහතා විසින්  

දක්වන ලද අදහස පරිඝණකත කිරීයම්දි ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජි. සරත් රී ලාල් මහතා දක්වන 

ලද අදහසක් යලස සටහන්ව තිබිම ගරු නගර සභා මන්ත්රි යරේෂන් යකරමියග ය  මහතා දක්වන 

ලද අදහසක් යලස නිවැරදි වි  යුතු බවට ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි්  මහතා විසින් 

ය ෝජනා කළ අතර ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලය  මහතා විසින් ස්ථිර කරන ලදුව සභා 

සම්මත වි . 

 

02. 2019.04.02 දින පැවති මාසික සභා වාර්තායේ සඳහන් සභා තීරණ අංක 05.01.04 ය ෝජනාව 

ය ෝජනා වලින් ඉවත් වි  යුතු . 

 

තීරණය 

2019.04.02 දින පැවති මාසික සභා වාර්තායේ සඳහන් සභා තීරණ අංක 05.01.04 ය ෝජනාව ය ෝජනා 

වලින් ඉවත් වි  යුතු . එ  සංය ෝධන  කිරිම සුදුසු බවට ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි්  මහතා විසින් 

ය ෝජනා කළ අතර ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලය  මහතා විසින් ස්ථිර කරන ලදුව සභා සම්මත වි . 
 

 

(02)  ඇත 

 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මැතිතුමා කතා කරණින් 

2019.04.21 වන දින රටතුළ ඇතිවු යබෝම්බ ප්රහාර  තුළින් මි ිය  සි ුමම ුද්ගගල න් සිිකකිරිම සඳහා 
විනාඩි ක නි ් බ්දතාව ක් දක්වන යලස ඉල්ලා සිටිනවා. 

 

(03)       ලැබි   ඇති පැමියගලි ,යපත්සම් හා ලිපි සභාවට ඉදිරිපත් කිරීම  

 

03.01 අම්බලන්ගගොඩ පාපන්දු සංගමය සසහා  නගර සභාව සතු ගරදි කුඩාරම් 10ක් සහ ්ලාස්ටික් පුටු 

50 ගනොණිගල් ඉල්ලා ඇති ලිපිය සභාගත කරන ලදි 
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ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

අම්බලන්යගොඩ පාපන්දු සංගම  , ශ්රිලංකා පාපන්දු සංගම  හා එක්ව පවත්ව ල ලබන දකුණු පළාත් ව ස 
අවුරුදු 11න් පහළ පාපන්දු තරඟාවලි  2019.04.06හා 07 යවනිදින බ්ගය්ගගම මාුදර්ණාගම 
ක්රිඩාංගණයිදි පැවැත්වීමට කටයුතු ය ොදා ඇත. යමම තරඟාවලි  සඳහා ක්රිඩක ක්රිඩිකාවන් 050ක් පමණ 
සහභාිය වන අතර නගර සභාව සතු යරදි කුඩාරම් 10ක් සහ ් ලාස්ටික් ුදටු 50ක් 2019.04.05 දින සිට 07 
දින දක්වා යනොමියල් ලබායදන යලස පාපන්දු සංගමයි සභාපති විසින් ඉල්ලිමක් කර ඇත. එ  සභා 
අ ලමති ට  ටත්ව යනොමියල් ලබා දී ඇති අතර එ  අ ලමත කරන යලස ඉල්ලා සිටිනවා. 

 

තීරණය 

රී ලංකා පාසල්පාපන්දු සංගම  , ශ්රි ලංකා පාපන්දු සම්යම්ලන  හා අම්බලන්යගොඩ පාපන්දු සංගම  මියන් 2019 

අයප්රේල් මස 6 හා 7 යදදින තුල පැවැත්යවන පාපන්දු තරඟාවලි  සඳහා යරදි කුඩාරම් 10 ක් හා ් ලාස්ටික් ුදටු 50ක් 

අයප්රේල් මස 05 දින සිට 07 දක්වා සභා අ ලමති ට  ටත්ව ලබා දිම සුදසු බවට  ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි්  

මහතා ස්ථිර කරන ලදුව ගරු නගර සභා මන්ත්රි දිනා ාදුර ධර්මදාස මහතා විසින් ස්ථිර කරන ලදුව ඒකමතිකව සභා 

සම්මත වි . 

03.02 අම්බලන්ගගොඩ ප්රාගිය ය සභාව මන්න් පුර නැම ම වයාපතති යටගත් ඉදිකරන ලස නව 

ගගොඩනැන්ල් විවතත කිරිගම් උත්සවය සඳහා 2019.04.07 දිනට වර්ණ ධජ 25ක්  සභා අනුමතියට 

යටත්ව ගනොණිගල් ලබා දිම සම්බන්ධ ලිපිය සභාගත කරන ලදී 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

අම්බලන්යගොඩ ප්රාය්ගය   සභාව ුදර නැම ම වයාපිති   ටයත් ඉදිකරන ලද නව යගොඩනැඟිල්ල විවිත 
කිරියම් උත්සව  2019.04.07 වන දින පස්වරු 4.00 ට අම්බලන්යගොඩ ප්රාය්ගය   සභා ප්රධාන 
කාර් ාලයිදි පැවැත්යේ. යමම උත්සව  සාර්ථක කර ගැනිම සඳහා වර්ණ ධජ 25ක් යනොමියල් ලබා 
යදන යලස අම්බලන්යගොඩ ප්රාය්ගය   සභායේ යල්කම් විසින් කාරුයගක ඉල්ලා ඇත. එ  සභා අ ලමති ට 
 ටත්ව යනොමියල් ලබා දී ඇත. ඒ සඳහා සභා අ ලමති  ලබා යදන යලස ඉල්ලා සිටිනවා. 

තීරණය 

ුදරනැගුම වයාපිති   ටයත් අම්බලන්යගොඩ ප්රාය්ගය   සභාව මඟින් ඉදිකරන ලද නව ුදස්තකාල යගොඩනැඟිල්ල 

විවිත කිරීයම් උත්සව  සඳහා 2019.04.07 දිනට  වර්න ධජ 25ක් සභා අ ලමති ට  ටත්ව යනොමියල් ලබාදිම සුදසු 

බවට  ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි්  මහතා ස්ථිර කරන ලදුව ගරු නගර සභා මන්ත්රි නන්දන රාජපක්ෂ මහතා 

විසින් ස්ථිර කරන ලදුව ඒකමතිකව සභා සම්මත වි . 

03.03 වැලිවිටිය දිවිතුරු ප්රාගිය ය සභාව විසින් සභාව සතු ජල බසරසරය ඉල්ලා ඇති 2019.04.0ද දිනැති 

ලිපිය සභා ගත කරන ලදී. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

වැලිවිට දිවිතුර ප්රාය්ගය   සභාව විසින් ජල බවුසර  ලබා ගැනිම සඳහා ඉල්ලිමක් කර ඇත. වැලිවිට 
දිවිතුර ප්රාය්ගය   සභා බල ප්රය්ග යි යම් දිනවල පවතින නි ං තත්ව  නිසා අිකක ජල ිකඟ කට ුහුණණ දි 
ඇත. වැලිවිට දිවිතුර ප්රාය්ගය   සභාව විසින් එම ජනතාවට සහන  සැලසියම් වැඩසටහනක් යම් වන 
විටත් ආරම්භ කර ඇත. එම කටයුත්ත සඳහා අප සභාව සතු ජල බවුසර  ප්රමාණවත් යනොවන බැවින් බබ 
සභාව සතු ජල බවුසර  ලබා යදන යලස ඉල්ලිමක් කර ඇත. ඒ සඳහා ට්රැක්ටර ට සවිකරන ලද ජල 
බවුසර  සති යදකක කාල කට සභා අ ලමති ට  ටත්ව යනොමියල් ලබා දි තිබු අතර එ  නැවත භාරදී 
ඇත. ඒ සඳහා සභායේ අ ලමති  ඉල්ලා සිටිනවා. 
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තීරණය 

වැලිවිට දිවිතුර ප්රාය්ගය   සභාවට ට්රැක්ටර ට සවිකරන ලද ජලබවුසර  සති යදකක පමණ කාල කට සභා  

අ ලමති ට  ටත්ව යනොමියල් ලබාදිම සුදසු බවට  ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි්  මහතා ස්ථිර කරන ලදුව ගරු 

උප සභාපති කමල් වැල්ලය  මහතා විසින් ස්ථිර කරන ලදුව ඒකමතිකව සභා සම්මත වි . 

03.04 ධර්මාගශෝක විසයාලය ය කනිෂ්න්ආ ආදි ය ෂන්ය සංගමය විසින් ගභ තික සම්පත් සංවර්ධන වයාපතති 

හා ය ෂන්යත්ව වයාපතති සාර් ක කර ගැනිම සඳහා පවත්වනු ලබන ප්රසංගය  විගනෝස බදු නිසහස් 

කර දිම හාප්රචාරක පුවරු ප්රසර්ශනය සම්බන්ධ ලිපිය සභා ගත කරන ලදී. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

ධර්මාය ෝක විදයාලයි කනිෂ්ආ ආදි ය ෂය සංගම  විසින් වියනෝද බඳ නිදහස් කර යදන යලස ඉල්ලිමක් 
කර ඇත. ධර්මාය ෝක විදයාලයි කනිෂ්ආ ආදි ය ෂය සංගම  තුළ පවතින යභ තික හා ය ෂය සංවර්ධන  
සඳහා වු විය ේෂ වැඩ පිළියවලක් 2019 වර්ෂයිදි ක්රි ාත්මක කරමින් පවති. ඒ වැඩසටහන වයාපිති 
25කට අිකක සංඛ්යාවක් ක්රි ාත්මක කරමින් සිටි. යභ තික සම්පත් වයාපිති , ය ෂයාත්ව වයාපිති අංග 
කැපි යපයනන වැඩ යකොටසක් ඉටු කරයි. යම් අං  සාර්ථක කර ගැනිම සඳහා සංගම  විසින් වාර්ෂිකව 
ප්රසංග රාය  ක් ක්රි ාත්මක කරයි. යම් වර්ෂයිද නිනි 22 දින විදයාලීයියි  ුහදලි    එස් යතෝමස ් ද සිල්වා 
ශ්රවනාගාරයිදි පැවැත්යවන අතර වියනෝද බ   නිදහස් කර දියමන් අය් ක්ෂිත ආදා ම සිනිවම 
දරුවන්ය  පාසල් අධයාපන කටයුතු සඳහා ය දවිමට අවස්ථාව සලසා යදන යලස ඉල්ලා ඇත. ප්රචාාරන  
සඳහා අව ය ප්රචාාරක ුදවරු සඳහා අව ය අ ලමති  ද ලබා යදන යලස  යල්කම්තුමි  , සභාපති, හා 
විදුහල්පතිතුමා විසින් ඉල්ලිමක් කර ඇත. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි එස.්එම්. සරත් චන්ද්ර මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, අනිවාර්  අ කිරිමක් අ  කිරිමට කමිටුව විසින් ය ෝජනා කර ඇත. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

කලින් ය ෝජනා කර ඇත. අ වැ  සමඟයි. නිදහස් යනොයකොට 10% ක ුහදලක් තබා ගන්නා යලස  

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, අපි යම් කමිටුයවන් තීරණ  කර ල ලැබුයේ වියනෝද බ   නිදහස් කිරිමට යනොයේ. රු. 
0000ට වැඩි වියනෝද බඳ ුහදල් 25% තිබුණ එ  අඩුකිරිමට කමිටුව මඟින් තීරණ  ග ල ලැබුවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි එස.්එම්. සරත් චන්ද්ර මහතා කතා කරණින් 

එ  අ ලමත කලාට අද දිනයි සභායේදි තමයි එ  සම්මත කර ග ල ලබන්යන්. 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

ඒ අ ලව යම  නිදහස ්කරන නිසා තමයි යම  අඩු කර ල ලැබුයේ. පාසලක් නිසා මය  කිසි ගැටුමවක් 
නැහැ යම  නිදහස් කිරිම සම්බන්ධව . දිියන් දිගටම යමයසේ නිදහස ්කිරිමට ිය ාම 10% ුහදලත් 25% 
ුහදලත් අපිට නැතියවනවා. යම  නිදහස් කර ල ලබන්යන් යකොයහොමද ? පාසල් වලට යකයසේද? 10% 
ුහදල ඉල්ලුවත් නිදහස් කර ල ලබනවා. යප ්ගගලික ආ තනවලට යකොයහොමද නිදහස් කරන්යන්.යමතුමා 
එම ය ෝජනාව යගන ආවිට ඊට අදාලව මා කතා කරන්නම්. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

යම් සම්බන්ධව කවුරුත් යමොනවත් ප්රකා  කරනවාද ? 
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ගරු නගර සභා මන්ත්රි එස.්එම්. සරත් චන්ද්ර මහතා කතා කරණින් 

යම් සම්බන්ධව තින්දුවක් දි  යනොහැකි . යම් වියනෝද බ   සම්බන්ධ ලිපි  සභාවට යගන ආ විට තින්දුවක් 
යදන්න . 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජි. සරත් ශ්රි ලාල් මහතා කතා කරණින් 

එම ගාස්තු නිදහස් කිරියම් ය ෝජනාව මා ස්ථිර කරනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ඊ. ඉන්සා අරාරාංග  මහත්ණිය කතා කරණින් 

මා ප්රකා  කරන්යන් යම  පාසලට ලබා යදන යලසයි. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ලලිත් ධම්ණික ගකොඩිකාර මහතා කතා කරණින් 

මා ඉල්ලා සිටින්යන්ත් යම  පාසලට ලබා යදන යලසයි. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

එයසේ නම් ප්ර ්න ක් නැහැ. වියනෝද බඳ ආාා පණයත් විිකවිධාන වලට  අ ලව නිදහස් කරන්න. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජි. සරත් ශ්රි ලාල් මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, මා කරුණු කිිකප ක් ප්රකා  කළ යුතුයි . සභායේ ගරු මන්ත්රිවරුන්ට දැන ගැනිම 
සඳහා. යම් නිදහස් කිරිම ඉල්ලා සිටින්යන් යම් පාසයල් දරුවන් යව ලයවන්. යම් ගරු මන්ත්රිවරුන්ය  හරි 
අඩකට වඩා දරුවන් යම් පාසයල් ඉයග ලම ලබයි. යම් සි ුමම ජනතාව ඡන්ද  දි යමතැනට එව ල ලැබුයේ 
එම යදමාපි න් විසිනි. යම් ප්රතිලාභ   න්යන් යම් දරුවන් යව ලයවනි. මා එ  100% ක්ම සහතික 
කරනවා. යම් වි දම් කිරිම ස්යේච්චාායවන් ඒ අ ය  අතින් වි දම් කර ගනිමින් තමයි යමික සංවිධාන  
කටයුතු කර ල ලබන්යන්. එම නිසා යම් සි ුම ුහදල් ලැයබන්යන් පාසලට. ඕනම යද ක යපොඩි අක්රමිකතා 
ඇති. එ  මා නැහැ කි න්යන් නැ.100% ම යම් ුහදල් පාසයල් යම් දරුවන්ය  අධයාපන කටයුතු සඳහා 
තමයි ය ොදවන්යන්.අධයාපන අමාතයාං   විසින් ඕනැම පාසලකට යපොදුයේ ලබා යනොයදන පහසුකම් 
තියබනවා. අන්න එවැනි පහසුකම් ධර්මාය ෝක විදයාල  වය  පාසල් වල වැඩි කර ල ලබන්යන් යම් 
ප්රජාව විසිනි. එම ුහදල් වලිනි. යම  නිදහස් කිරිම කරන යලස ඉල්ලිම කර ල ලබන්යන්ත් අන්න එම 
නිසායි. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහුල ලලිත වික්රම මහතා කතා කරණින් 

වියනෝද බ   සම්බන්ධය න් කමිටු පත්කර  ම්  ම් තින්දු තීරන පසුිය  දිනවලදි ග ල ලැබුවා. පාසලක් 
නිසා මඟ හරින්නත් බැහැ. ධර්මාය ෝක විදයාලයි යපොඩි යපොඩි ගැටුම තියබනවා.ගරු සභාපතිතුමා විසින් 
සභාවකදි කතා කළා නාවික හුහදාපතිවර ා පැමියග අවස්ථායේ ඇතිවු ප්ර ්න . 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

නැ ඒගැන දැන් කතා කරන්න අව ය නැහැ. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහුල ලලිත වික්රම මහතා කතා කරණින් 

නැහැ කතා කරන්යන් නැහැ. ඒ සම්බන්ධවත්  ම්කිසි තිරණ ක් තිබි  යුතු  යි අපය  මත .නගර සභාව 
යලස අපය  ගරුත්ව ත් තිබි  යුතුයි. අම්බලන්යගොඩ නගරයි දරුවන්ට ඇතුළත් විමටත් යනොහැකි 
තත්ව ක් තමයි දැන් ඇති වී ඇත්යත්. එ  අනිවාර්ය න්ම කිව යුතුයි. අපය  දරුවකු ඇතුළත් කිරිමට 
ිය ත් යලොකු ගැටුම සහගත තත්ව ක් තියබනවා. යපොදුයේ වර්ියකරණ  කරන ලද පාසලක් නිසා අපය  
සහාය ෝග  ලබා යදනවා. 
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ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

එ  ලබා යදනවා. 

තීරණය 

ධර්මාය ෝක විදයාලය   කනිෂ්ආ ආදි ය ෂය සංගම  විසින් 2019.06.22 දින පවත්ව ල ලබන ප්රසංග  සඳහා වි යනෝද 

බ   නිදහස් කිරිම වියනෝද බදු අාා පණයත් විිකවිධාන වලට  ටත්ව නිදහස් කිරිම සුදසු බවට  ගරු සභාපති 

එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි්  මහතා ය ෝජනා කරන ලදුව ගරු නගර සභා මන්ත්රි නන්දන රාජපක්ෂ මහතා විසින් ස්ථිර 

කරන ලදුව ඒකමතිකව සභා සම්මත වි . 

03.05 අම්බලන්ගගොඩ , විසයාල මාවත, යහ සාධක සණිතිය මන්න් 2019.04.15ත දින පවත්වනු ලබන  

බක්මහ උගෙල සඳහා කැනපි 03ක් සහ ගකොඩිකණු 10ක් සභා අනුමතියට යටත්ව ගනොණිගල් 

ලබා දිම සම්බන්ධ ලිපිය සභාගත කරන ලදී. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

 හසාධක සමිති  , විදයාල මාවත, අම්බලන්යගොඩ. වාර්ෂිකව පවත්ව ල ලබන බක්මහ උයළල සඳහා 
කැනපි 00 ක් හා යකොඩි 10 ක් හා පාට යකොඩි 50ක්  2019 අයප්රේල් මස 15 දිනට ලබායදන යලස කරන ලද 
ඉල්ලිමට අ ලව සභා අ ලමති ට  ටත්ව ලබා දී ඇත. එ  අ ලමත කරන යලස ඉල්ලා සිටිනවා. 

තීරණය 

අම්බලන්යගොඩ  හ සාධක සමිති  මඟින් වාර්ෂිකව පවත්ව ල ලබන බක්මහ උයළල සදහා 2019.04.15 දිනට 

කැනපි 00 ක් හා පාට යකොඩි සිකත යකොඩි කණු 10 ක් සභා අ ලමති ට  ටත්ව යනොමියල් ලබා දීම සුදසු බවට  ගරු 

සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි්  මහතා ස්ථිර කරන ලදුව ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලය  මහතා විසින් ස්ථිර කරන 

ලදුව ඒකමතිකව සභා සම්මත වි . 

03.06 ගතොරතුරු හා සන්නිගේසන තාක්ෂන්ණ පුහුණු කිරිගම් මධයස ්ානය මන්න් 2019.04.2ද දින 

පවත්වනු ලබන බක්මහ උගෙල සඳහා ගකොඩි 25ක් හා ගකොඩි කණු 25ක් සභා අනුමතියට 

යටත්ව ගනොණිගල් ලබා දීම සම්බන්ධ ලිපිය සභාගත කරන ලදී 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

යතොරතුරු හා සන්නියේදන ුදරුදු කිරියම් මධයස්ථාන .2019 වර්ෂයි පැවැත්යවන බක්මහ උයළල 
සාර්ථක කර ගැනිමට.යම් ආ තනය  ලත් ඉල්ලා තියබනවා ක්රිඩාංගණ  ආලංකාර කර ගැනිම සඳහා. මා 
ිකතන්යන් යම  යනොපැවැත්වියග. සභා අ ලමති ට  ටත්ව ලබා යදන යලස දන්වා ඇත. යමම බක්මහ 
උ යළල යනොපැවැත්වු බැවින් යම  ඉවත් කර සිටිනවා. 

තීරණය  

යතොරතුරු හා සන්නියේදන තාක්ෂණ ුදුණණු කිරියම් මධයස්ථාන  මියන් 2019.04.28 වන දින බක්මහ උයළල 

සඳහා ුදටු 50ක් යකොඩි හා යකොඩි කණු 25 ක් යනොමියල් ඉල්ලා සිට ල ලැබුවත් යමම බක්මහ උයළල යනොපැවැත්වු 

නිසා යමම ලිපි  ඉවත් කිරිම සුදසු බවට ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි්  මහතා ය ෝජනා කරන අතර  ලදුව ගරු 

නගර සභා මන්ත්රි ජි. සරත් රී ලාල් මහතා විසින් ස්ථිර කරන ලදුව ඒකමතිකව සභා සම්මත වි . 

03.07 බලපිටිය ප්රාගිය ය සභාව විසින් ජල බසරසරය ලබා දීම සම්බන්ධව ස්තුතිය පුස කිරිගම් ලිපිය සභා 

ගත කරන ලදී. 
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ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

ප්රාය්ගය   සභාව , බලපිටි .ජල බවුසර  ලබා ගැනිම සම්බන්ධවයි. පසුිය  දිනවල පැවැති වි ළි 
කාලගුයගක තත්ව  නිසා බල ප්රය්ග යි වි ාල පානි  ජල ිකඟ කට ුහුණණ යදන ලදි. එිකදි බවුන්ට ජල  
සප ා දිමට අප සභාවට ගැටුමවක් වි . ඒ අ ලව අපය  ඉල්ලිම සලකා බලා රි දුරු මහයතකු සමඟ ජල 
බවුසර  ලබා දීම පිළිබඳ 2019 අයප්රේල් මස පැවති මසික සභා රැස්වියම්දි ගරු මන්ත්රිවරුන් විසින් 
අම්බලන්යගොඩ නගර සභාවට හා බබතුමාට ුදද කළ යුතු බවට ප්රකා  කරන ලදි. ඒ අ ලව බබතුමා ලබා 
දුන් සහාය ෝග  පිළිබඳව බබතුමාට හා ගරු මන්ත්රි මඩලඩල ට කිතයේද  ුදද කර සිටි.බබ ආ තන ට 
 ම් සහාය ෝග ක් අව ය වු විට ලබායදන බවට වැඩිදුරටත් දන්වා ඇත. 

තීරණය 

වි ලි කාලගුයගක තත්වය න් පිඩාවට පත් ජනතාවට පානී  ජල  සැපය ම සඳහා බළපිටි  ප්රාය්ගය   සභාවට අප 

සභාව සතු ජල බවුසර  ලබා දීම සම්බන්ධය න් සභාපතිතුමා ඇතුුම ගරු මන්ත්රි මඩලඩල  යවත ස්තුති  ුදද කිරිම 

සම්බන්ධ ලිපි  සභායේ දැන ගැනීම පියගස ඉදිරිපත් කරන ලදී.  

03.0ද නියඟගයන් පිඩාවට පත් වැලිවිටිය - දිවිතුරු ප්රගිය ය සභා බල ප්රගිශග  ගම්මාන සසහා ජලය 

හා සහන ගසේවා සැපය ම සඳහා ප්රශංසාව පල කිරිම සම්බන්ධ ලිපිය සභාගත කරන ලදී. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

වැලිවිට දිවිතුර ප්රාය්ගය   සභාව. නි ඟය න් පිඩාවට පත් ජනතාව සඳහා ජල  ලබා දියම් සහන  
සැලසිම සඳහා ජල බවුසර  ලබා දිම පිළිබඳව ප්රාය්ගය   සභායේ ගරු සභාපතිතුමා විසින් ප්ර ංසා පල කර 
ලිපි ක් එවා ඇත. එ  සභායේ දැන ගැනිම පියගස ඉදිරිපත් කර සිටිනවා. 

තීරණය 

නි ඟය න් පිඩාවට පත් ජනතාවට පානී  ජල  සැපය ම සඳහා වැලිවිටි  - දිවිතුර  ප්රාය්ගය   සභාවට අප සභාව 

සතු ජල බවුසර  ලබා දීම සම්බන්ධය න් ස්තුති  හා ප්ර ංසාව ුදද කිරිම සම්බන්ධ ලිපි  සභායේ දැන ගැනීම 

පියගස ඉදිරිපත් කරන ලදී.  

03.09 පොත් පාලන සහකාර ගකොමසාරිස් කාර්යාලය විසින් කාර්යාල පරික්ෂන්ණ වාර්තාව - සභා රැස්විම 

,ගගවීම් වසරචර් , ආසායම් සම්බන්ධව  ලිපිය සභාගත කරන ලදී. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

සහාකාර පළාත් පාලන යකොමසාරිස්තුමි විසින් එවන ලද ලිපි ක් ගරු සභායේ දැන ගැනිම පිනිස ඉදිරිපත් 
කරනවා. කාර් ාල සභා වාර්තාව , යගවීම් වවුචාර් හා ආදා ම් , සභා රැස්වීමි පවත්වායගන  ාම පිළිබඳව 
වාර්තා ලබා ගැනිම. බබ සභා රැස්විම පවත්වා යගන  ාම , සභා වාර්තා තබා ගැනිම. බබ සභායේ රැස්වීම 
පවත්වායගන  ාම හා වාර්තා තබා ගැනිම සම්බන්ධය න් පරීක්ෂා කිරීයම්දි එකී රැස්වීම පවත්වායගන 
 ාම අම්බලන්යගොඩ නගර සභාව විසින් ක්රි ාත්මක කිරිමට පිළියගන ඇති 2010/05/17 දින අංක1811 
දරණ රී ලංකා ප්රජාතාන්ත්රික සමාජවාදි ජනරජයි ගැස ප පරයි iv (අ) යකොටයසේ ුමල කරන ලද සභා 
රැස්වීම්වල කටයුතු කරයගන ාම පිළිබඳ අතුරු වයවස්ථාවට අ ලකුල යනොවන බව නිරීක්ෂණ  වි . ඒ 
අ ලව පහත කරුණු පිළිබඳව බබය  අවධාන  ය ොුහ කළ යුතු .  

( 01) සභාවට ලිපි සංය්ග  යපත්සම් ඉදිරිපත් කිරිම  ටයත් කිසි ම් සභිකය කුට යපත්සම් යහෝ 
සංය්ග යි අරුහණ ලුුණඩින් ප්රකා  කළ හැක. එ  සම්ුදර්ණය න් කි වි  යුතු නම් ඒ සඳහා 
ය ෝජනාවක් සම්මත කළ යුතු . ඒ අ ලව යපත්සම් ලුුණඩින් ඉදිරිපත් කිරිම යහෝ සම්ුදර්ණය න් 
කි විම පමණක් සිදු කිරියමන් පසුව එ  කාරක සභාවකට ඉදිරිපත් කිරිම යහෝ යවනත් සුදුසු 
පි වරක් ගැනීමට සභාපතිවර ාට හැකි ත එයසේ වුවත් අම්බලන්යගොඩ නගර සභා රැස්විම්වල ලිපි 
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සංය්ග  විෂ  යකොට දීර්ඝ යලස සකච්ඡා, විවාද කර ඇති අතර ඇතැම් අවසථ්ාවල ය ෝජනා 
සම්ුහතින් ද මියන් තීරණ යගන ඇත. එකී කටයුතු සි ල්ල වාර්තා කිරිමට ද පි වර යගන ඇත. 
එම තත්ත්ව  වයවස්ථා ලකුල යනොවන බව යපන්වා දි ඇත. 

(02)  ථා පරිදි කල් දී ඇති ය ෝජනාවල නිළධාරින් ඉදිරිපත් කර ල ලබන පරිපාලන ය ෝජනා යලස 
යල්කම් හා යවනත් නිළධාරින් ය ෝජනා ඉදිරිපත් කරන බවට සභාපතිවර ා විසින් එකී 
ය ෝජනාව පිළිගත යුතු බව ය ෝජනා ඉදිරිපත් කරන බව වාර්තා ගත කර ඇත. ( 2018.07.00) හා 
2018.10.02 මහා සභා වාර්තා )  ථා පරිදි කල් දී ය ෝජනා  ටයත් නිළධාරින්ට ය ෝජනා 
ඉදිරිපත් කළ යනොහැකි වන අතර ය ෝජනා පරිපාලන ට අදාළ වුවද එම ය ෝජනා ඉදිරිපත් කළ 
යුත්යත් සභාපතිවර ා හා ගැටලු සභික න් විසිනි. 

(00) ය ෝජනා ඉදිරිපත් කිරිම විවාද කිරිම විවාද  අවසන් කිරිම ඡන්ද  දිම නිසියලස සභා සම්ුහති ට 
පත් කිරිම වාර්තා කළයුතු අතර සි ුම ය ෝජනා සම්බන්ධය න් එක් එක් ක්රි ාපාටි පාටි ඉටුකර 
ඇති බවට වාර්තාවල සටහන් වි යනොතිබිම. ඒ අ ලව ය ෝජනාවල වයවස්ථා ලකුල යනොවන බව 
යපන්වා යදමි. 

(04) කාරක සභා වාර්තා සලකා බැලියම්දි කාරක සභා වාර්තා මහා සභා වාර්තාවට අන්තර්ගත යකොට 
තියබ්.මහා සභා වාර්තාවට කමිටු වාර්තා ඇතුළත් කිරිම සම්ුදර්ණය න්ම ඇතුළත් වි  යුතු 
නැත.කමිටු වාර්තා යවනම යගො ල කර තබා ගැනිමටත් කමිටු වාර්තායේ නිර්ය්ග  සඳහා මහ 
සභායේ අ ලමති  ලබායගන ඒ බව මහා සභා වාර්තායේ සටහන් කිරිම ප්රමාණවත් යේ. 

(05) මහා සභා රැස්විම්වල දැක්යවන ආකාර ට සභික න් කතා කරන සි ුම ය්ග හා අදහස් වාර්තා කර 
ඇත.තවද කතා කිරිමට අදාල රිතින්ටද පටහැනිව අදහස් දක්වා ඇත.එ අ ලව රිති මතු කිරිමට 
කටයුතු යනොකර ඇති අතරපවත්වායගන  න අවිකමත් බව යපනි  යි.රැසව්ිම් පවත්වායගන 
 ායම් අතුරු වයවස්ථාව අ ලව 8.4 අ ලව සභික න් කතා කරන සි ුම කරුණු අව ය යනොවන 
අතර ය ෝජනා සම්බන්ධය න් වැදගත් ව ලයි ය ෝජනා සම්බන්ධ කැමැත්ත අකමැත්ත 
ය ෝජනා සම්ුහති  සඳහන් කිරිමයි.ඒ අ ලව අවධාන  ය ොුහ කිරිම අ ලව දැනට පිටු 80 ප්රමාණ  
වු වි ාල වාර්තාව යකට වාර්තාවක් බවට පත්කර ගත හැකියේ. 

(06) නයා  පර ට ඇතුළත් යනොවු යවනත් කරුණු  ටයත් නැවත ය ෝජනා ඉදිරිපත් කිරිම වාද විවාද 
කිරිම දැක්විම වයවස්ථා ලකුල යනොවන බව යපන්වා ය්ග.  

ඊළගට යගවිම් වවුචාර් අත්සන් කිරිම හා යගවිම් වවුචාර් සහතික කිරිමට යහෝ බල  පවරා ඇති විටක උප 
සභාපතිවර ා විසින් සිදු කළ යුතුව ඇත.එයහත් බබ ආ තනයි වවුචාර් පත් අත්සන් කිරිම ප්රධාන 
කළමනාකාර සහාකාර විසින් සිදු කරන අතර යගවිම් අ ලමති  සභාපතිවර ා විසින් කර ල ලබයි.ඒ අ ලව 
යගවිම් වවුචාර් සහතික කිරිම සභාපතිවර ා විසින් සිදු කළ යුතු  .යම  ඉතා දිර්ඝ විස්තර සිකත ලිපි කි. 
සි ුම විස්තර කි වීම අපහසුයි.ගරු මන්ත්රිවරුන්ට යම් ලිපියි ඡා ා පිටපත බැන්න් ලබා යදන්නම්.යමිකදි 
මට ඇත්තටම ගැටුමවක් මතුයවනවා. යමම යගවිම් වවුචාර් යගවිම සඳහා අත්සන් කර ල ලබන්යන් මා 
නිසා. එම නිසා වවුචාර  සහතික කිරිම මා විසින්ම සිදු කළයහොත් එ  ගැටුම සහගත තත්ව කි. එික බල  
යල්කම්වර ාට යහෝ නිලධාරිය කුට පැවරිම වඩාත් සුදුසු බවයි. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජි.සරත් ශ්රී ලාල් මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි. පළාත් පාලන විමර් න නිලධාරි යමම සථ්ාන ට පැමිණ නිරික්ෂණ  කර 
විමර් න ක් සිදු කර ලබා දි ඇති වාර්තාවක් බවයි මා හට හැඟි න්යන්. අපිත් යසො ා බැලු විදි ට බ  
තත්ව  සැබැවයි. යම් විෂ ට අ ලව යසො ා බැලු ආකාර ට පරිගණක දැ ලම නැතිනම් බවුන්ට පරිගණක 
දැ ලම ලබා දි  යුතුයි. සමහර නිලධාරින් විසිනි ලබායදන ලද පරිගණක අයින් කර ඇත. ගබඩාවට මා ිය  
විට දුටුයේ එික පරිගණක කලින් සිටි නිලධාරි මහත්මි  විසින් අයින් කර ඇති බවයි. ඒ එ ාය  
යනොහැකි ාවයි. පරිගණක පාේච්චි කිරිමට යනොහැකි විමයි.ඕනෑම ආ තන ක පලුහයවන්ම පරිගණක 
ඇති ස්ථාන  වන්යන් ගබඩාවයි.ගබඩායවත් පරිගණ ක් නැතිනම් නගර සභායේ යම් තාක්ෂණ  පිළිබඳ 
කතා කිරිම පලක් නැහැ 

 



9 
 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

ගබඩාවට පරිගණ ක් සප ා දී තිබුණා. ඒ අ  පාවිච්චි යනොකළ නිසා ක්රි ා විරිකත වි ඇත.  

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජි.සරත් ශ්රී ලාල් මහතා කතා කරණින් 

එකයනයම් යම් ප්රකා  කරන්යන් . එ ාට දිුද එකක් යනයම්. ගබඩායේ පරිගණක තියබන එක යනයම්. 
එම නිලධාරි ා යම ට අ ලගත වි  යුතුයි. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

එම නිලධාරි ා ස්ථාන මාරු ලබා යගොස් ඇත. ඒ සඳහා නව නිලධාරිය ක් පත්කර ඇත. ඇ ට පරිගණක 
දැ ලම තියබනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජි.සරත් ශ්රී ලාල් මහතා කතා කරණින් 

මා යම් තාක්ෂණ  සම්බන්ධ නිලධාරි ා පිළිබඳ යනයම් කතා කයල්.එම නිලධාරි ා වි ාල පරිශ්රම ක් 
දරනවා. යම් තාක්ෂණ ට නිලධාරින් අ ලගත කිරිමට. ුදුණණු විම් වලදි වැඩ ුහුම වලදි ලබා දි ඇති යම් 
තාක්ෂණ යමවලම් පිළිබඳ ුදුණණුව. වි ය ේෂය න්ම මහජනතාව සමඟ ගැයටන අං  පවා. වරිපණම් , 
කඩකුළි. ආදියි  ම්  ම් යදෝෂ තියබන අවස්ථා ඇත. යම්වායි පවා ුහදල් යගවියම් කුවිතාන්සිවල  වි ාල 
අඩු පාඩු තියබනවා. මා ඒවා යපන්වා යදන්නම්.අප ආ තනය න් පිටත  න්යන් යම් ලි කි විලි. එම 
නිසා තාක්ෂණ දැ ලම තියබන , උපයදස් දි  හැකි පළාත් පාලන හරි  ම් පිටස්තර ුහදල් යගවා හරි 
නිලධාරිය කු යගන්වා සවස 0න් පසු මහා යලොකු රාජකාරි ක් සිදු යකයරන්යන් නැහැ. 0ත් 4ත් අතර 
පැ ක පමණ කාල ක එම විෂ  පිළිබඳ ුදුණණුව ලබා දි යම   වත්කාලින කරන්න. සභාවක් විදි ට 
නිලධාරින් තාක්ෂන යමවලම් ඉල්ලන්යන් යමොනවාද ඒ ය්ග ලබා දි තියබනවා. ඉන් ප්රතිුමල ක් 
ලැයබන්යන් නැහැ. මහජනතාවට ඉන් ප්රතිලාභ ලැයබන්යන් නැතිනම්. යම් ලිපියි සඳහන් සි ුම ය්ග 
සතය කි. ඉතාම ස්වල්ප නිලධාරින් පිරිසක් පමණයි එ ට අ ලගත වි එ  සිදු කර ල 
ලබන්යන්.යනොදන්නවා යවන්නත් ුදුමවනි. හැබැයි සමහරු උවමනායවන්ම යම  මඟ හරිනවා වි  
හැකියි.එයහම යවන්න බැහැ ආ තන වල. යම් සි ුම යදනාට යපොදු වි  යුතුයි. යම  නැහැ කි න එක මා 
යසො ා බැලුවිට මට දැන ගන්නට ලැබුණා.  ම් ව ස් සිමාවක් පසුකර පැමිනි නිලධාරින්. යම් අ  පාසල් 
 න කාලයිදි යම් යමවලම් භාවිතා කර නැහැ. ඉයගන යගන නැහැ. ඉයගන ගත්තාට මාස 0-4 ක් පමණ 
කාල ක් තමයි ඉයගන යගන තියබන්යන්. ඒ අ  දන්නවා කි න එක වි ්වාස කරන්න බැහැ. ඒ අ ට 
අමතක විම් විමට ුදුමවනි. පරිගණක වැඩ සටහන් සාදා දුන්නාත් බවුන්ට එතැනින් එහාට  ාමට 
යනොහැකි . එ දැ ලම නැහැ. ඒයසේ සිදුවන අවස්ථා තියබනවා. යමොකද බවුන් පාසල් වලින් යම  ඉයගන 
ගත්තා යනයම්.තාවකාලික මාස 0 -4 ක ුදුණණුවක් ලබා තමයි යමම ආ තන ට එන්යන්. යම් විෂ ටත් 
අලුත් වි  හැකියි ඒ නිලධාරිතුමි .අඩුම ව ය න් මාස 0ක වත් ුදුණණුවක් ලබා දී නිලධාරින්ට යම  
 ාවත්කාලින කරන යලස යල්කම්තුමි යගන් ඉල්ලා සිටිනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ඩබ්.එම්.නිලානි ගමනවිය කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, ගරු නගර සභා මන්ත්රි සරත් ශ්රි ලාල් මහතා කතා කර කරුණ පිළිබඳව මාත් කතා කළ 
යුතුයි.පසුිය  දිනවල සභා වාර්තා ලබා දීයම්දි සභා වාර්තා සකස් කරන නිලධාරි මහත්මි  සැයහන 
අපහසුතාව ට පත් වුණා. යමොකද සහකාර පළාත් පාලන යකොමසාරිස්තුමා දන්වා ඇති ආකර ට පසුිය  
සභාවලදි අනව ය ය්ගවල් කතා බහ වුවා. ඒවා සභා වාර්තාව තුළ වාර්තා කිරිමට  ාම නිසා තමයි 
වාර්තායේ පිටු වැඩි වි ඇත්යත්. ගරු මන්ත්රිවරු 21 ක් සිටිනවා. සභායේ අනව ය සි ුම ය්ගවල් කතා කිරිම 
නිසා තමයි යම් තත්ව  උදා වි ඇත්යත්. අතයව ය ය්ගවල් පමණක් සභා වාර්තායේ ඇතුළත් වි  යුතු  
 න්න මාය  මත යි. සභාවට ලිපි ඉදිරිපත් කිරියම්දි දින වකව ලවක් තබා ගත යුතුයි. සභාව දිනයිදිත් 
සමහර නිලධාරි මහත්ම මහත්මින් ලිපි ඉදිරිපත් කරනවා. සභාවට දින වකව ල තුල ලිපි ඉදිරිපත් කිරිමට 
නිතයා ලකුලව කටයුතු සිදු කරන යලස මා යල්කම්තුමි යගන් ඉල්ලා සිටිනවා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

යම් උපයදස් අ ලව කටයුතු සිදු කිරිමට යල්කම්තුමි ට බල  පවරා සිටිනවා. 
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ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

කි න ය්ගවල් සතය වුණත් නගර සභාව කිසිම දිනක නිතයා ලකුල යනොවන විදි ට වැඩ කටයුතු සිදු කර 
නැහැ. සහකාර පලාත් පාලන යකොමසාරිස්තුමි  විසින් ඉදිරිපත් කර ඇති සි ුම ය්ගවල් සතය යලස 
පිලිගැනිමට අපිට බැහැ. අපි යම් සභාවට පැමිණ කතා කර ල ලබන්යන් ජනතාවය  ය්ගවල්. එයහත් 
යමිකදි යම් සභා වාර්තාව වි ාල වැඩියි . එ  යකටි කරන්න කි ා එයසේ තින්දු කිරිමට යනොහැකියි. අප 
සි ුමයදනාම කතා කර ල ලබන්යන් මහජනතාවය  කරුණුයි. එම නිසා යම  යකටිකරන්න කි න එක 
ඉතාම අසාධාරණයි. එයහම කරන්න යදන්න බැහැ. එයහනම් යම් සභාව තබන්යන් නැතිව 
යකොමසාරිස්තුමි ට දි  යුතුයි යම් පාලන . එයහනම් යම් නගර සභාවක් අව ය වන්යන් නැහැ. එ ට මා 
එකඟ වන්යන් නැහැ. නිතයා ලකුල වි  යුතු බවට නම් එකඟයි. නිතයා ලකුල යනොවන විදි ට වැඩ කර 
නැහැ. අනව ය විදි ට යම් සභාවට ඇඟිලි ගැසිමට නම් ඉඩ යදන්න බැහැ. යම  මිට කලින් ආයේ නැහැ. 
අපි යම් ගරු සභාව වසර 20ක් විතර නිය ෝජන  කලායන්. දැන් ඕක ආයේ යකොයහොමද ? දැන් යමයතක් 
කල් අපි තීරණ  කලායන්. යම් වසර ගණනක් ිය පසු යම් මෑතකදි තමයි බවැනි ලිපි එවන්යන්.බබතුමා 
යම් ගරු සභායේ 4 වතාවක් ගරු සභාපතිවර ා ව ය න් කටයුතු කළා. නිතයා ලකුල යනොවන අසාධාරණ 
යලස කටයුතු සිදු කයළේ නැහැ. අනව ය විදි ට ජනතාවය  ුහදල් යවන විදි ට වැඩ කයළේ නැහැ. 
නිතයා ලකුල වුණාට කමක් නැහැ. අනව ය විදි ට යම් ගරු සභායේ මන්ත්රිවරුන්ය  අයිතිවාසිකම් උදුරා 
ගන්න යදන්න බැහැ. එ  මා දැඩි පිළිකුයලන් යහලා දකිනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ලලිත් ධම්ණික ගකොඩිකාර මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, දැන් යම් අතයව යයි කි ා එතුමි  විසින් නිර්වචාන  කර ඇති යද  තීරණ  කර ල 
ලබන්යන් කවුද ? මා කි නා යද  අතයව ය නම් එ  යකොයහොමද අතයව ය වන්යන් නැහැ කි ා 
පවසන්යන්. මා ප්රකා  කරන යද  මට අතයව යයි. එ  කාටවත් වලකන්න බැහැ. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

ගරු මන්ත්රිතුමා . ඇත්තටම දැන් සි ුම ගරු මන්ත්රිවරු සි ුම යදනාය  අදහස් සාධාරණ යලස අපි 
අුණම්කන් දි තියබනවා. යමිකදි අපි දැකි  යුත්යත් කි න යද  ගැන යනයම් . වාර්තා කිරියම්දි .එතුමි  
ප්රකා  කර ඇත්යත් වාර්තා කරන එක යකටිය න් කරන යලසයි.  

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ලලිත් ධම්ණික ගකොඩිකාර මහතා කතා කරණින් 

අපි යමොනවා හරි යද ක් ප්රකා  කරන්යන් අපය  ගමට අතයව ය යද ක් නිසා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

අපි යවනසක් කරන්න  න්යන් නැහැ. යම්  නවිදි ට කරන්න. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ලලිත් ධම්ණික ගකොඩිකාර මහතා කතා කරණින් 

යදවැනි කාරණ  අර යතොරතුරු තාක්ෂණ .තාක්ෂණ  පිළිබඳ නිුදනත්ව  ඇති අ  අපය  ගයම් ඕන 
තරම් සිටිනවා. මා ිකතන්යන් බවුන් ස්යේච්ජායවන් පැමිණ අය්  නිලධාරින් දැ ලවත් කිරිමට ය ොදා ගත 
හැකියි. එයහම දින කිිකප ක් බවුන් යගන්වා දැ ලවත් කිරිම කළ හැකියි. 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

එතුමා ඒ පිළිබඳව දැන්විමට කලින් අපි ව ඹ සංවර්ධනය න් යගන්වා එම නිලධාරින්ට ුදුණණු කර ල 
ලැබුයේ. නුහත් නිලධාරින්ට ුදරුදු ුදුණණු කළාට නිලධාරින් ස්ථාන මාරු යගන වසර 5ක් ිය  පසු යම් 
ආ තනයි සිටින්යන් නැහැ. එ යි යම් සඳහා ුහලික ගැටුමව වි ඇත්යත්. හැමදාම යම ට පැමියණන 
නිලධාරිය කුට යම  ුදුණණු කළ යුතුයි. යම  අපි ුදුණණු කළා. යම් සඳහා ුහදල් පවා යගේවා. රු.80000/= 
ක පමණ ුහදලක් යගේවා. එම ුහදල් යගවා තමයි බ  තත්ව ට යගන එ ල ලැබුයේ.  
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ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජි. සරත් ශ්රී ලාල් මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, ව ඹ ආ තනය න් නිරන්තරය න් යගන්වා ගත හැකි . 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

ඒ අ  දැනට ප්රකා  කර සිටිනවා. නැවතත් පැමිණ අලුත් නිලධාරින්ට යම  ුදරුදු ුදුණණු කිරිමට. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, සහකාර පළාත් පාලන යකොමසාරිස්තුමි ට නිය ෝග ක් යහෝ උපයදසක් යම් ගරු 
සභාවට දි  යනොහැකියි. එ  ගරු මන්ත්රිවරුන්ය  අයිති කි. ආාා පණත් අ ලව එතුමි ට එයහම 
අයිති ක් නැහැ. ගරු මන්ත්රිවරු යපනි සිටින්යන් යම් මහජනතාව යව ලයවනි. මහජනතාව යව ලයවන් 
යපනි සිටින ගරු මන්ත්රිවරුන්ය  අදහස් යකටි කරන්න කි න්න අයිති ක් නැහැ. යම් නිති  පළාත් 
සභාවටත් යපොදුයි. පාර්ලියම්න්තුවටත් යපොදුයි.යම ට එයහම බලපැමක් කරන්න කිසිම අයිති ක් 
නැහැ.බබතුමා එතුමි  විසින් එවන ලද ලිපියි පිටපත් ගරු මන්ත්රිවරුන්ට ලබා යදන යලස ඉල්ලා 
සිටිනවා. ගරු මන්ත්රිවරු තම ගයම් ජනතාවය   ම් ප්ර ්න ක් සභාවට ඉදිරිපත් කරන විට එ  යකටි 
කරන යලස ප්රකා  කිරිමට සහකාර යකොමසාරිස්තුමි ට යනයම් යකොමසාරිස්තුමාටත් අයිති ක් 
නැහැ.පළාත් පාලන යල්කම්තුමාටත් අයිති ක් නැහැ. එයහම වුයණොත් අපිට උසාවි ට වුණත්  ා හැකියි 
ඊට විරු්ගධව. පක්ෂ විපක්ෂ යේද ක් නැහැ. යම  නගරයි. අපි නිය ෝජන  කර ල ලබන්යන් 
අම්බලන්යගොඩ නගරයි ජනතාවයි. එතුමි  විසින් එවන ලද ලිපි ට නටන්න අපි කිසිම යකයනකු 
සුදානම් නැහැ. ගරු මන්ත්රිවරුන්ට අයිති ක් තියබනවා තම නගරයි දකින්න තියබන ය්ග , කළ යුතු ය්ග 
ගැන අදහස් හා ය ෝජනා ඉදිරිපත් කිරිමට. එම අදහස් වාර්තා කිරිමට බබතුමා යල්කම්තුමි  ඇතුුම සි ුම 
යදනා බැඳි සිටි. එ  කපා යකොටා ඉවත් කරන්න බැහැ. එයසේ සිදුවුවයහොත් ඊට විරු්ගධව ක්රි ා මාර්ග 
ගැනිමට අපි යපළයඹනවා.ගරු සභායේ පළාත් පාලන යකොමසාරිස්තුමි  විසින් එවන ලද ලිපි ට ගරු 
මන්ත්රිවරු කිසිම යකයනකු එකඟ නැහැ. ගරු මන්ත්රිවරය කුට අයිති ක් තියබනවා. එ  නගර සභාවද , 
පලාත් සභාවද , පාර්ලියම්න්තුවද කි ා නැහැ.යමයසේ කටයුතු සිදු යනොකරන යලස බබතුමායගන් ඉල්ලා 
සිටිනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි දිනයාදුර ධර්මසාස මහතා කතා කරණින් 

යම් යකොමසාරිසත්ුමි ය  ලිපි ට අ ලව සමහර විට බබතුමාත් , ගරු මන්ත්රිවරු අප සි ුම යදනාම 
අපහසුතාව ට ලක් යවන්න ුදුමවනි. අනව ය ය්ගවල් යමික කතා යකයරන්යන් නැහැ.  ම්කිසි 
ුද්ගගලය කු මා යබොරුවක් ප්රකා  කළා කි ා කිේයවොත් එ  නිවැරදිව යපන්විමට ඇති එකම සාක්ෂි  යම් 
වාර්තාව පමණකි. මහජන නිය ෝජිත න් හැටි ට ගයම් සමහර ුද්ගගලයින්  ම් ප්ර ්න කදි අයපන් විමසා 
සිටිනවා බබතුමා යම් ගැන ප්රකා  කයළේ කුමක්ද කි ා. අපිට යපන්වීමට ඇත්යත් සභා වාර්තාව. 
බබතුමාටත් එ  සිදු වි තියබනවා. බබතුමා  ම් යද ක් ගැන කතා කළා කි ා ප්රචාාර ක්  නවා නම් 
බබතුමාටත් යපන්විමට ඇත්යත් සභා වාර්තාව පමණකි.යම් සඳහා අප සැමයදනාම විරු්ගධයි. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

අපි යම් සඳහා කලින් පරිදි ගතයුතු යහොඳ ය්ගවල් යගන නැතිය්ගවල් බැහැර කරන්න. 

තීරණය 

පළාත් පාලන සහකාර යකොමසාරිස් මඟින් 2019.00.26 දින එවන ලද ලිපියි සඳහන් කාර් ාල පරික්ෂණ වර්තා - 

සභා රැස්වීම් , යගවීම් වවුචාර් , ආදා ම් පිළිබඳව ඉදිරිපත්කරන ලද ලිපි  සම්බන්ධය න් ගරු සභායේ මන්ත්රිවරුන් 

විසින් තමාට සභායේ තමා අදහස් දැක්වීම ගරු මන්ත්රිවරුන්ය  අයිති ක් බවත් , පිළිබඳව මහජනතාවට ඉදිරිපත් 

කිරිමට ඇති එකම සාක්ෂි  සභා වාර්තාව බැවින් ඒ සඳහා පළාත් පාලන සහකාර යකොමසාරිස් විසින් එවන ලද 

ලිපි ට  විරු්ගධ අදහස් දැක්වු අතර එික කලින් සිදුකර ආකාර ට ගතයුතු යහොඳ කාර්  න් යගන අයනක් 

කාර්  න් බැහැර කිරීම සුදුසු බවට ගරු සභාපති එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි්  මහතා ය ෝජනා කළ අතර ගරු උප සභාපති 

කමල් වැල්ලය  මහතා විසින් ස්ථිර කරන ලදුව ඒකමතික සභා සම්මත වි .  
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03.10 2019 අයවැය ගල්ඛණග  ඉදිරි කටයුතු සිදු කිරිම සඳහා විෂන්ය ලිපිකරු විසින් වර්ණ මුද්රණ 

යන්ත්රයක් ඉල්ලා ඇති ලිපිය සභාගත කරන ලදී. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

2019 අ වැ  යල්ඛ්ණ  සකස් කිරිමට අව ය ඇත. ඒ සඳහා වර්ණ ජා ා ූපප ුහ්රණ  කිරිමට අව ය වන 
බැවින් ඒ සඳහා වර්ණ ුහ්රණ  න්ර ක් ලබා ගැනිමට ගරු සභායේ අ ලමති  ඉල්ලා සිටිනවා . 

තීරණය 

විෂ  ලිපිකරු විසින් ඉල්ලිම් කර ඇති බැවින් 2019 අ වැ  යල්ඛ්න  සකස් කිරිම සඳහා  අව යවන වර්ණ ුහ්රණ  

 න්ර ක් ලබා දීම සුදුසු බවට ගරු සභාපති එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි්  මහතා ය ෝජනා කළ අතර ගරු ගරු නගර සභා 

මන්ත්රි නන්දන රාජපක්ෂ මහතා විසින් ස්ථිර කරන ලදුව ඒකමතික සභා සම්මත වි .  

03.11 බස්නැවතුම්ගපොෙ ගවෙඳ සංකිර්ණග  කඩ කාමර හිණියන් විසින් කරන ලස ඉල්ලිමට අනුව 

යතුරු පැදි නවතා තැබිගම් ස් ානය සඳහා ඔසරන්ගේ යතුරුපැදි සඳහා ගවනත් සට්ිකරයක් නිකුත් 

කිරිම සඳහා ස්ට්කර් මුද්රණය කර ගැනිම සම්බන්ධ ලිපිය සභාගත කරන ලදී. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

බස්නැවතුම්යපොළ යවළඳ සංගම  විසින් ලිපි ක් ඉදිරිපත් කර ඇත. යවළඳසැල් ිකමි න්ය  වාහන නතර 
කර ගැනිමට ස්ථාන ක් ලබා ගැනිමට. අද දින අප යවළඳසැල් ිකමි න් හා කළ සකච්ජාව අදවැනි දිනක 
වැදගත් වන අතර බබතුමා අපහට ලබා දුන් සහා  පිළිබඳව ස්තුතිවන්ත යවනවා.බබතුමා යපන්වා දුන් 
පරිදි බස්නැවතුම්යපොයළේ යකොළඹ පැත්තට වන්නට කුලි ත්රියරෝද රථ නතර කරන තැන  තුරු පැදි 20කට 
වැඩි ප්රමාණ ක් ගල් කිරිමට ප්රමාණවත් යේ. සැයහන කලක සිට අපට අව යව තිබු අව යතාව ක් ඉටු 
කිරිම ගැන නැවතත් බස්නැවතුම්යපොළ යවළඳ සංගමයි ස්තුති  ුදදකරනවා. යමික කඩිකමි න්ය  නම් 
සහ  තුරුපැදි අංක අත්සන් යල්ඛ්ණ ක් ඉදිරිපත් කර ඇත. යම් අ ලව අලුතින් ඇතිවු රය ප ආරක්ෂක 
තත්ව  මත බස්නැවතුම්යපොළ ඉදිරිපිට නතර කරන වාහන ඉවත් කිරිමට සි්ගධ වුණා. ඒ ඉවත් කිරිම මත 
බස්නැවතුම්යපොළ වාහන ිකමි න්ය  වාහනත් එතැන තියබනවා.එම ප්රජාවය  වාහන නතර කර දිමට 
ස්ථාන ක් සකස ්කර යදන යලස ඉල්ලා සිටි ා. යකොළඹ පැත්යත් ත්රිවිල් පාක් එකට පිටුපසින් සහ එම 
ස්ථාන  යවන්කර දුන්නා බවුන්ය  වාහන නතර කරදිමට.එතැන දැන් යකොටුකර සාදා දි  යුතුයි. ඒ අ  
එම කයේ නමත් සහ අංක සමඟ ලිපි ක් ඉදිරිපත් කර ඇත. යම් පිළිබඳව යපොලිසි ට අප විසින් දන්වා 
ඇත.අම්බලන්යගොඩ බස්නැවතුම්යපොළ තුළට ඇතුල්වන එම කඩිකමි න්ය  වාහන සඳහා අප ස්ටිකර් 
එකක් ුහ්රණ  කර දිමට තීරණ  කළා. එම ස්ටිකර  ුහ්රණ  කර දිම සඳහාත් එව යවළඳසැල්ිකමි න්ය  
වාහන නතර කරන ස්ථාන  යකොටු කර දීමටත් සභායේ අ ලමති  ඉල්ලා සිටිනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහුල ලලිත වික්රම මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, යම් ලිපි  පරිදි ස්ටිකර ක් ුහ්රණ  කිරිමට තමයි ය් න විදි ට අවසර ඉල්ලා 
ඇත්යත්.නුහත් බස්නැවතුම්යපොළ ගතයහොත් සරසවි හංදිය ත් යවළඳ සංකිර්ණ ක් 
තියබනවා.අම්බලන්යගොඩ බස්නැවතුම්යපොයළේත් එකක් තියබනවා. දැන් ඉදිරිපස ගැසිමට බැහැ. එක 
හරි.අපි යම  හදනවාට විරු්ගධතාව ක් නැහැ. නුහත් බස්නැවතුම්යපොයළේ කඩ කාමර බ්ගද යගව ල 
ලබන්යන් රු.60000/, රු.70000/= හා රු.100000/= පමණ ුහදලකිනි. එම ස්ථාන  ලබා දුන්නාට කමක් 
නැහැ. වි දම යකොපමණ ුහදලක්  නවාද කි ා දන්යන් නැහැ. එම ස්ථාන  යකොටුකිරිමට  න ුහදල 
අ කර එ  සකසා යදන යලස ඉල්ලා සිටිනවා. කඩ කාමර සඳහා යගව ල ලබන ුහදල බැලුවිට 
අයිතිකරුවන්ට ුදුමවනි යම  සාදා ගන්න. සෑමයද ක්ම බලායපොයරෝත්තු යවනවා නගර සභායවන්. නගර 
සභායේ කාණු ප්ගධති  ගත් විට සම්ුදර්ණය න්ම අබලන්. දැන් යඩංගු උවදුර තියබනවා. ඒවාට 
ුදුහඛ්තාව  දක්වා වි ාල ව ය න් යමවාට වි දම් කිරිමට සිදුයවනවා . එවා ලබා දි යම  සිදු කරන්න. 
වි ාල ව ය න් ුහදල්  නවාද කි ා දන්යන් නැහැ. ඇස්තයම්න්තුවක් නැති නිසා. ඒ අ යගන් ුහදල් 
අ කර යම  සකසා යදනයලස ඉල්ලා සිටිනවා. 
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ගරු නගර සභා මන්ත්රි සරත් ශ්රී ලාල් මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, යමික යපොඩි ප්ර ්න ක් මතුයවනවා. යමම රථනතර කිරිමට එම ස්ථාන  දුන්නාට 
කමක් නැහැ. කලින් බ  වම්පැත්යත්  ආරම්භයිදි ත්රීයරෝද රථ නතර කරන ස්ථාන  පැවතුනා. 
යපොලිසියිදි  ප්ර ්න ඇති වුයන් මාර්ගස්ථ ප්රවාහන අිකකාරි ත් සමඟ. යබොයහෝ යේලාවට බස්රථ සඳහා 
රක්ෂණ ආවරණ නැහැ. යම් ඇතුයල්  ම්කිසි අනතුරක් සිදුවුවයහොත් වි ාල ප්ර ්න කට ුහුණණ පැමට 
ලක්යවනවා. අපි නිතයා ලකුල බැඳිමකට ලක්යවනවාද කි ා . ඒ අ  ඇතුයල් ගමන් කරන්යන් . 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

යමිකදි අපි බස්නැවතුම්යපොළ ඇතුයල්  ාමට යනයම් යම  සකස් කර ල ලබන්යන්. යම  හැටන් නැෂනල් 
බැංකුව අසළ ඇති මාර්ගය න් තමයි ඇතුල්වීමට ය  පටුව දම ල ලබන්යන්. එවිට බස්නැවතුම ඇතුයළන් 
 තුරුපැදි ගමන් කිරිමට යකොයහත්ම අව ය වන්යන් නැහැ. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි සරත් ශ්රී ලාල් මහතා කතා කරණින් 

එ  යහොඳයි. නගර සභාව යමම වගකියමන් ඇත්වි කටයුතු කරන යලස ඉල්ලා සිටින්යන්. යමොකද බස්රථ 
සඳහා රක්ෂණ නැහැ. බස්නැවතුම්යපොළ ඇතුයල් අනතුරක් සිදු වුවයහොත් යමොකක්ද නිතිම  තත්ව  
කි න එක යමන්ම යමොකක්ද ඇති වන තත්ව . 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

යම් අ ට ඇතුළට වාහන ගන්න බැහැ. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි සරත් ශ්රී ලාල් මහතා කතා කරණින් 

එයසේ නම් බ ස්නැවතුම්යපොළ ඇතුයළන් සම්ුදර්ණය න්ම වැසි  යුතුයි. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

සම්ුදර්ණය න්ම වසනවා. බස්නැවතුම්යපොළ පැත්යතන් වාහන ඇතුල් කරන්න බැහැ. මා සිතන්යන් 
එයහම තැනක් සාදා යදන එක අය්  යුතුකමක් හා වගකිමකි. එම යවළඳසැල් වලින් අපිට ුහදල් 
ලැයබනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ලසන්ත අජිත් කුමාර මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, එයසේ කරන එක යහොඳයි. උය්ග පාන්දර රැකි ාවල් වලට  න පිරිසත් 
බස්නැවතුම්යපොයළේ  තුරුපැදි  දමා  නවා. උය්ග 5.00 ට පමණ දමායගොස් රාත්රි 8.00 ට පමණ තමයි 
 තුරු පැදි  ග ල ලබන්යන්. එමනිසා බස්නැවතුම්යපොයළේ වයාපාරික න්ය   තුරුපැදි නැවතිමට තැනක් 
නැහැ.  යවයළඳසැල්වලට පැමියණන පාරියභෝියක න්ය  වාහන නැවැත්වීමටත් ඉඩක් නැහැ. එම නිසා 
යමම කාර්  ඉටු කිරිම ඉතා යහොඳයි. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාුණල මහතා ප්රකා  කර ආකාර ට යමම කඩ බදු දි ඇත්යත් 
ඉතා අඩු ුහදලකටයි. අඩු ුහදලකට අපි යමම කඩ කාමර බදු දි තිබුණත් බවුන් විසින් තවත් අ ට වැඩි 
ුහදලකට යමම කඩ කාමර දි ඇත. මසකට රු.50000/= , රු.75000/=. රු.100000/= වැඩි ුහදලකට යම  
ලබා දී ඇත. එයහම දි තියබනවා නම් යවයළඳ සංගම කුත් තියබනවා නම් ඇස්තයම්න්තු ුහදලකුත් නැහැ. 
යම් සඳහා  න වි දමකුත් නැහැ. දැන් යම  අ ලමත කර ල ලැබුයවොත් ඊළඟ සභාවට රු.700000/= ක 
ුහදලක්  න බව පවසා ඇස්තයම්න්තුව ඉදිරිපත් කළයහොත් ඒ පව අපට ගන්න බැහැ. යවළඳ සංගම ක් 
තියබනවා. භුමි  අය්  ලබා යදන්න. අපි යම් කටයුත්ත අිකක්ෂණ  කරන්න. බබතුමා ප්රකා  කළ 
ආකාර ට පිටු පස ය  පටුයවන් වාහන ඇතුල් කරන්න කි න්න. ආරක්ෂාව තහවුරු කළ යුතුයි. අපි 
පහසුකම් සප ා දි  යුතුයි. නගර සභා ුහදල් වලින් යම  ඉදිකරනවාට අපි විරු්ගධයි. යමොකද රු8000/= , 
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රු.15000/= ගත් කඩ  යද ල ලබන්යන් රු.75000/= ක ුහදලකට පමණ තමයි බ  යවළඳසැල යද ල 
ලබන්යන්. එම නිසා යවළඳ සංගම ට එම කාර්  කර ගන්නා යලස ඉල්ලා සිටිනවා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

ඇස්තයම්න්තුවක් සැදුවාද යම් සඳහා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ලසන්ත අජිත් කුමාර මහතා කතා කරණින් 

යම් සභායේ යනයම් කලින් සභායේ යම  කතා කළා. යම් අ ට රථගාලක් ලබා යදන්න කතා වුණා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ  මහතා කතා කරණින් 

රථගාලක් ලබා යදන්න කතා වුණාට නගර සභා ුහදල් වලින් එ  ලබා යදන්න කවුරුත් කතා වී නැහැ. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ලසන්ත අජිත් කුමාර මහතා කතා කරණින් 

නැහැ. නගර සභායේ ුහදල් වලින් යනයම්. සභායේ අ ලමති  ආවා. යමික  තුරුපැදි නතර කිරිමට 
රථගාලක් ඉදිකිරිමට අවසර ලබා යදන යලස. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

යම් සඳහා රු.200000/= පමණ ඇස්තයම්න්තුවක් ගරු සභායේ අ ලමත කර ඇත. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ  මහතා කතා කරණින් 

අ ලමත කරානම් එ  අපට යපන්වන්න කි න්න. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

එම ඇස්තයම්න්තුව යගන්න. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ  මහතා කතා කරණින් 

බඩු යගනත් අ ලමත කරලත් අවසන් . අපි යමික සිටින්යන් අත එසවීමටද ? එයහමනම් අත බසවන්යන් 
නැහැ. එයසේ අත එසවිමට නිකං සුදු ඇ  ම් ඇදගත් ගරු මන්ත්රිවරු යනයම් . වගකිමක් තියබනවා ගරු 
මන්ත්රිවරුන්ට . යම් නගරයි ුහදල්. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහුල ලලිත වික්රම මහතා කතා කරණින් 

අපි යම් පිළිබඳව කතා කර ල ලබන්යන් නගර සභායේ ුහදල් ඉතිරි කර ගැනීමටයි. නැතිව නිකන් නගර 
සභායේ ුහදල් වැ  කරන්න යනයම්. සමහර යවයළඳසැල් බදු දී තියබන්යන් රු80000/=, රු100000/= 
ුහදලකට. නගර සභායේ යකොච්චාර වැඩ තියබනවාද ? දැඩියසේ විරු්ගධ යවන්යන් ඒ නිසයි. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි සරත් ශ්රී ලාල් මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, ගරු මන්ත්රිවරුන්ය  අදහස ඉතාම වැදගත් . යමොකද සභාව පැත්යතන් බැලුවාම. ඒ හා 
සමානම මාර්ගස්ථ ප්රවාහන අිකකාරි ත් සමඟ ියවිසුමක් තියබනවා. ඒ ියවිසුම ප්රකාරව අපිට කටයුතු කළ 
යුතුයි. එමනිසා ුද්ගගලික අ  විසින් යමික ඉදිකිරිම් කිරිමට කළ හැකිද  න්න පිළිබඳ ප්ර ්න ක් තියබනවා. 
එමනිසා යම් යවළඳසැල් ිකමි න් සමඟ සාකච්ජා කර ස්යේච්චාායවන් ඒ අ  යම් සඳහා ඉදිරිපත් යවනවා 
නම් ඒ අ ලව කටයුතු කරන්න. යම් ියවිසුම අ ලව ගරු මන්ත්රිවරු කි න ආකාර ට කර ගැනීමට හැකිද 
කි ා යසො ා බැලි  යුතුයි. එවිට මාර්ගස්ථ ප්රවාහන අිකකාරි  හා අප අතරයි යම් කාර්  සිදු වි  යුත්යත්. 
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ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

මා සි ුම ගරු මන්ත්රිවරුන්ට කි ා සිටින්යන් යමවැනි අවස්ථාවක යම් කටයුත්ත කිරිමට කාටවත් 
පවරන්න බැහැ. යම  නගර සභායේ වගකිමකි. නගර සභාව විසින් යමික කඩ 62 ප්රමාණ ක් ලබා දී 
තියබනවා. එම 62 තුළ  ම්කිසි ුහදලක් ගරු සභාව විසින් ග ල ලබනවා. එම ගන්නා ලද අවස්ථායේ 
යමවැනි පහසුකමක් හා ආරක්ෂාව සප ා දි  යුතුයි. එයහම නැතිනම් සභාව විසින් ගන්නා ලද තින්දුව 
අ ලව යහට දිනයි සිට යමික වාහන ගාල් කිරිමට ඉඩ යදනවා. හැබැයි යමික වගකීම ගන්න යම් සඳහා 
විරු්ගධ වු සි ුම ගරු මන්ත්රිවරුන් සි ුම යදනාම. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහුල ලලිත වික්රම මහතා කතා කරණින් 

අපි කි න්යන් එ  යනයම්.  

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ  මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමාට එයහම කි න්න අයිති ක් නැහැ. යමික වගකිම ගරු මන්ත්රිවරු ගත යුතුයි කි ා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

එයහම කි න්න අයිති ක් තියබනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ  මහතා කතා කරණින් 

එයහම අපි විරු්ගධ වුණා කි ා එයසේ කි න්න අයිති ක් යකොයහොමද තිය න්යන්. දැන් යම් මා ළඟ 
තියබනවා බබතුමා  වන ලද ලිපි ක්. අසි ා ල සංවර්ධන බැංකුයේ බ  යගොඩනැඟිල්ල ඉදිකිරිමට වැ වු 
ුහදල් තවමත් යගවා නැහැ. දැන් බබතුමා කි නවා ආදා මක් තිය නවා කි ා. ආදා මක් තියබනවානම් 
යම් ුහදල් යගවන්න. යමම ුහදල යගවා යවනත් වයාපිති ක් කිරිමට වැඩ කරන්න. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

සම්ුදර්ණ ුහදල යගවා තියබනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ  මහතා කතා කරණින් 

එයහනම් ඇයි යගවා නැති බව පවසන්යන්.  

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

යගවිමට සභායේ අ ලමති  ඉල්ලා සිටිනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ  මහතා කතා කරණින් 

අපි කි න්යන් යම් නගර සභායේ ුහදල් වැදගත් ය්ගවල් වලට ය ොදවන්න. යම් මහජන ක්රිඩාංගණ  සැදි  
යුතුයි. දැන් යම් මාස ගණනක් තිස්යසේ කි නවා යම් ක්රිඩාංගණ  සාදා නිමකරන්න කි ා. කාටත් යපොදුයි 
පි පටනි . ඒ සඳහා ුහදල් වි දම් කරන්යන් නැතිව යම් එක් එක් යපොඩි යපොඩි ය්ගවල් වලට ුහදල් වි දම් 
කරනවා. යම් පි පටනි  සාදන්න. අපි සි ුම යදනා යම ට වගකිව යුතුයි. අපි ප්රකා  කරන්යන් නගර 
සභාව සතු මිදුල් නගරයි ප්රුහඛ්තාව න්ට වි දම් කරන්න. වැඩ කරන්න එපා කි ා කිසිම දිනක 
බබතුමාට අකුල් යහලා නැහැ. අපි උදවු කරනවා.බබතුමා බ  විදි ට ක්රි ා කරනවා නම් අපිටත්  ම්කිසි 
මඟවල් තියබනවා. අපිත් ඒ විදි ට එයළයඹනවා. යම් සභාව ගරු විපක්ෂ මන්ත්රිවරුන්ටත් කන්දිමට ුදරුදු 
වන්න. එයහම එනවා නම් යකොයහොමද? එවිට යම් ගරු මන්ත්රිවරු කවුද ? එයහම යදන්න බැහැ. සාධාරණ 
තින්දු ගන්න. යම් ලිපි  අ ලව මිලි න 00 ගණනක් නිවාස සංවර්ධන අිකකාරි ට යගවිමට තියබනවා. 
ආදා ම් තියබනවා නම් යගවන්න බැරි ඇයි? යම් නගර සභායවන් රු.15000/= ගත් කඩ  රු.75000/= ට 
දි තියබනවා. ඇයි බවුන්ට බැරි යම  සාදා ගැනිමට. අය්  තාක්ෂණයසේවා නිලධාරින්ට අිකක්ෂණ කටයුතු 
කරන්න .  යම  අ ලමත යනොකර බඩු යගන්යන් යකොයහොමද ? ඇස්තයම්න්තු ඉදිරිපත් කරන්යන් නැතිව 
බඩු යගන්යන් යකොයහොමද ? ඒවා මින් ඉදිරි ට යම් නගර සභාවට ඉදිරිපත් කරන්න එපා. කිසි යද කට 
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අපි අ ලමති  ලබා යදන්යන් නැහැ. බබතුමාලා අ ලමත කර ගන්න. ඒවාට ක්රි ා මාර්ග අපි ගන්නවා. යමික 
සිටින ගරු මන්ත්රිවරු තු පටුවට දමා වැඩ කරන්න එන්න එපා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජි.සරත් ශ්රී ලාල්  මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි , විපක්ෂනා කතුමා ඉදිරිපත් කරන ලද බබතුමාය  ලිපියි මා දන්නා කරුණක් 
ඉදිරිපත් කරනවා. ආසි ා ල සංවර්ධන ණ  ුහදයල්දිත් මා නිය ෝජන  කළා. එික ලක්ෂ 550ක් ලබා ග ල 
ලැබුයේ ස්යටොන් වයාපිති  සඳහා . එ  තමයි අපට ිකඟ වුයි.  

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

දැන් එ  යගවනවා. දැන් එික සභායේ තින්දුවක් තියබනවා යගවන්න එපා කි ා. 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, ආසි ා ල සංවර්ධන වයාපිතියි ණ  ුහදල යගවීමට සභායේ තින්දුවක් ග ල ලැබුවා 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

අපි එ  ඒ විෂයිදි කතා කරන්න. යමිකදි දකින්යන් පසුිය  කාලයි අයප්රේල් මස 21 න් පසු ව තමයි තින්දු 
ගැනිමට සිදු වුයි. ඉන් පසුවයි යම් තත්ව  ඇතිවුයි. ඒ අවස්ථා ලකුලව තමයි යම  සිදු කර ඇත්යත්. 
යම  ගරු මන්ත්රිවරු අව ය නැහැ කි ා ප්රකා  කරනවා නම් එ  සිදු කරන්යන් නැහැ. මය  නම් 
බස්නැවතුම්යපොයළේ නම් යවළඳසැලක් නැහැ. මා යහට දිනයි සිට පරණ ක්රම ට කරන්න කි න්නම්. එික 
ප්ර ්න ක් නැහැ. අපි ජනතාව යව ලයව ලයි යම් තින්දු ග ල ලබන්යන් . එ  බබතුමාලා යත්රුම් ගත යුතුයි. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහුල ලලිත වික්රම මහතා කතා කරණින් 

අපි කි න්යන් එ  යනයම් . බබතුමාට බැරි ඇයි ඒ ුහදල අ කර ගැනිමට යනොහැකි. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

යම් අවස්ථායේදි අය්  වගකිමක් නැ්ගද නගර  ආරක්ෂා කිරිමට 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහුල ලලිත වික්රම මහතා කතා කරණින් 

බබතුමා හදන්යන් අපි බි  ගන්වා වැඩ කිරිමට . එයහම හරි න්යන් නැහැ. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

බබතුමා භි  කරන්න කිසිම උවමනාවක් නැහැ. බ ා කවුද ? කාටවත් උවමනා නැහැ බ ා භි  කරවිමට. 
මා එක්යකයනකුටවත් භි  නැහැ. මා කර ල ලබන්යන් නැවැරදි ය්ග පමයග. කාටවත් කෑගැසුවා කි ා මා 
වැඩ කරන එක නවත් වන්යන් නැහැ. 

 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

යම් සභාව යමවැනි තත්ව කට පත්වි  යුතු නැහැ. පසුිය  21 ඇතිවු තත්ව  සමඟ ගරු සභාපතිතුමාට  ම් 
 ම් තින්දු තීරණ ගන්න වුණා. ගරු මන්ත්රිවරු රැස ්යනොකළත් ආරක්ෂක කමිටු කැඳවා ඒ අ ලව තමයි. මා 
ිකතන්යන් විපක්ෂ නා කතුමාත් සහභාිය වුණායන්ද? ඒ සඳහා බබතුමලා ග ල ලැබු තින්දු තමයි. මා නම් 
සහභාිය වුයි නැහැ. ගරු සභාපතිතුමා , ගරු ිකටුද ප්රධාන අමාතයතුමා, බබතුමාත් සහභාිය වුණා. ඒ 
අ ලන ග ල ලැබු තින්දු අ ලව නගර  පාලන  කරන ප්රධාන ුදරවැසි ා යලස ගරු සභාපතිතුමාට අයිති ක් 
තියබනවා.එ ට ගරු මන්ත්රිවරු සහාය ෝග  දි  යුතුයි. යම් නගරයි තියබන වි ාලතම වැදගත්ම 
ස්ථාන ක් තමයි යම්. දිනකට 50000 ක පමණ ප්රමාණ ක් එකරැස්වන ස්ථාන කි යම . යමික  ම්කිසි 
සි්ගික ක් ඇතිවුවයහොත් එික වගකිම එන්යන් නගර සභාවට. යම  ගරු සභාපතිතුමාටවත් යමික සිටින ගරු 
මන්ත්රිවරුන්ටවත් පැහැර හැරි  යනොහැකි . එම වගකිම අනිවාර්ය න්ම නගර සභාව ගත යුතු යවනවා. 
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නුහත් තාක්ෂණයසේවා නිලධාරිතුමා දන්වා සිටි ා යම  අ ලමත කළ බවට. යම් අ ලමත යද ක් පිළිබඳ යම් 
සි්ගික ට වි දම් වුණා කි ා යම  සභාවට කළයුතු යද කි. ගරු සභාපතිතුමනි, යම  වගකිමක් ගතයුතු 
ස්ථාන කි. එ  කිසිම යකයනකුට පැහැර හැරි  යනොහැකි . ගරු විපක්ෂ නා තුමනි, බබතුමාත් යම් 
නගරයි වගකිමක් දරන ුද්ගගලය කි. බබතුමා තමයි සහභාිය වුයි. අපි සහභාිය වුයි නැහැ කමිටු 
වලට. ඒ කමිටු තිරණ අ ලව තමයි ගරු සභාපතිතුමා කටයුතු කර ල ලැබුයේ. යම ට වාද විවාද ගතයුතු 
නැහැ. යම  නගරයි තියබන ප්රධාන තැනකි. යම  නිතයා ලකුල විදි ට කටයුතු කරන්න. බබතුමාට 
යමිකදි තින්දුවක් ගත හැකි .ගරු සභාපතිවර ා ව ය න් යම් ස්ථාන  ආරක්ෂා කිරිම පිළිබඳ ප්ර ්න ක් 
නැහැ. යම් සඳහා වාද විවාද යමවැනි යපොඩි යද කට ඇතිකර ගත යුතු නැහැ. යම  මාය  වත් ගරු 
සභාපතිතුමාය  වත් යද ක් යනයම්. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි දිනයාදුර ධර්මසාස මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, බස්නැවතුම්යපොයළේ කඩිකමි න් විසින් නගර සභාවට  ම්කිසි ුහදලක් යගවනවා. ඒ 
අ  ප්රකා  කර සිටිය ොත් අපට දැන් වාහන නතර කරන ස්ථාන  නැති වුණා.නගර සභායේ වගකිමක් 
තමයි බවුන්ට වාහන නතර කිරිමට ස්ථාන ක් සකස් කර දිම.යම  අයප්රල් මස 21 දා ඇතිවු තත්ව  මත 
ග ල ලැබු ක්රි ාමාර්ග ක් මිසක් ිකතා මතා බබතුමා ග ල ලැබු ක්රි ාමාර්ග ක් යනයම් යම . ක්රිඩා පිටියි 
වැඩ කටයුතු ඒ අකාරය න් සිදු යවනවා. ක්රිඩා පිටි ට යම් ුහදල් ක්ෂයගකව වි දම් කළ යනොහැකි . යම් 
ඇති වු තත්ව  සමඟයි යම  සිදු වුයි. නැතිනම් යවළඳ වයාපාරික න්ට ඒ අ  කලින් වාහන නතර කරන 
ලද ස්ථාන  ලබා දි  යුතුයි. ඒ අ යගන් ුහදල් ලබා ගන්නවානම් අපට වගකිමක් තියබනවා එම 
ස්ථාන ක් සකසා යදන්න.එයහම යනොවුයණොත් බවුන් මැසිවිලි නග ලයි නගර සභාවට. දැනටත් යම  
අයින් කරුද නිසා එම සථ්ාන ට පාරියභෝිය න්  න්යන් නැහැ. යම් නිසා බවුන්ට පාඩුවක් සිදුවි 
තියබනවා. යම් අවස්ථායේදි එම ක්රි ා මාර්ග  ගත යුතු යවනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි එස.්එම්.සරත් චන්ද්ර මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, යම් සම්බන්ධව පැහැදිලි කිරිමක් කළයුතුව තියබනවා. නගර සභාවට බදු යගවන යම් 
යවළඳසැලවල් තියබන්යන් යම් නගර සභායේ පමණක් යනයම්. තවත් තිය නවා. එවිට ඒ අ ත් ඉල්ලා 
සිටි යහොත් අය්  වාහන  නතර කිරිමට ස්ථාන ක් ලබා යදන යලස. අපි වගකියමන් බැදි සිටිනවා. 
අම්බලන්යගොඩ බස්නැවතුම්යපොළ කි න්යන් යවනත් තැන්වල වය  වි ාල භුමි ක් යනයම්. එික සිමිත 
ඉඩකඩක් තියබන්යන්. යම් සිමිත ඉඩකඩ මා දන්නා විදි ට කඩ සා් ුද දමා තියබනවා. එක එක පාලන 
වකවා ල තුළ එක් ුද්ගගල න්ය  ිකත් සතුටු කර දීමට යම්වා ලබා දි තියබනවා. නුහත් සි්ගධ වි  යුත්යත් 
එ  යනයම්. රය ප ජනතාව ඉතා වි ාල කැපකිරිමක් කරන යම් යවලායේ කඩ ිකමි  ලත් කැපකිරිමක් කළ 
යුතු යවනවා රය ප ආරක්ෂාව යව ලයවන්. යමතැන කලබල අපිට යවනම තැනක් හදන්න ඕනා. තව 
ක පටි ක් කි නවා අපිට යවනම තැනක් සැදි  යුතුයි. නගර සභාව මඟින් . යම් විදි ට ිය යහොත් නගර 
සභාවට බ  ආරක්ෂිත ස්ථාන හද හදා ඉන්නවාට වඩා කරන්න වැඩක් නැතියවනවා. රය ප තත්ව  ගැන 
සලකා බලා සුදුසු තැනක තම වාහන  නතර කර පැමිණ යවළඳාමක් කළ යුතුයි. හැම යවළඳසැලවල් 
වලට වාහන නතර කිරිම සඳහා ස්ථාන සකස් කිරිම නගර සභාවට කයලෝචිත යනොයේ. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ලලිත් ධම්ණික ගකොඩිකාර මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහල මහතාය  අදහස වුයි යම් යවළඳ වයාපාරික න් සමඟ 

සාකච්ජා කර බලන යලසයි. බබතුමා එම යවළඳ වයාපාරික න් සමඟ සකච්ඡා කර බැලි  යුතුයි . බවුන්ට 

යම  මගහරවා ගැනිමට අව ය නම් නගර සභාව විසින් යුතුකමක් යලස යම  ඉදිකළ යුතුයි. යම් 

ආරක්ෂක තත්ව   ම්කිසි විදි කට සමත කට පත් වුවයහොත්  ම් විදි කට යම  වයාපාරික න්ට ලබා 

යදන එක. යම් අවස්ථායේ බවුන්ට හැකයේද ක්රි ා යම් කාර්  ඉටු කර ගැනිමට. බවුන්ය  වයාපාර සි ල්ල 

අඩපණ වී ඇත. ඒ අ ට යම  බැහැකි ා ප්රකා  කළයහොත් අපි කුමක්ද ග ල ලබන ක්රි ාමාර්ග  කුමක්ද? 

බැහැයි කි ා ප්රකා  කළයහොත් අපි යම  යනොකර ඉන්නවාද ? එයහම යනොකර ඉන්න බැහැ. 

අම්බලන්යගොඩ නගරයි ප්රධාන යක්න්රස්ථාන  තමයි අම්බලන්යගොඩ බස්නැවතුම්යපොළ . යම් සඳහා 

බවුන් සමඟ සාකච්ඡා කර නගර සභාවට කළහැකි යද ක් නම් එ  ඉටු කරන්න. එයසේ යනොමැති ව 

වයාපාරික න්ටත් පාරියභොියක න්ටත් අයපන් සහන ක් සැලසිම අපය  යුතුකමකි. නගර සභායේ 
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යුතුකමකි. යම් ආරක්ෂක තත්ව  ගැන සලකා බලන්න. ක්රිඩාංගණ  ගැන කතා කළයහොත් අද උදයිත් 

ගරු සභාපතිතුමා හා මා ඒ ගැන කතා කළා. යම් වන විටත් එ  ක්රි ාත්මක යවනවා. යම් සඳහා අපි හදිසස්ි 

වි අපය  නගර සභායේ ුහදල් වි දම් කිරිම අව ය නැහැ. ඒ වැඩ  යකයරමින් පවතිනවා. එම නිසා එම 

කාර්  කිරිමට ඉඩ යදන යලස ඉල්ලා සිටිනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ඒ.ඩබ්.ගසෝභිත රංජිත් මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, යමම ඉඩම යදනවාට විරු්ගධත්ව ක් නැහැ. සභා තීරණ ක් යගන තියබ්නවානම් එ  
යවනස් කිරිමට යනොහැකි නිසා ලබා යදන්න. නැතිනම් ඒ යවළඳ ප්රජාව සමඟ සාකච්ඡා කර බලන්න්න.  
ඊට පසු  තීරණ ක් ගැනිමට ුදුමවනි. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

යමවැනි යද ක් කරන්න සි්ගධ වුයඩල අද රය ප ඇතිවී තියබන තත්ව  මිසක හදිස්සියි අය්  උනන්දුවට 
කරන වැඩක් යනයම් යම . අද අපට බස්නැවතුම්යපොයළේ තිබුණ ගැටුමවක් තමයි උය්ග නතර කර ල 
ලබන  තුරුපැදි  සවස් වනතුරුම නතර කර තැබිම. යමිකදි ුහලිකවම යම් 21වන දින සිදුවු සි්ගිකය න් 
පසු යපොලිසි  සමඟ එක්වි මා ුහලස්ථාන යපොලිස් අිකකාරිතුමාට හා  යකො පආා  භාර යපොලිස් 
අිකකාරිතුමාට දන්වා සිටි ා යමික දිර්ඝ කාලිනව නතර කර ල ලබන වාහන හ  නා යගන අය්  වාහන 
මඟින් යපොලිසි ට භාර දී අිකකරණ ට ඉදිරිපත් කිරියමන් පසු අිකකරණ ට තම අනයතාව  තහවුරු කර 
ලබා ගත යුතු බව. ඒ අ ලව අප විසින් දැන්වීම් පල කරන ලදී. පැ  0 කට වැඩි  නතර කර තබන වාහන 
යපොලිසි ට භාර යදන බවට සඳහන් කර . එම පල කිරිමත් සමඟ අපට ගැටුමවක් පැමියග ා යම් 
යවළඳසැල් 62 ම ිකමිකරුවන් ප්රකා  කළා යමික අපය  වාහන තියබනවා. යමවැනි යද ක් කළයහොත් 
අය්  වාහන නතර කරන්යන් යකොයහේද කි ා. යම් යවළඳසැල් ිකමි න් විසින් නම, තම වාහන අංක  , 
දුරකථන අංක  ආදි  යපොලිසි ට සප ා දී ඇත. යම්  තුරුපැදි හ  නා ගැනිම සඳහා ස්ටීකර් එකක් නිකුත් 
කර ල ලබනවා. එම තින්දුයේ අවසර  මත තමයි යම් ලිපි  ඉදිරිපත් කර ල ලැබුයේ. එම ස්ථානයි නතර 
කිරිමට යදන්යන් නැතිනම් අපිට අවස්ථාව තිබි  යුතුයි යවනත් ස්ථාන ක නතර කිරිමට දීමට. යම් නිසා 
නගරයි ආරක්ෂාව පිළිබඳ .තින්දුවක් ලබා ගැනීමට බැරි යවනවා. එම නිසා තමයි යම් කටයුත්ත කර ල 
ලැබුයේ. අපිට කිසිම උවමනාවක් නැහැ. කලින් තිබුණ පරිදි එයහම තිබුණට කමක් නැහැ. යම් රය ප 
උ්ගගත වු තත්ව  මිසක අලුතින් වාහන නතර කර දීයම් ස්ථාන ක් ලබා දියම් අව යතාව ක් නැහැ. ගරු 
මන්ත්රිවරු ප්රකා  කර සිටිනවා නම් යම  අව ය නැහැ කි ා කලින් ක්රි ාත්මක කර විදි ටම සිදු කරන්න. 
 ම්කිසි ප්ර ්න ක් සිදුවුවයහොත් එික වගකිම අපි  භාර ගත යුතුයි. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජී.සරත් ශ්රි ලාල් මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, යම් ගරු මන්ත්රිවරුන් යදපැත්යතන්ම සකච්ඡා කර ල ලැබුයේ එම කඩ ිකමි න්ය  
ඉල්ලිම තමයි එම  තුරුපැදි නතර කර දිමට සථ්ාන ක් ලබා  දීම. ඒ අ ට තිබුණු තැන නැතිවු නිසා තමයි 
අලුතින් තැනක් දි  යුතු වන්යන්. එම නිසා ඒ යවළඳසැල් ිකමි න් සමඟ සාකච්ඡා කරන්න. එ අ ට 
යගොඩක් කැපකිරිමක් කළ හැකි . අඩුම ව ය න් යම් සඳහා රු.200000/= ුහදලක් වැ වනවානම් එයින් 
යවළඳසැල් ිකමි න්ට රු.100000/= ුහදලක් දැරිමට කි න්න. ඉතිරි ුහදල සභාව විසින් දරා යමම කාර්  
ඉටුකර  යදන්න.  බබතුමා ඉදිරිපත් කළ විදි ට ආරක්ෂක තත්ව  මත තමයි එවැනි යද ක් සිදු වුයි. 
කලින් සිදුවුයිත් යම් සි්ගික යි. ත්රීයරෝද රථගාල එතැනට පැමියගමට යහේතුව කුමක්ද ? එල්.ටී.ටී. යුධ 
සමයි ුහලසථ්ාන යපොලිස් පරික්ෂක මහතා පැමිණ කි ා සිටි ා බස්නැවතුම්යපොළ ඉදිරිපිට වාහන නතර 
කිරිම සිදු යනොකරන යලස දැ ලම් දුන්නා. එවකට සිටි ගරු සභාපතිවර ා විසින් ත්රියරෝද රථ ගාල අයින් 
කර ල ලැබුවා. එ  අයින් කළ විට ඒ අ  උ්ගයඝෝෂණ  කළා අපිට තැනක් යදන යලස. ඉන්පසු තමයි 
ඩිස්පැන්සරි ඉඩම ලබා දුන්යන්. දැන් අද සින්න යවලා. නගර සභාවට බ  වත් යගවන්යන් නැහැ.එයහම 
තත්ව ක් තියබන්යන්. යම්වා දියම්දි කල්පනාකාරි වි  යුතු යවනවා. හැබැයි ගරු සභාපතිතුමනි යම  
දැනටමත් රථගාලකි. එ  ියවිසුයම්ම තියබනවා හැටන් නැෂනල් බැංකුව වම් පැත්යත් ත්රීයරෝද රථ 45ක් 
පමණ නතර කළ හැකි  රථ ගාලක යකොටසක් තමයි යම් යද ල ලබන්යන් . ඒ අ ලව අලුයතන් රථගාලක් 
හදන එක යනයම් යම් කර ල ලබන්යන්.එම ගැටුමව අපිට අවසන්. එකයම් යම් සම්බන්ධව ගරු මන්ත්රිවරු 
ප්රකා  කළ ආකාර ට ඒ අ ය  අව යතාව ක්යන් යම . පාරියභෝියක න්ට යනයම් යම් රථගාල සාද ල 
ලබන්යන්. එම යවළඳසැල්ිකමි න්ට. ඒ අ  අපට වාර්ෂිකව බ   යගවන බව ඇත්ත. ඒ අ  වි ාල 



19 
 
දා කත්ව ක් දරනවා. නුහත් ඒ හා සමානව බවුන් ුහදල් උප නවා. යම් ගරු මන්ත්රිවරු ප්රකා  කර 
සිටින්යන් යමික නි ම අයිතිකරු යනයම් යම් ඉල්ලිම කරන්යන්. යවයළඳසැල බ්ගයදන් බ   දුන් 
ුද්ගගල න් . ඒ අ  ුහදලක් උප නවා. රු.60000/=, රු.70000/=,රු.100000/= යමම යවළඳසැල් බ   දීුද 
ඒවා තියබනවා.ඒ අ ට රු.100000/= ුහදලක් දී තියබන නිසා ඒ අ ට රු.2000/= ක ුහදලක් යම් 
යව ලයවන් යගවිමට හැකියි. අර ආර්ථික අයහේනි  තියබනවා කාටත් . එ ත් මා පිළිගන්නවා. රය ප 
පවතින ආරක්ෂක තත්ව  ගැන සිතා යමම යවළඳසැල්ිකමි න් සමඟ සාකච්ඡා කර බවුන්යගන් 
රු.100000/= ක ුහදලක් දමා ඉතිරි රු.100000/= ුහදල සභායවන් ය ොදා යමම කාර්  ඉටු කරන යලස 
ඉල්ලා සිටිනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ඩබ්.එම්.නිලානි ගමනවිය කතා කරණින් 

ගරු මන්ත්රිතුමා ප්රකා  කළ ආකාර ට අයනක් යවළඳ සංකිර්ණ වලි ලත් ඉල්ලිමක් කළයහොත් අපිට එම 
ඉල්ලිමත් ඉටු කරන්න යවනවා. සරසවි  හංදියි තියබන යවළඳ සංකිර්ණයි තියබන අත්වැල ගැසිමට 
ය ෝජනා කළා. යම් වනවිට එ  ඉටු වී නැහැ. බස්නැවතුම්යපොළ යවළඳ සංකිර්ණයි යහොඳ වයාපාරික න් 
සිටින ස්ථාන කි. බවුන්ට රය ප පවතින ආරක්ෂාකාරි තත්ව  ගැන සිතා යමම කාර්  ඉටුකර ගත 
හැකි .යම් තත්ව  ගැන යසේම අයනක් තැන් ගැනත් සිති  යුතුයි. විය ේෂය න්ම මාුම යවළඳසැල වය  
තැන්වලටත් ආරක්ෂාව තිබි  යුතුයි. සාධාරණ යලස නගර සභාව සතු සැම ස්ථාන කම ආරක්ෂාව 
සලසන යලස කටයුතු කරන යලස ඉල්ලා සිටිනවා. 

 ගපරවරු 10.40 ට පමණ රැස්විගම් වැඩ කටයුතු නතර කර රගට් ආරක්ෂන්ක තත්වය පිළිබඳ 

සහකාර ගපොලිස් අධිකාරිතුමා සමඟ සකාච්ඡාවක් සිදු කිරිම නිසා සභාව කාරක සභා තත්වයකට 

පත් කරන ලදී.  

 ගපරවරු 11.40 ට පමණ කාරක සභා තත්වගයන්  ණිදි රැස්විගම් වැඩ කටයුතු නැවත ආරම්භ 

කරන ලදී. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

බස්නැවතුම්යපොයළේ වාහන නැවතිම සම්බන්ධව ස්ටිකර ක් සැකසිම පිළිබඳවයි. ඒ සඳහා බබතුමාලාය  

අ ලමති  ඉල්ලා සිටිනවා. ඒ සඳහා වියරෝධතාව ක් නැ්ගද ? මිළඟට වියරෝධතාව  දක්වන ලද 

බස්නැවතුම්යපොයළේ රථගාල සැදිම සම්බන්ධවයි. බබතුමාලා දැන්වත් ිකතන්යන් නැ්ගද දැන්වත් යම  

කිරිම සුදුසු බවට.අයප්රේල් මස 21 දා සිට යම් දක්වා ඇති වු තත්ව  පිළිබඳව ඒ අ ලව කටයුතු සිදු කිරිමට සිදු 

වුණා. යම  සැදිමට අද දිනයි තමයි ඇස්තයම්න්තුව සභාවට ඉදිරිපත් ව ලයි.රු.100000/= ක 

ඇස්තයම්න්තුව . යම  අපිමයි සදන්යන්. යම  සාදනවානම් යම් අව ය භාඩලඩ යගන්වි  යුතු බවට 

ප්රකා  කර සිටිනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ මහතා කතා කරණින් 

බබතුමා යවළඳසැල් ිකමි න්ට ප්රකා  කරන්න. යම් සඳහා රු.100000/= ක ුහදලක් වැ වන බවත් යම් 

ුහදල තනි ම නගර සභාවට දැරි  යනොහැකි බවත් ඒ සඳහා  ම්කිසි දා කත්ව ක් ලබා දී අපි සභායවන් 

රු.40000/= පමණ ුහදලක් ලබා දී ඉතිරි ුහදල ඒ අ ට දැරිමට කි න්න. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

එ  නි ්චිත වි  යුතුයි ගණන.  

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ මහතා කතා කරණින් 

යම් සඳහා රුත100000/= න් සභායවන් රු.00000/= ක ුහදලක් ලබා යදන්න. ඉතිරි  රු.100000/= පමණ 

ුහදල ඒ අ ට දා කත්ව  ලබා ගැනිමට කි න්න.නගරයි ආරක්ෂාව පිළිබඳ ගැටුමවක් නැහැ. අය්  ුහදල් 

පමණක් දමා ඇයි යම් අ ට යම  සාදා යදන්යන්. 
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ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

ස්ටිකර් ලබා දිමට කිසියවකු විරු්ගධ නැහැ. 

තීරණය 

අම්බලන්යගොඩ බස්නැවතුම්යපොයළේ  යවළඳ සංකිර්ණයි කඩ කාමර ිකමි න්ය   තුරු පැදි නතර කිරිමට අවසර 

ලබා දිම යව ලයවන් බවුන්ය   තුරු පැදි සඳහා ස් පකර ක් නිකුත් කිරිම සඳහා ස් පකර්  ුහ්රණ  කිරිම සුදුසු බවට 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි්  මහතා ය ෝජනා කළ අතර ගරු ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලය  මහතා විසින් 

ස්ථිර කරන ලදුව ඒකමතික සභා සම්මත වි .  

03.12 හිඟ වරිපණම් එකතු කිරිගම් ජංගම වැඩසටහන සඳහා අනුමතිය ලබා ගැනිම සම්බන්ධ ලිපිය 

සභාගත කිරිම. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

ිකඟ වරිපණම් එකතු කිරිම සම්බන්ධවයි.2019.05.25 දින යප.ව.8.00 සිට ප.ව.4.00 දක්වා ජංගම 

වැඩසටහනක් යකරමියග  ප්රය්ග යි පැවැත්විමට සුදානම් කර තියබනවා. එම වරිපණම් බදු එකතුකිරියම් 

වැඩ සටහන සඳහා අ ලමති  ලබා යදන යලස ඉල්ලා සිටිනවා. 

තීරණය  

ිකඟ වරිපණම් එකතු කිරියම් ජංගම යසේව  යකො පආා  අංක 10 යකොටසක් - යකරමියග  ප්රය්ග යි 2019.05.25 දින 

පැවැත්විම සඳහා අ ලමති  ලබා දිම සුදුසු බවට ගරු සභාපති එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි්  මහතා ය ෝජනා කළ අතර ගරු 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලය  මහතා විසින් ස්ථිර කරන ලදුව ඒකමතික සභා සම්මත වි .  

03.13 03.13 2019.05.25 දින හිඟ වරිපණම් එකතු කිරිගම් ජංගම වැඩසටහනක් ගකරණියගය 

ප්රගිශග  පැවැත්විමට සුසානම කර ඇත. ඒ සසහා සහභාන්වන නිලධාරින්ට පැය 0ද ක අතිකාල 

දිමනා හා දින වැටු් ලබා ගැනිම සම්බන්ධ ලිපිය සභාගතකිරිම 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

එම ජංගම යසේව  සඳහා සහභාිය වන නිලධාරින්ට පැ  8ක අතිකාල දිමනා ලබා දීමට අ ලමති  ඉල්ලා 

සිටිනවා.එයසේම එම වැඩසටහන් පවත්වන ආකාර  පිළිබඳ සභාවට ඉදිරිපත් කර තියබනවා. ඒ සඳහා 

අ ලමති  ඉල්ලා සිටිනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගරේෂන්න් ගකරණියගයගේ මහතා 

ගරු සභාපතිතුමනි, ිකඟ වරිපණම් එකතු කර ගැනියම් අව යතාව  යමවන් සභාවකට දැඩිව 

තියබනවා.එනුහත් අප යකරමියග  යකො පආා   අංක 1 නිසා යවන්නැති පලුහ යකොට යතෝරා යගන 

ඇත්යත්. යම් අවස්ථායේ ප්රකා  කර සිටිනවා මාස 5කට 6කට වැඩියි යම් වනවිට කසළ යගන න 

ට්රැක්ටර  කැඩි. අපි දුටුවා යස ඛ්ය කමිටු කිිකප කදි යස ඛ්ය පාරිපාලකවර ායගන් යම් ගැන විමසා 

සිටි ා. අපි එතුමායගන් විමසා සිටින විට මිළ ගණන් කැඳවා ඇති බව ප්රකා  කළා. දිියන් දිගටම ඇයි යම් 

අය්  ට්රැක්ටර් රථ   ථා තත්ව ට පත් කිරිම සිදු කරන්යන්. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

යම් කි න කාරණ  ඇත්තද? 
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ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගරේෂන්න් ගකරණියගයගේ මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි , යම  දිියන් දිගටම සිදු කරන්යන් අ ලන්ය  ට්රැක්ටර් වලිනි. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

නැහැ අ ලන්ය  ට්රැක්ටර් නැහැ. යම් සභායේ ට්රැක්ටර් තමයි තිය න්යන්. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගරේෂන්න් ගකරණියගයගේ මහතා කතා කරණින් 

අ ලන්ය  ට්රැක්ටර් යනයම්. සභායවන් අය්  ගමට යවන්වු ට්රැක්ටර යි කැඩි තියබන්යන්. එම නිසා අපට 

අව ය යමොයහොතක දිනපතා යගන්වා ගැනිමට යනොහැකියි යම් කාර්  සඳහා. එම ට්රැක්ටර  ඉක්මනින් 

සදා යදන යලස තමයි අපි ඉල්ලා සිටින්යන්. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

යමොකක්ද ඒ ට්රැක්ටර ට යවලා තිය න්යන්. අපි යට්රලර ක් අලුතින් යගන්වීමට හැදුවිට සභායවන් කිේවා 

යට්රලර  බඩු යගනවිත් සභායවන් හදන්න කි ා. අලුත් යට්රලර ක් යටන්ඩර් ගත්තානම් ඉවරයි. යට්රලර ක් 

ගැනිමට සභාව අ ලමත කර තියබනවාද? ලබන යටන්ඩර් කමිටුව ඉදිරිපත් කරන්නම්. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගරේෂන්න් ගකරණියගයගේ මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, යම් වරිපණම් බදුවලට කලින් කිරිමට අපහසු යේද යම් වැඩයි. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

අපහසු යේ. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගරේෂන්න් ගකරණියගයගේ මහතා කතා කරණින් 

ඊයි දිනයිත් අපය  වැසිය ක් පවසනවා මට ඇසුණා. යකොමසාරිස් පාලන  මීට වඩා යහොඳයි කි ා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

යවන්නැති ගරු මන්ත්රිතුමා දකින්යනත් සභාව දින ට පමණයි. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගරේෂන්න් ගකරණියගයගේ මහතා කතා කරණින් 

යකොමසාරිස් පාලන  යහොඳයි කි ා කතා කයළේ යම් කසළ අඳින ට්රැක්ටර යි. අපි යම් අපහසුව ඉතා 

ඉක්මනින්  ථා තත්ව ට පත්කරන යලස ඉල්ලා සිටිනවා. 

 

 

 

 

 

 



22 
 
තීරණය 

2019.05.25 දින පැවැත්යවන ිකඟ වරිපණම් එකතු කිරියම් ජංගම වැඩසටහන සඳහා සහභාිය විමට නි මිත පහත 

නම් සඳහන් නිලධාරින් හට පැ  08ක අතිකාල දිමනා යහෝ දින වැටු්  ලබා ගැනීම සඳහා අ ලමති  ලබා දිම සුදුසු 

බවට ගරු සභාපති එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි්  මහතා ය ෝජනා කළ අතර ගරු ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලය  මහතා 

විසින් ස්ථිර කරන ලදුව ඒකමතික සභා සම්මත වි .  

 යල්කම් රණසි උත්පලා ගුණවර්ධන මි  - දින වැටු්  

 ආදා ම් අං  ප්රධානී ඉන්දිකා ස්වර්ණමාලි මි  

 දුල්කා මධුරංගනී මි  

 යෂහාරා මධුවන්ති මි  

 නි ාමලීයි යේවැල්වල මි  

 පවනි මහආරච්චි යමනවි  

 ඉයම්ෂා යකොඩිකාර මි  

 ලකීෂා  සස්වී මි  - දින වැටු්  

 ටී.චාන්න ම ා - දින වැටු්  

 ටී හංස ලක්ෂාන් ම ා - දින වැටු්  

 නලින් චාන්්රජිත් ම ා 

 බු්ගිකක රංජන වියේසුරි  ම ා 

 භාගයා ුදෂප්කාන්ති මි   

 චාමින්ද සිසිර කුමාර ම ා 

 සුමීත්  සරත්න ම ා 

 යක්.ඩබ්.නිල්මියග මි  

 සහන් සංකල්ප ම ා 

 යු.ජි. තරංගනී මි  

 ඒ.එච්. දිපිකා මි  

 

(04)))           ථා පරිදි කල් දී ඇති ප්ර ්න         ::--නැත 

 

(05)  

               hථා පරිදි කල් දී ඇති ය ෝ ජනා  ඇත 

 

 

05.01 සභිපතිතුමා විසින් ඉදිරිපත් කරන ලස ගයෝජනා 

05.01.01 2019.04.02 දින පැවති සභා තීරණ අංක 00.17  ටයත්  ඉදිරිපත් කර තිබු කැටන්යතොට 1 

පටුමග ිකටුද නාගරික මන්ත්රි දි් ති සරත් චාන්්ර මහතා නමින් නම්කිරියම්  ය ෝජනාව 

සභාගත කරන ලදී. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

2019.04.02 දින පැවති සභා තීරණ අංක 00.17  ටයත්  ඉදිරිපත් කර තිබු කැටන්යතොට 1 පටුමග ිකටුද 

නාගරික මන්ත්රි දි් ති සරත් චාන්්ර මහතා නමින් නම්කිරිම සුදුසු බවට ය ෝජනා කර සිටිනවා. 
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ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගරේෂන්න් ගකරණියගයගේ මහතා කතා කරණින් 

එම ය ෝජනාව ස්ථිර කර සිටිනවා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

එම ය ෝජනාව පසුිය  සභාවට ලිපි ක් මඟින් ඉදිරිපත් කර තිබුණා. එම ය ෝජනාව සඵල කර ගැනිම 

සඳහා ගරු මන්ත්රිවරය ක් යලස ය ෝජනා වාර කදි එ  ඉදිරිපත් කළ යුතුයි. යම් ය ෝජනාව අද දිනයි 

ඉදිරිපත් කර ල ලැබුයේ. ිකටුද නගර සභා මන්ත්රිවරය ක් වන දි් ති සරත් චාන්්ර ද සිල්වා මහතා 1997 

යත්රි පත්වුණු ඉතාමත් යහොඳ නගරික මන්ත්රිවරය කි.එතුමා නමින් නම්කරන යලස යම් ගම්වැසි න් 

විසින් අත්සන් කර ලිපි ක් එවා තිබුයඩල. යමම මාර්ග  තාර දමා යනොතිබුණු පාරකි. යමතුමාය  

යමයහ වියමන් තමයි එම පාර තාර දමා සද ල ලැබුයේ. එම පාර නම් කිරිමට ය ෝජනා කර ඒසඳහා 

වියරෝධතා කැඳවා ඒ අව ය කටයුතු සිදු කිරිමට බලායපොයරෝත්තු යේ. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගරේෂන්න් ගකරණියගයගේ මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි , යම් සම්බන්ධව වාද විරිකතයි. යම් ය ෝජනා නිසා තමයි යම  ප්රකා  කර ල 

ලබන්යන්. යමවැනි ය ෝජනාවක් යකරමියග  ුදස්තකාල  යක්.පිටර් ද සිල්වා නමින් නම්කරන යලසට 

අපි වියරෝධතා කැඳවන ලදි. ඉන් ඉදිරි ට යම  ක්රි ාත්මක වුයි නැහැ. දැන් මාස 5ක් පමණ යවනවා.යම් 

ය ෝජනා ඇයි ඉදිරි ට යනො න්යන්. දැන් යම් ය ෝජනාවත් මග ිකර යවයිද දන්යන් නැහැ ගරු ලක්ෂ්මි 

මැතියග නි. ඉදිරි ට  න ක්රම යේද  කුමක්ද? යමොකද බබතුමා ප්රකා  කරන්යන් යකරමියග  

ුදස්තකාල  නම් කිරිම සම්බන්ධව. දැන් යකොයහේද එම ය ෝජනාව තියබන්යන්. වියරෝධතා කැඳවන ලදි 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

අය්  වැඩ යකොටස අවසන්. දැන් තියබන්යන් නිලධාරි ව ය න් කරන වැඩ යකොටසක් තියබන්යන්. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගරේෂන්න් ගකරණියගයගේ මහතා කතා කරණින් 

බවුන්ට මඟ යපන්විමක් අව ය යවනවා. බවුන් නවක නිලධාරින් නිසා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

යමික නවක කවුරුත් නැහැ. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගරේෂන්න් ගකරණියගයගේ මහතා කතා කරණින් 

යමවැනි පළාත් පාලන ආ තන වල ක්රි ා මාර්ග පිළිබඳව 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

බබතුමාය  ප්ර ්න ට වියරෝධතා කැයදේවා. එක වියරෝධතාව ක් පැමියග ා. එම වියරෝධතාව  විමර් න  

කිරිමට විමර් න නිලධාරි පත් කර ල ලැබුවා. එම විමර් න නිලධාරි මහතා පැමියග අවස්ථායේ ඒ 

වියරෝධතාකරු පැමිණ සිටියි නැහැ. යම් ගැන මයගන් ඇසුවා . මා ප්රකා  කළා. යම් සඳහා 

වියරෝධතාව ක් නැතිනම් යම  අ ලමත කර බබතුමා  න්න කි ා. ඊට පසුදින යම් ම ලසස් ා ලි ාපදිංචි 

තැපැයලන් ලිපි ක් එේවා. යම් වියරෝධතාව  සඳහා පැමියණන යලස දන්වා ලිපි  ලැබුයඩල අද දිනයි 

බවට.එවිට යේලාව පැනලා. මා එම ලිපි ත් පළාත් පාලන විමර් න නිලධාරි මහතාට  වන ලදි. ඒ අ ලව 

තවම යමික තින්දුව පිළිබඳ විස්තර ක් මා හට ලැබි නැත. 
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ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගරේෂන්න් ගකරණියගයගේ මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, යම් වන විට විමර් න නිලධාරි ාත් ස්ථාන මාරු ලබා යගොස් ඇත. එම නිසා යම  

එක්යකනා එක්යකනා අතට පත්යවනවා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

නැහැ. එම නිසා තමයි ප්රකා  කර ල ලැබුයේ විමර් න නිලධාරි කි ා.විමර් න නිලධාරි ුද්ගගලිකව  න්න 

ුදුමවන්. නුහත් නිලධාරින් සිටිනවායන්. කවුරු යහෝ විමර් න නිලධාරිය ක් සිටිනවා. අපි නම්කර 

ඇත්යත් ුද්ගගලික ඒ තැනැත්තාය  නමින් යනයම්. විමර් න නිලධාරි  න නමිනි. එවිට විමර් න නිලධාරි 

යලස පත්වි එන ඕනැම ුද්ගගලය ක් යම  කළ යුතුයි. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගරේෂන්න් ගකරණියගයගේ මහතා කතා කරණින් 

එයසේනම් යල්කම්තුමි නි, යම් ගැන යසො ා බලා අපට ඒ වැඩ ට උදවු කරන යලස ඉල්ලා සිටිනවා. 

තිරණය :- 

ගම්වැසි න් වැසි න් කරන ලද ඉල්ලිමට අ ලව 2019.04.02 දින සභා තීරණ අංක 00.17   ටයත් ඉදිරිපත් 
කරන ලද ඉල්ලිම පරිදි අම්බලන්යගොඩ , මහ අම්බලන්යගොඩ කැටන්යතොට පාර - 1 පටුමග ිකටුද නාගරික 
මන්ත්රි දි් ති සරත් චාන්්ර මහතා නමින් දි් ති ද සිල්වා මාවත යලස නම් කිරිම  සුදුසු බවට ගරු සභාපති 
එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි්  මහතා විසින් කරන ලද ය ෝජනාව ගරු නගර සභා මන්ත්රි යරේෂන් යකරමියග ය   
මහතාය  ස්ථිරත්වය න් යුතුව ඒකමතිකව සභා සම්මත වි . 

05.01.02 2019 ජාතික කියවීගම් මාසය වැඩසටහන ක්රියාත්මක කිරිම සුදුසු බවට ගයෝජනාව 

සභාගත කරන ලදී. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

2019 ජාතික කි වීයම් මාස  වැඩසටහන ක්රි ාත්මක කිරිම සුදුසු බවට ය ෝජනා ය ෝජනා කර සිටිනවා. 

මා ිකතන්යන් එම වාර්තාව සි ුම යදනාටම ලැයබන්නට ඇති. එම වාර්තාව මා ය ෝජනා කර සිටිනවා. 

යම  සථ්ිර කරන්න. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජි. සරත් ශ්රි ලාල් මහතා කතා කරණින් 

එම වාර්තාව ස්ථිර කරනවා. 

තිරණය :- 

අම්බලන්යගොඩ නගර සභායේ ුදස්තකාල කමිටුයේ උපයදස් හා නිර්ය්ග  න් සැලකිල්ලට ගනිමින් 2019 වර්ෂයි 
ජාතික කි වීයම් මාස  සඳහා වු වැඩසටහන ක්රී ාත්මක කිරීම  සුදුසු බවට ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි්  මහතා 
විසින් කරන ලද ය ෝජනාව ගරු නගර සභා මන්ත්රි යරේෂන් යකරමියග ය   මහතාය  ස්ථිරත්වය න් යුතුව 
ඒකමතිකව සභා සම්මත වි . 

ගරු සභාපති ඇම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මැතිතුමා විසින් ඉදිරිපත් කරන ලස ගයෝජනා  

05.01.03 ගපොල්වත්ත රාම නිලධාරි වසමට අසාලව ගගවතු වගා ක්රමය ප්රචලිත කිරිම සඳහා 2019.04.02 

දින සභා තීරණ අංක 03.04 වයාපතති වාර්තා වැඩසටහන ( සංගශෝධන පත්රිකාව) ක්රියාත්මක 

කිරිගම් ගයෝජනාව සභා ගත කරන ලදී. 
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ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

යපොල්වත්ත රාම නිලධාරි වසමට අදාලව යගවතු වගා ක්රම  ප්රචාලිත කිරිම සඳහා 2019.04.02 දින සභා තීරණ අංක 
00.04 වයාපිති වාර්තා වැඩසටහන ( සංය ෝධන පත්රිකාව) ක්රි ාත්මක කිරියම් ය ෝජනා කර සිටිනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි නන්සන රාජපක්ෂන් මහතා කතා කරණින් 

එම ය ෝජනාව ස්ථිර කරනවා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

නාගරික යගවතු වගා වැඩසටහන ( සංය ෝධන පත්රිකාව ) අම්බලන්යගොඩ නගර සභාව. යපොල්වත්ත රාම 
සංවර්ධන වැඩ සටහනට අදාලව යගවතු වගාව ආරම්භ කිරිම සඳහා 2019.04. 02 දිනැති ඉදිරිපත් කර 
ඇති සභා තීරණ අංක 00.04  ටයත් ඉදිරිපත් කර ඇති වාර්තාව හා බැය්ග.යම් වයාපිති  ඉදිරිපත් කිරිමට 
පහත සඳහන් සංය ෝධන න් ඉදිරිපත් කර ඇත.2019 මාසික සභා අ ලමති  ප්රකාරව යකොම්යපොස් ප 
යපොයහොර බඳන් ලබා ගැනීම රු5000/= හා රු.1,60,000/= වි දමක්  ටයත් මිලදී ගැනිමට ඇස්තයම්න්තු 
යකොට තිබු අතර දකුණු පළාත් පරිසර අමාතයාං ය න් යකොම්යපෝස් ප බදුන් 02ක් රු.2500/= ක අඩ 
පිරිවැ කට රුපි ල් 80,000/= ලබා ගැනීමට හැකි වුවයහොත් ඉතිරි ුහදලින් බදුන් ගත යකොම්යපෝස් ප 
භාවිත යගවතු වගාවට ය දවීම. ප්රය්ග වාසින් දැ ලවත් කිරිමට 2019 මාර්තු මස සභා අ ලමති ට ඉදිරිපත් 
කළ ඇස්තයම්න්තුයවික ඇතුළත් වි යනොතිබුයග) 

ස්ථාන  - ගපොල්වත්ත අරරාම විහරස් ානග දී 

විය ේෂ ආරාිකත ය්ග න  - ජාතික ූපපවාිකනි රිවිදින අරුණැල්ල වැඩසටහන ඉදිරිපත් කරන ප්රවීන කිෂි 
විදයාා උද  ද සිල්වා මහතා විසිනි. 

ඉලක්ක කඩලඩා ම - ප්රය්ග වාීනන් 250 ක් පමණ 

සෙ ඇස්තගම්න්තුව 

සම්පත් දා ක දිමනා      රු. 25000/= 

(නවාතැන්  පහසුකම් ආහාරපාන හා ය්ග න ගාස්තු සිකතව) 

බැනර් 00ක් ( අඩි 6*4)*55)     රු. 0960/= 

ආරාිකත සංරහ  00 ක් ( 200*00) 

(ක පල ප, සැන්විච්, ුදවාුම යකයසල් , යත් )   රු. 6000/= 

සහභාියත්ව සංරහ  100*250     රු.25000/= 

අත්පත්රිකා ුහ්රණ       රු.   650/= 

යගවතු වගාව පිළිබඳ දැ ලවත් කිරීයම් යපොත් පිංචාක් ුහ්රණ  රු. 5000/= 

යවනත්        රු. 1000/= 

     එකතුව    රු 66610/= 

.තිරණය :- 

යපොල්වත්ත රාම නිලධාරි වසමට අදාලව යගවතු වගා ක්රම  ප්රචාලිත කිරිම සඳහා 2019.04.02 දින සභා තීරණ අංක 
00.04 වයාපිති වාර්තා වැඩසටහන ( සංය ෝධන පත්රිකාව) ක්රි ාත්මක කීරිම සුදුසු බවට ගරු සභාපති 
එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි්  මහතා විසින් කරන ලද ය ෝජනාව ගරු නගර සභා මන්ත්රි නන්දන රාජපක්ෂ  මහතාය  
ස්ථිරත්වය න් යුතුව ඒකමතිකව සභා සම්මත වි . 
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ගරු සභාපති ඇම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මැතිතුමා විසින් ඉදිරිපත් කරන ලස ගයෝජනා  

05.01.04 නගර සභා මහජන ක්රීඩාංගණග  ගබෝගස අසෙ ආරක්ෂන්ක වැට ඉදිකිරිගම් කර්මාන්තය සභා 

අරමුසලින් සිදු කිරිගම්  ගයෝජනාව සභා ගත කරන ලදි. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

නගර සභා මහජන ක්රීඩාංගණයි යබෝගස අසළ ආරක්ෂක වැට ඉදිකිරියම් කර්මාන්ත  සභා අරුහදලින් සිදු 

කිරිම සුදුසු බව ය ෝජනා කර සිටිනවා. 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

එම ය ෝජනාව ස්ථිර කරනවා. 

තිරණය :- 

නගර සභා මහජන ක්රීඩාංගණයි යබෝගස අසළ ආරක්ෂක වැට ඉදිකිරියම් කර්මාන්ත  සභා අරුහදලින් සිදු 

කිරිම සුදුසු බවටත් ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි්  මහතා විසින් කරන ලද ය ෝජනාව ගරු උප සභාපති 

කමල් වැල්ලය  මහතාය  ස්ථිරත්වය න් යුතුව ඒකමතිකව සභා සම්මත වි . 

ගරු සභාපති ඇම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මැතිතුමා විසින් ඉදිරිපත් කරන ලස ගයෝජනා  

05.01.05 නගර සභා මහජන ක්රීඩාංගණග  ,ලංකා බැංකුව අසෙ ආරක්ෂන්ක වැට ඉදිකිරිගම් කර්මාන්තය 

සභා අරමුසලින් සිදු කිරිගම් ගයෝජනාව සභාගත කරන ලදී. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

නගර සභා මහජන ක්රීඩාංගණයි ,ලංකා බැංකුව අසළ ආරක්ෂක වැට ඉදිකිරියම් කර්මාන්ත  සභා අරුහදලින් 
සිදු කිරිම සුදුසු බව ය ෝජනා කර සිටිනවා. 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

එම ය ෝජනාව ස්ථිර කරනවා. 

තිරණය :- 

නගර සභා මහජන ක්රීඩාංගණයි ලංකා බැංකුව අසළ ආරක්ෂක වැට ඉදිකිරියම් කර්මාන්ත  සභා අරුහදලින් 

සිදු කිරිම සුදුසු බවටත් ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි්  මහතා විසින් කරන ලද ය ෝජනාව ගරු උප 

සභාපති කමල් වැල්ලය  මහතාය  ස්ථිරත්වය න් යුතුව ඒකමතිකව සභා සම්මත වි . 

ගරු සභාපති ඇම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මැතිතුමා විසින් ඉදිරිපත් කරන ලස ගයෝජනා  

05.01.06 ගහ්පුමුල්ල ගහ්පුවාහන්දි වත්ත පාර කණු පිධතිය ඉදිකිරිගම් කර්මාන්තය සභා අරමුසලින් 

සිදු කිරිගම් ගයෝජනාව සභා ගත කරන ලදී. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

යහ් ුදුහල්ල යහ් ුදවාහන්දි වත්ත පාර කණු ප්ගධති  ඉදිකිරියම් කර්මාන්ත  සභා අරුහදලින් සිදු කිරිම සුදුසු 

බව ය ෝජනා කර සිටිනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි නන්සන රාජපක්ෂන් මහතා කතා කරණින් 

එම ය ෝජනාව ස්ථිර කරනවා. 
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තිරණය :- 

යහ් ුදුහල්ල යහ් ුදවාහන්දි වත්ත පාර කණු ප්ගධති  ඉදිකිරියම් කර්මාන්ත  සභා අරුහදලින් සිදු කිරිම සුදුසු 

බවටත් ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි්  මහතා විසින් කරන ලද ය ෝජනාව ගරු නගර සභා මන්ත්රි 

නන්දන රාජපක්ෂ මහතාය  ස්ථිරත්වය න් යුතුව ඒකමතිකව සභා සම්මත වි . 

ගරු සභාපති ඇම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මැතිතුමා විසින් ඉදිරිපත් කරන ලස ගයෝජනා  

05.01.07 මහ අම්බලන්ගගොඩ ගපොදු නාන ගතොටුපල අලුත්වැඩිහයා කිරීගම් කර්මාන්තය සභා අරමුසලින් 

සිදු කිරිම සම්බන්ධ ගයෝජනාව සභා ගත කරන ලදී. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

මහ අම්බලන්යගොඩ යපොදු නාන යතොටුපල අලුත්වැඩිහ ා කිරීයම් කර්මාන්ත  සභා අරුහදලින් සිදු කිරිම සුදුසු 
බව ය ෝජනා කර සිටිනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගරේෂන්න් ගකරණියගයගේ මහතා කතා කරණින් 

එම ය ෝජනාව ස්ථිර කරනවා. 

තිරණය :- 

මහ අම්බලන්යගොඩ යපොදු නාන යතොටුපල අලුත්වැඩිහ ා කිරීයම් කර්මාන්ත  සභා අරුහදලින් සිදු කිරිම සුදුසු 
බවටත් ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි්  මහතා විසින් කරන ලද ය ෝජනාව ගරු නගර සභා මන්ත්රි 
යරේෂන් යකරමියග ය  මහතාය  ස්ථිරත්වය න් යුතුව ඒකමතිකව සභා සම්මත වි . 

ගරු සභාපති ඇම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මැතිතුමා විසින් ඉදිරිපත් කරන ලස ගයෝජනා  

05.01.0ද නගර සභා බැේමින්ටන් ක්රිඩා පිටියි තීන්ත පිරි ම් කිරීම සහා අලුත්වැඩි හා කිරීයම් 
කර්මාන්ත  සභා අරුහදලින් සිදු කිරියම් ය ෝජනාව සභාගත කරන ලදී. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

නගර සභා බැේමින්ටන් ක්රිඩා පිටියි තීන්ත පිරි ම් කිරීම සහා අලුත්වැඩි හා කිරීයම් කර්මාන්ත  සභා 
අරුහදලින් සිදු කිරිම සුදුසු බව ය ෝජනා කර සිටිනවා. 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

එම ය ෝජනාව ස්ථිර කරනවා. 

තිරණය :- 

නගර සභා බැේමින්ටන් ක්රිඩා පිටියි තීන්ත පිරි ම් කිරීම සහා අලුත්වැඩි හා කිරීයම් කර්මාන්ත  සභා 
අරුහදලින් සිදු කිරීම  සුදුසු බවටත් ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි්  මහතා විසින් කරන ලද ය ෝජනාව 
ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලය  මහතාය  ස්ථිරත්වය න් යුතුව ඒකමතිකව සභා සම්මත වි . 

ගරු සභාපති ඇම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මැතිතුමා විසින් ඉදිරිපත් කරන ලස ගයෝජනා  

05.01.09 අම්බලන්යගොඩ බස්නැවතුම්යපොළ පිටුපස යකොටස ආරක්ෂිත වැට ඉදිකිරියම් කර්මාන්ත  සභා 
අරුහදලින් සිදු කිරිම සම්බන්ධ ය ෝජනාව සභාගත කරන ලදී. 
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ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

අම්බලන්යගොඩ බස්නැවතුම්යපොළ පිටුපස යකොටස ආරක්ෂිත වැට ඉදිකිරියම් කර්මාන්ත  සභා අරුහදලින් සිදු 
කිරිමට ය ෝජනා  කරනවා 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

එම ය ෝජනාව ස්ථිර කරනවා. 

තිරණය :- 

අම්බලන්යගොඩ බස්නැවතුම්යපොළ පිටුපස යකොටස ආරක්ෂිත වැට ඉදිකිරියම් කර්මාන්ත  සභා අරුහදලින් 
කර්මාන්ත  සභා අරුහදලින් සිදු කිරීම  සුදුසු බවටත් ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි්  මහතා විසින් 
කරන ලද ය ෝජනාව ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලය  මහතාය  ස්ථිරත්වය න් යුතුව ඒකමතිකව සභා 
සම්මත වි . 

ගරු සභාපති ඇම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මැතිතුමා විසින් ඉදිරිපත් කරන ලස ගයෝජනා  

05.01.10 අම්බලන්ගගොඩ මානාන ක්රීඩාංගණය පස් අතුරා සංවර්ධනය කිරීගම් ( ගසවන අදීයර ) 
කර්මාන්තය සභා අරමුසලින් සිදු කිරිගම් ගයෝජනාව සභාගත කරන ලදී. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

අම්බලන්යගොඩ මානාන ක්රීඩාංගණ  පස් අතුරා සංවර්ධන  කිරීයම් ( යදවන අදී ර ) කර්මාන්ත  සභා 
අරුහදලින් සිදු කිරිම සුදුසු බව ය ෝජනා කර සිටිනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි දිනයාදුර ධර්මසාස මහතා කතා කරණින් 

එම ය ෝජනාව ස්ථිර කරනවා. 

තිරණය :- 

අම්බලන්යගොඩ මානාන ක්රීඩාංගණ  පස් අතුරා සංවර්ධන  කිරීයම් ( යදවන අදී ර ) කර්මාන්ත  සභා 
අරුහදලින් සිදු කිරිම කර්මාන්ත  සභා අරුහදලින් සිදු කිරීම  සුදුසු බවටත් ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ 
ප්රදි්  මහතා විසින් කරන ලද ය ෝජනාව ගරු නගර සභා මන්ත්රි දිනා දුර ධර්මදාස මහතාය  
ස්ථිරත්වය න් යුතුව ඒකමතිකව සභා සම්මත වි . 

ගරු සභාපති ඇම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මැතිතුමා විසින් ඉදිරිපත් කරන ලස ගයෝජනා  

05.01.11 අම්බලන්ගගොඩ කළුවඩුමුල්ල ක්රීඩාංගණය ආරක්ත ත වැට ඉදිකිරීගම් ( ගසවන අදියර ) 
කර්මාන්තය සභා අරමුසලින් සිදු කිරගම් ගයෝජනාව සභාගත කරන ලදී. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

අම්බලන්යගොඩ කුමවඩුුහල්ල ක්රීඩාංගණ  ආරක්ෂිත වැට ඉදිකිරීයම් ( යදවන අදි ර ) කර්මාන්ත  සභා 
අරුහදලින් සිදු කිරිම සුදුසු බව ය ෝජනා කර සිටිනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ලලිත් ධම්ණික ගකොඩිකාර මහතා කතා කරණින් 

එම ය ෝජනාව ස්ථිර කරනවා. 
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තිරණය :- 

අම්බලන්යගොඩ කුමවඩුුහල්ල ක්රීඩාංගණ  ආරක්ෂිත වැට ඉදිකිරීයම් ( යදවන අදි ර ) කර්මාන්ත  සභා 
අරුහදලින් සිදු කිරිම සුදුසු බවටත් ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි්  මහතා විසින් කරන ලද ය ෝජනාව 
ගරු නගර සභා මන්ත්රි ලලිත් ධම්මික යකොඩිකාර මහතාය  ස්ථිරත්වය න් යුතුව ඒකමතිකව සභා සම්මත 
වි . 

ගරු සභාපති ඇම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මැතිතුමා විසින් ඉදිරිපත් කරන ලස ගයෝජනා  

05.01.12 අම්බලන්ගගොඩ හල්වතුර කසල බැහැරලන ස් ානග  කසෙ වැසීම සඳහා පස් ඇතිරීම ( 2019 

පලමු අදියර ) කර්මාන්තය සභා අරමුසලින් සිදු කිරිම සම්බන්ධ ගයෝජනාව සභාගත කරන 

ලදී. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

අම්බලන්යගොඩ හල්වතුර කසල බැහැරලන ස්ථානයි කසළ වැීනම සඳහා පස් ඇතිරීම ( 2019 පලුහ අදි ර ) 
කර්මාන්ත  සභා අරුහදලින් සිදු කිරිම සුදුසු බව ය ෝජනා කර සිටිනවා. 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

එම ය ෝජනාව ස්ථිර කරනවා. 

තිරණය :- 

අම්බලන්යගොඩ හල්වතුර කසල බැහැරලන ස්ථානයි කසළ වැීනම සඳහා පස් ඇතිරීම ( 2019 පලුහ 
අදි ර ) කර්මාන්ත  සභා අරුහදලින් සිදු කිරීම සුදුසු බවටත් ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි්  මහතා 
විසින් කරන ලද ය ෝජනාව ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලය  මහතාය  ස්ථිරත්වය න් යුතුව 
ඒකමතිකව සභා සම්මත වි . 

ගරු සභාපති ඇම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මැතිතුමා විසින් ඉදිරිපත් කරන ලස ගයෝජනා  

05.01.13 අම්බලන්ගගොඩ බස්නැවතුම්ගපොෙ ගවෙඳසැල් හිණියන් සඳහා යතුරුපැදි නතර කර තැබිම සඳහා 

ර ගාලක් ඉදිකිරිම සම්බන්ධ ගයෝජනාව සභාගත කරන ලදී. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

අම්බලන්යගොඩ බස්නැවතුම්යපොළ යවළඳසැල් ිකමි න් සඳහා  තුරුපැදි නතර කර තැබිම සඳහා රථගාලක් 

ඉදිකිරිමට  ය ෝජනා කර සිටිනවා. 

තිරණය :- 

අම්බලන්යගොඩ බස්නැවතුම්යපොළ යවළඳසැල් ිකමි න් සඳහා  තුරුපැදි නතර කර තැබිම සඳහා 
රථගාලක් ඉදිකිරිම සඳහා සුදුසු බවටත් ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි්  මහතා විසින් කරන ලද 
ය ෝජනාව ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලය  මහතාය  ස්ථිරත්වය න් යුතුව ඒකමතිකව සභා සම්මත 
වි . 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

එම ය ෝජනාව ස්ථිර කරනවා. 

ගරු සභාපති ඇම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මැතිතුමා විසින් ඉදිරිපත් කරන ලස ගයෝජනා  

05.01.14 අම්බලන්ගගොඩ නගර සභාගේ අපසා කෙමනාකරණ සැලැස්ගම් සමස්  ක්රියාවලිය සභා 

අරමුසලින් සිදු කිරිම සම්බන්ධ ගයෝජනාව සභාගත කරන ලදී. 
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ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

අම්බලන්යගොඩ නගර සභායේ අපදා කළමනාකරණ සැලැස්යම් සමස්ථ ක්රි ාවලි  සභා අරුහදලින් සිදු කිරිම 
සුදුසු බව ය ෝජනා කර සිටිනවා. 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

එම ය ෝජනාව ස්ථිර කරනවා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

අපදා කළමනාකරණ සැලැසම්ක් නගර සභාවට ඉදිරිපත් කරනවා.ඒ සැලැස්ම සභාවට ඉදිරිපත් කර ඇත. යමිකදි 

අපි විස්තර කළ අකාර ට සභාවක් විදි ට  ම්කිසි අපදා අවස්ථාවකදි ගත යුතු පි වර සම්බන්ධය න් දළ 

වාර්තාවකි.යම් වාර්තාවට සභායවන් එකතු කළ යුතු කරුණු යමොනවාද කි ා අපය  ගරු මන්ත්රිවරු අදහස ්

දක්වා ඒ යව ලයවන් කළ යුතු ආකාර .  ම් යහ කින් අපදා තත්ව ක් ඇති වුවයහොත් ඉක්මනින් 

රැස්යවලා තිරණ තින්දු ගැනිම,  බ්ද විකා න  න්ර වැනි පහසුකම් ,ඒ සි ල්ලම ය ොදා යගන තිබිම . යම් 

සම්බන්ධව කලින් අපි යවළඳ සංගම ක් සමඟ එක් වි වැඩසටහනක් කළා.ඒ  යවළඳ සංගම ට අපි 

ඉල්ලිමක් කළා අම්බලන්යගොඩ නගර  තුළ උය්ග සවස පිරිත් ය්ග නා පැවැත්විමට  බ්ද විකා න  න්ර 

මාලාවක් සවිකරන යලස නගර  තුලම.ඒ අ ලව බවුන් එ  සවි කළා. එ  කාල ක්ම පවිච්චි කළා. අපට 

අව ය වුයි  අපදාවක් කි ා දැ ලම් දිමට තිබුයඩල සුනාමි අනතුර.ඒ සුනාමි අනතුර දැ ලම් දිමට අව ය 

පහසුකම් අපි සලසා ග ල ලැබුවා . නුහත් දැන් ඒ තියබන ව ර් ටික හා යහොන්ටික සි ල්ලම යසොරකම් කර 

ඇත. ඒ සම්බන්ධව අපට එවැනිම වැඩපිළිවළක් ය දවි  යුතුයි.යවළඳ සංගමයිත් ක්රි ාත්මක විමක් 

නැහැ. ඒ අ ලව කරන්න බන වැඩසටහන් පිළිබඳව, කළ යුතු වැඩ සටහන් උදාහරණ ක් යලස අපි ිකතුහ 

 ම් සුළි සුළඟක් ඇති වුවයහොත් මිනිසුන් යකොයහොමද ය ොදවන්යන්,ජනතාව යව ලයවන් අප කටයුතු 

කරන්යන් යකොයහොමද කි න එක. අය්  යසේවක න් එක දිගට රඳවායගන එක දිගට වැඩ කළ 

යුතුයි.එවැනි අපදා අවස්ථාවක සභාවකට අව ය වන භාඩලඩ යමොනවාද ? ඒ භාඩලඩ ටික ක්රමය න් සභාව 

තුළ අපි රැස්කර තබා ගත යුතුයි. අපි යම් වාර්තාව බබතුමාලාට ලබා යදනවා. නිවසට ියිකන් යහොඳට 

කි වා අධයන  කර යම ට එකතු වි  යුතු කරුණු හා යම් ඇස්තයම්න්තුත් අ ලමත කිරිමට.  ම් 

අපදාවකදි උදාහරණ ක් යලස යම් 21 දා සි්ගික . යමවැනි සි්ගික ක් වු විට ඒ සි්ගිකයිදි සභාවක් 

රැස්කරනවාට වැඩි  සභාව විසින් කලින් තිරණ  කරනවා යමවැනි යද ක් සිදුවුවයහොත් සභාව කළ යුතු 

ය්ගවල් යමොනවාද කි ා. යමොන විදියි ය්ගවල් වලටද ුහදල් වි දම් කළ යුත්යත් කි ා.යමොන විදියි 

ය්ගවල්ද සභායවන් ජනතාවට දි  යුතු ය්ගවල් කි ා.කලින්ම දැ ලම් දි නිලධාරින්ට බලතල ලබා දි  යුතුයි. 

එ යි මින් බලායපොයරෝත්තු වන්යන්.යම් සැලැස්ම තුල යහොඳ වැඩපිළිවළක් , ප්රාය්ගය   ව ය  ලත් තම 

යකො පආා   කරන යලස ඉල්ලා සිටිනවා. එයසේම මා ඉල්ලිමක් අකර සිටිනවා. අද අඟහරුවාදා. ලබන 

ස  දා දිනයි යපර පාසල් පටන් ගන්නවා.ඒ අදාල යකො පආා යි සි ුමම මන්ත්රිවරු එම යපර පාසයල් 

සි ුමම යදමාපි න් සමඟ සාකච්ඡාවකට ියිකන් ඒ යපරපාසල් වල ආරක්ෂිත තත්ව  හා අනාරක්ෂිත 

තත්ව කට ය ොුහ වුවයහොත් යමොනවාද කරන්යන් කි ා ඒ අදාල යපර පාසයල් ගුරුවරි ත්, යදමාපි  ලත් . 

අදාල යකො පආා   භාර ගරු මන්ත්රිවර ාත් එකතු වි ඒ සැලසුම් බබලා විසින්ම නිර්මාණ  කර ගන්නා 

යලස ඉල්ලිමක් කර සිටිනවා.පාසල් ගැන කතා කළා. නුහත් මතක තබා ගන්න යපර පාසල් 8ක් අප 

 ටයත් තියබනවා. ඒ  ටයත් තියබන යම් යපර පාසල් වල යමොනවා හරි යම් ුදංචි දරුවන්ට අනතුරක් සිදු 

වුවයහොත් යකයසේද අපි කටයුතු කළ යුත්යත්. ඒ පිළිබඳව යසො ා බැලිමක් අව යද ? කටයුතු කිරිමක් 

අව යද ? ඒ යදමාපි න්යගන්ම විමසා බලා යදමාපි න් මඟින්ම ආරක්ෂණ වැඩ පිළිවළක් සකසා 

ගන්න.යම් සම්බන්ධව අදාල යදමාපි න් සමඟ එකතු වි බබතුමාලාය  කාල  පැ ක් පමණ කැප කර 

රැස්විම් පවත්වා සාකච්ජා කර තීරණ  කර ගන්න. යම් සකච්ජා කර යපර පාසල මඟින් ගන්නා ලද තිරණ 

පිළිබඳව සභාව දැ ලවත් කළ යුතුයි. ඒ ගන්නා ලද තින්දු හා තිරණ පිළිබඳව ලබන සභාවට වාර්තාවක් 

ලබා යදන්න. එවිට සැිකමකට පත්යවනවා අව ය ය්ගවල්. අද තින්දුවක් ගත්තානම් යහොඳයි යම් ගරු නගර 
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සභා මන්ත්රි යඩන ප පනි න්දුවය  මහතා යපන්වන ලද උපකරණ  පිළිබඳ. සභාවට අඩුම ගණයන් එයින් 

4ක් 5ක් ගත්තානම් යහොඳයි. යපර පාසල් වලට යනයම්. සභාවට , බස්නැවතුම්යපොයළේ ආරක්ෂක අං  ට. 

ප්රජාපති  වය  පාසලකට යම  ගන්න විදි ක් නැහැ. එවැනි අවස්ථාවල අය්  ගාව තිබුයණොත් යම  

භාවිතා කර ලබා ගැනිමට ුදුමවනි. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

කවුරුහරි ගරු මන්ත්රිවරය ක් ඒ අව ය ප්රමාණ  යකොපමණද කි ා ය ෝජනා කරන්න. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි  ගඩනට් පනියන්දුවගේ කතා කරණින් 

මා ඉතා සතුටු යවනවා ගරු සභාපතිතුමා විසින් අපදා කළමනාකරණ සැලැස්මක් ඉතා යකටි කලකින් 

ඉදිරිපත් කිරිම සම්බන්ධව. යම  ලැබුණු විගස මා කි වායගන ිය ා.හදිසස්ි ක් වු විට අපි යකොයහොමද 

ක්රි ාත්මක කළ යුත්යත් කි ා අපි ළඟ සැලැසම්ක් තිබි  යුතුයි. යමවැනි තත්ව කදි නගර සභාව ුහලික වී 

හදිස්සි කදි යකොයහොමද ක්රි ාත්මක වි  යුත්යත් කි ා සැලැස්මක් තිබි  යුතුයි. යමික ජල ටැංකි , 

උපකරණ ආදි සි ල්ලම යමික තියබනවා. යමිකදි පාසල් කාල  තුලදි පිපිරිමක් සිදු වුවයහොත් ඒ ළුහන් 

යකොයහොමද ුහදා ගන්යන්. එම දරුවා යකොයහොමද ආරක්ෂා සිකතව  ම් තැනකට යගන   ල ලබන්යන්. 

යම් සැලැස්යම් සි ුමම ය්ගවල් ඇතුළත් යවනවා.යම් දිනවල මා කාර්  බුණලයි. එම නිසා බුස්ස යුද හුහදා 

කඳවුයර් නිලධාරිය ක් දමා සහා  ලබා දි  හැකියි. යම් පිළිබඳව යපොලිසි  සමඟ සාකච්ජා කර නගර ට 

අව ය පරිදි යම  සකස් කර ගත හැකි . පාසල් වලට අ ලව යකො පආා  10ටම යම් පිළිබඳව දැ ලවත් කර 

යම  සකස් කළ යුතුයි .එම නිසා ගම දැ ලවත් යවනවා යමන්න යම් විදි ට තමයි යමොනවා හරි යද ක් 

වුවයහොත් ක්රි ා කළ යුතු ආකාර . සුනාමි තත්ව ක් පැමියග යහොත් ඒ අ  යම් පැත්තට  නවා ඒ අ ය  

සහාය ෝග  ලබා යදනවා.යවනත් අපදා තත්ව ක් යහෝ දැන් යම් රය ප පවතින දරුණුම ුහස්ලිම් අන්රවාදි 

තත්ව . එමනිසා අපි යමතුමි  සාදා ඇති සි ුම ය්ගවලුත් එකතු කරයගන යමම අපදා කළමනාකරණ 

කමිටුව සකස් කර ගන්නා යලස ය ෝජනා කර සිටිනවා. යම  කවදත් අම්බලන්යගොඩ නගර ට වැදගත් 

යවයි ඉදිරියිදි.බබතුමා ප්රකා  කල පරිදි බස්නැවතුම්යපොළට යමවැනි  න්ර ක් වැඩියි අව ය නැහැ. 

නුහත් එික  ම් සැකකටයුතු ුද්ගගල කු යහෝ යද ක් පරික්ෂා කරිමට අව ය යේ.එවැනි යකයනකු දුටුවිට 

බුණ පැත්තකට යගන පරික්ෂා කළ හැක.යපොලිසි ට භාර දි  හැක. යපොලිස් ුහරපලක් ඉදිකරනවා නම් 

මාංනි 4ක්වත් තිබි  යුතුයි.  ම් ුද්ගගලය කු  ම් යද ක් සිදු කිරිමට සැරයසන විට මාංනි දමා බුණ යමල්ල 

කළ හැකි . යහොඳම උදාහරණ  කටුවාපිටි  පල්ලියි සිදුවු යබෝම්බ ප්රහාර . එම ුද්ගගල ා එම පිපිරිම 

සිදු කර ල ලබන්යන් එම පල්ලියි මැදට පැමිණයි. එ ත් ිකටයගන තමයි එ  සිදු කර ග ල ලැබුයේ. එම 

නිසා එික විිකයදන පරාස  වැඩියි.යම් උපකරණ  සිමිතයි. මා යමික සිටින විට දුරකථන ඇමතුම් සි  ක් 

විතර පැමියග ා. නගර සභාවට වුණත් අපි දන්නා හඳනන අ  මිසක් පිටස්තර ුද්ගගල න්ට පැමියගමට ඉඩ 

යදන්න එපා.පැමියණන අ  පරික්ෂා කර ඇතුල් කර ගන්න. යම  යබ ්ගධ නගර කි. අම්බලන්යගොඩ 

එකම යබ ්ගධ නගර යි. යම් නිසා ගරු මන්ත්රිවරු වන අපිට වගකිම තිබි  යුතුයි. කිසිදු ුහස්ලිම් යහෝ අනය 

අගමික ය්ගවාසථ්ාන ක් නැහැ.එවැනි නගර ක වටිනාකම යප ්ගගලිකව අපිට තියබනවා. අපි එ  

ආරක්ෂා කර ගත යුතුයි. අපි එම සහාය ෝග  ලබා දි  යුතුයි. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි  ඊ. ඉන්සා අරාරාංගනි මහත්ණිය කතා කරණින් 

ධර්මාය ෝක විදයාල ට හා ය්ගවානන්ද විදයාල ට යම  ලබා ගත හැකියි. යම  ප්රජාපති විදයාල ට , 

කුලරත්න විදයාල ට හා යපොල්වත්ත යරෝහලටත් අම්බලන්යගොඩ නගර සභාවටත්  යම  ලබා යදන යලස 

ය ෝජනා කර සිටිනවා. 
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කාරක සභා වාර්තා 

තිරණය :- 

අම්බලන්යගොඩ නගර සභායේ අපදා කළමනාකරණ සැලැස්යම් සමස්ථ ක්රි ාවලි  සභා අරුහදලින් සිදු කිරිම 
සුදුසු බවටත්, යම් සඳහා ලබන සභාවට ගරු මන්ත්රිවරුන්ට  ම් ය ෝජනා ඉදිරිපත් කිරීමට අව ය වන්යන් 
නම් එ  ඉදිරිපත් කිරීමට අවස්ථාව ලබා දීම සුදුසු බවටත් ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි්  මහතා විසින් 
කරන ලද ය ෝජනාව ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලය  මහතාය  ස්ථිරත්වය න් යුතුව ඒකමතිකව සභා 
සම්මත වි . 

ගරු සභාපති ඇම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මැතිතුමා විසින් ඉදිරිපත් කරන ලස ගයෝජනා  

05.01.15 නගර සභා බැඩ්ණින්ටන් ක්රිඩා පිටිග  තීන්ත පිරියම් කිරීම සහා අලුත්වැඩියහා කිරීගම් 
කර්මාන්තය ( ගසවන අදියර ) සභා අරමුසලින් සිදු කිරිගම් ගයෝජනාව සභාගත කරන ලදී. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

නගර සභා බැේමින්ටන් ක්රිඩා පිටියි තීන්ත පිරි ම් කිරීම සහා අලුත්වැඩි හා කිරීයම් කර්මාන්ත  ( යදවන 
අදි ර ) සභා අරුහදලින් සිදු කිරිම සුදුසු බව ය ෝජනා කර සිටිනවා. 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

එම ය ෝජනාව ස්ථිර කරනවා. 

තිරණය :- 

නගර සභා බැේමින්ටන් ක්රිඩා පිටියි තීන්ත පිරි ම් කිරීම සහා අලුත්වැඩි හා කිරීයම් කර්මාන්ත (යදවන 
අදි ර)  සභා අරුහදලින් සිදු කිරීම  සුදුසු බවටත් ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි්  මහතා විසින් කරන ලද 
ය ෝජනාව ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලය  මහතාය  ස්ථිරත්වය න් යුතුව ඒකමතිකව සභා සම්මත 
වි . 

06. 

06.01 2019.04.20 දින පැවති ුදස්තකාල කමිටු වාර්තාව සභා ගත කරන ලදී. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

2019.04.20 දින පැවති ුදස්තකාල කමිටු වාර්තාව ය ෝජනා  කරනවා. 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

එම ය ෝජනාව ස්ථිර කරනවා. 

තීරණය- 

 2019.04.20 දින පැවැති ුදස්තකාල කමිටු වාර්තාව පිළිගත යුතු බවට  ගරු සභාපති ඇම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදී්  
මහතා විසින් ය ෝජනා කරන ලද අතර ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලය  මහතා  විසින් ස්ථිර කරන ලදුව 
ඒකමතිකව සභා සම්මත වි . 

 
06.02 2019.04.26. දින පැවැති  ුහලය කමිටු වාර්තාව සභා ගත කරන ලදි. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

2019.04.26. දින පැවැති  ුහලය කමිටු වාර්තාව ය ෝජනා කරනවා. 
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ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

එම ය ෝජනාව ස්ථිර කරනවා. 

තීරණ - 

 2019.04.26 දින පැවැති ුහලය කමිටු වාර්තාව පිළිගත යුතු බවට  ගරු සභාපති ඇම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදී්  මහතා 
විසින් ය ෝජනා කරන ලද අතර ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලය  මහතා  විසින් ස්ථිර කරන ලදුව 
ඒකමතිකව සභා සම්මත වි . 

 
06.00 2019.04.29 දින පැවැති යටන්ඩර් කමිටු වාර්තාව සභා ගත කරන ලදී. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

2019.04.29 දින පැවැති යටන්ඩර් කමිටු වාර්තාව ය ෝජනා කරනවා. 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

එම ය ෝජනාව ස්ථිර කරනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහුල ලලිත වික්රම මහතා කතා කරණින් 

යමම යටන්ඩර් කමිටු වාර්තායේ ඇතුළත් වි ඇති ිකයර්වත්ත යපර පාසයල් වතුර ටැංකි  කඩා ඉවත් කිරිම සම්බන්ධ 
වයි. එම්.ඩබ්. සුයර්ෂ ්ප්රි ංකර කි න ුද්ගගල ා පැමියග ා මා ුහණ ගැසිමට. බුණ යම ට යටන්ඩර ක් දැම්යම් නැහැ 
කිේවා. නරග සභායවන් දන්වා සිටි ා යටන්ඩර ක් දමා ඇති බවත් පවසා සිටි ා. බුණ මා ුහණ ගැසිමට පැමියගයි 
මා යටන්ඩර් කමිටුයේ සිටින නිසා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

බබතුමාත්  යම් යටන්ඩර් කමිටුයේ ඉදලා තියබනවා. මා ිකතුයේ නැතිව ඉදලා කි ලා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහුල ලලිත වික්රම මහතා කතා කරණින් 

මා සිටි  නිසා තමයි කතා කරන්යන්. අපි වැරදි යද ට ඉඩ යදන්යන් නැහැ. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

දැන් යවනත් ුද්ගගලය කු දැුහ විට යවනත් නමක් ුදරවා දමන්න ුදුමවනි. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහුල ලලිත වික්රම මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි , යම  අවලංගු කර නැවත යටන්ඩර් කරන යලස තමයි මා ප්රකා  කරන්යන්. යමොුණ යම  
දැම්යම් නැතිනම් යමතැනට  න්න විදි ක් නැහැයන්. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි යසෝභිත රංජිත් මහතා යම් ගැන යමොකද කි න්යන්. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගසෝභිත රංජිත් මහතා කතා කරණින් 

යම  කඩා ඉවත් කළ යුතුයි. කලින් නම් රු.28000/= ක ුහදලකි. කවුරුත් භාර ග ල ලැබුයේ නැහැයන්. යම  අයින් 
කළ යුතුයි. යමික ුහදලයන් ප්ර ්න  වී ඇත්යත්. යමික යපර පාසල් දරුවන් ඉයග ලම ලබන ස්ථාන කි. යමොනවා හරි 
සි්ගික ක් වුවයහොත් අපි වගකිව යුතු යවනවා. යකොයහොම හරි වැඩ  යකයරන්න ඕන. 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, යම් අය්  ගරු මන්ත්රිතුමි  දන්යන් නැහැ යම් සඳහා  න ුහදල් පිළිබඳව. යමික හැමර් එක 
ගැනිමට දිනකට රු.7000/= ක් රු.8000/= ක ුහදලක්  නවා. හැමර් එයකන් යන් කඩන්යන්. යම  රු.20000/= ක 
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ුහදලකට කඩා ඉවත් කළ යනොහැකි . මා දන්යන් නැහැ කවුරු යම  දමා ඇතිද කි ා. නුහත් රු20000/= කට යම  
කඩා ඉවත් කරන්න බැහැ. ටික ටික උඩ සිට හැමර් එයකන් ගසා තමයි යම  ඉවත් කළ යුත්යත්. යම් සඳහා පලංචි 
භාවිතා කළ යුතුයි. යම  රු.20000/= ක ුහදලකට කළ හැකිද කි ා මා තාක්ෂණයසේවා නිලධාරි මහත්මායගන් 
විමසා සිටිනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි , යමික ගැටුමව වි ඇත්යත් ුහදල පිළිබඳ යනයම්. ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාුණල ලලිත වික්රම 
මහතා යම  ඉදිරිපත් කර ල ලැබුයේ එම්.ඩබ්.සුයර්ෂ් කි න ුද්ගගල ා යම  දමා නැති බවයි. අපිට යම් නගර සභායේ 
 ම්කිසි යකොන්රාත් යදන විට ගරු නගර සභා මන්ත්රි අතුල ප්රි න්ත මහතා නමින් හා මාය  නමි ලත් යකොන්රාත් 
දැමි  හැකි . යම් විදි ට බලායගන ිය ාම බබතුමා නමි ලත් දැමි  හැකියි. සභාවක් විදි ට අපි යනොමග  වනවා. 
මා ය ෝජනා කර සිටිනවා නගර සභායේ  ම් යකොන්රාත්වකට ඉල්ලුම් කරනවා නම් බුණය  ජාතික හැදු ලම්පයත් 
ජා ා පිටපතක සහතික කර මා විසින් යමම යකොන්රාතුව භාරගත් බවට අත්සන් ය ොදා භාර දි  යුතු බවට. යම් 
විදි ට අපිට හැඟි න්යන් යවනත් ුද්ගගල න්ය  නම් ය ොදා යමවැනි ය්ග සිදු කරන බවයි. අර ුදස්තකාලයි  
පිටුපස රු.400000/= ගණනක් ගත් ඇස් යනොයපයනන අන්ධයින් සාදන ලද වැසිකිළි  වය . එවැනි යනොමඟ  ැවිම් 
කරන්න ඉඩ යදන්යන් නැහැ. අපි යමෝඩය ෝ යනයම්. අපිත් අම්බලන්යගොඩ ඉපදුන ුද්ගගලය ෝ. යම  වංචාාවකි. 
යම  කරුණාකර නැවත වරක් යටන්ඩර් කරන්න. යටන්ඩර් කරන විට යමවැනි යටන්ඩර් වලදි එම යටන්ඩර  
ඉදිරිපත් කරන ුද්ගල ාය  හැදු ලම්පයත් ඡා ා පිටපතක් බුණ විසින් යමම යටන්ඩර  ඉදිරිපත් කරන බවට සහතික 
කර ඉදිරිපත් කළ යුතුයි. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

සැපයුම් නිලධාරි මහත්මි  යම් යටන්ඩර  ග ල ලැබුයේ යකොයහොමද?   

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගසෝභිත රංජිත් මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, අපිට තියබන ප්ර ්න  යම් යටන්ඩර ලැබි ඇති ුද්ගගල ා ප්රකා  කරනවා නම් යම් යටන්ඩර  
ලැබුයඩල නැහැ කි ා . යම් යටන්ඩර  ලැබුයඩල යකොයහොමද කි ා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

නැහැ එ  ප්රකා  කරන්යන් නගර සභා මන්ත්රි රාුණල ලලිත වික්රම මහතායන් . තවම අපිට එම ුද්ගගල ා පැමිණ 
කි ා නැහැ. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහුල ලලිත වික්රම මහතා කතා කරණින් 

නැහැ මට පැමිණ කි න ලද යද  තමයි මා ප්රකා  කර සිටියි. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

එතුමා සැමදාම වැඩ  කරන පැත්තට යනයම් යනොකර පැත්තට තමයි කතා කරන්යන්. එම නිසා බබතුමා ගැන 
කතා කිරියම්දි සැයහන අවි ්වාස ක් තියබනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහුල ලලිත වික්රම මහතා කතා කරණින් 

බබතුමා අපිට යදොස් කි න්න එපා. අපිත් අත්සන් කර තියබනවා බ  යටන්ඩර ට. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

බ ත් අත්සන් කළා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහුල ලලිත වික්රම මහතා කතා කරණින් 

ඕේ නිතයා ලකුලව යටන්ඩර් 0 ලැබි තියබනවා. ඒ ුද්ගගල ා අපිට ඇවිත් ප්රකා  කරනවා නම් යම  දැම්යම් නැහැ 
කි ා. එම නිසා තමයි මා ප්රකා  කයල් එ . මට කි න්න අව යතාව ක් නැහැ මා ප්රකා  කළා නගර සභාවට 
යගොස් කි න්න කි ා. 
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ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ මහතා කතා කරණින් 

අපි කවුරුත් යම ට සම්බන්ධ වන්යන් නැහැ. මිට පසු බවැනි යදවල් සිදු යනොයවන්න යටන්ඩර් නිකුත් කරන 
බබතුමි  යහෝ බබතුමි ය   ටයත් සිටින යකයනක්  ම්කිසි ුද්ගගලය කු කඅමන යහෝ යකයනක් කුමන ුහදලට 
යටන්ඩර් ඉදිරිපත් කිරියම්දි එ  යගන  ාමට පැමියණන ුද්ගගල ාය  හැදු ලම්පත යගන එම හැදු ලම්පයත් විස්තර  
යපොයත් ලි ා යටන්ඩර් පත භාර දි  යුත්යත්. එවිට යමවැනි ය්ගවල් සිදු වන්යන් නැහැ.යම් යටන්ඩර් කමිටුයේ සිටින 
සභාපතිතුමාත් නගර සභා මන්ත්රිවරුත් අප සි ුම යදනාම අපහසුතාව ට පත්යේ. යමවැනි ය්ගවල් වලින්. එම නිසා 
යමවැනි ය්ගවල් සිදු යනොවි  යුතුයි. අපි කවුරුත් යම ට ගැවි නැහැ. බබතුමි ය  අයත් ප්ර ්න  තියබන්යන්. කිසි 
යකයනක් වි ්වාස කරන්න එපා . එම යටන්ඩර්පත යද ල ලබන ුද්ගගල ාය  හැදු ලම්පයත් සඳහන් නමට 
යටන්ඩර්පත නිකුත් කරන්න.  ම් ප්ර ්න ක් සිදු වු විට අපි බබතුමි ට ප්රකා  කරනවා යටන්ඩර් ඉදිරිපත් කළ යපොත 
ඉදිරිපත් කරන්න කි ා. එවිට බබතුමි ට ුදුමවන් වි  යුතුයි අදාළ ුද්ගගල ාට යම  නිකුත් කළා කි ා  අදාල යපොතා 
, ජාතික හැදු ලම්පත හා විස්තර ඉදිරිපත් කිරිමට. 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

යම් යටන්ඩර  ිය  ුද්ගගල ා තමයි ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාුණල මහතාට යම  ප්රකා  කර සිටින්යන් . 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

යම් යටන්ඩර  ඉදිරිපත්කළ ුද්ගගල ා බබතුමාය  යහොඳ ිකතවත් ුද්ගගලය කි. යදවැනි ාට ඉදිරිපත් කළ 
ුද්ගගල ාත් ිකතවයතකි. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහුල ලලිත වික්රම මහතා කතා කරණින් 

යමතැන තියබන ගැටුමව එ  දිම යනයම්. එතුමාම පැමිණ කි නවා නම් යටන්ඩර් කමිටුව අත්සන් කර තියබනවා 
නම් මා කිේවා නගර සභාවට ියිකන් කි න්න. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

නැහැ කිසි ප්ර ්න ක් නැහැ . යම  අවලංගු කරන්න. 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

මා ප්රකා  කර සිටින්යන් යම් විෂ භාර එතුමි ට අව යතාව ක් නැහැයන් යම  යබොරුවක් දමා ගැනිමට. 
ඩබ්.එස්.සුයර්ෂ,් යනො 06, යපොල්වත්ත පාර , යපොල්වත්ත, අම්බලන්යගොඩ. යම  අ්ගභුත කතාවකි. 

 මධයහාන 12.00 ට යටන්ඩර් විවිත කරන ලදී. 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

පලුහව යසො ා බැලි  යුතුයි. යම  අවලංගු කරන එකයනයම් කළ යුත්යත්. යමුණට ලිඛිතව යදන්න කි න්න යම ා 
භාර ගත්යත් නැහැ කි ා. බබතුමි  ලිඛිතව දැ ලම් යදන්න. බබතුමාට යම් යටන්ඩර  ලැබි තියබනවා. යමික වැඩ 
අරම්භ කරන යලසට දන්වා  වන්න. එයසේ නැතිනම් ලිඛිතව ලබා ගන්න මට යම් යටන්ඩර  ලබා යනොගත් බවට. ඒ 
අ ලව කටයුතු කරන්න. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ මහතා කතා කරණින් 

යම් යටන්ඩර් කරන විට යකොළඹ නගර සභා වය  තැන්වල රු.100/= වය  ුහදලක් ගන්නවා. අපි එයහම ගන්යන් 
නැ්ගද ? මා ප්රකා  කරන්යන් යම ට ුහදලකුත් අ  කරන්න කි ා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහුල ලලිත වික්රම මහතා කතා කරණින් 

බබතුමා දැන් මට යදෝෂායරෝපණ  කළා. මා දැන් ුහලය කමිටුයේ සහ යටන්ඩර් කමිටුයේන් අයින් යවනවා.  
බබතුමාට වැර්ගද යපන්වා දුන් විට බබතුමා අය්  ඇඟට එනවා.  

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

අපි වරදක් කර නැහැ . යකොයහත්ම. 



36 
 
ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජි.සරත් ශ්රි ලාල් මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, මාත් ඒ යටන්ඩර් කමිටුවට සහභාිය වුවා.ගරු මන්ත්රිවරය ක් විදි ට ගරු නගර සභා මන්ත්රි 

රාුණල මහතා සිටින මත ට මටත්  ාමට සිදු යවනවා. එ  අන්තිම ස්වාිකන යද කි. යමොකද ඒ ගරු මන්ත්රිවර ා 

වි ්වාස කිරිම අය්  යුතුකමකි.යමුණ යපන්වා යදන්යන් එතුමාට නිවසට පැමිණ කි න ලද යද යි. යබොරුවක් 

කි නවා යනයම්. එ  පිලිගන්න යවනවා. එතුමාය  ප්රකා   මත සිට තමයි අපිට කටයුතු කරන්න යවන්යන්.යමික 

අව යතාව  දැඩි නම් ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාුණල මහතා එකඟත්ව ට එනවා නම් යම් නිලධාරිතුමි යගන් 

වංචාාවක් අකටයුත්තක් සිදු වී නැතිනම් යම් යටන්ඩර  එතුමා පිළිගන්යන් නැතිනම් ඊළඟ එක්යකනාට යදන්න 

යවන්යන්.නැවත යටන්ඩර් කිරිමක් කරන්න උවමනා නැහැ. ඊළඟට රු.95000/= ුහදලකට යටන්ඩර  දමා ඇත්යත්. 

බබතුමාට යම් කටයුත්ත ඉක්මනින් කර ගන්න අව යයියන්. යකොයහොමත් යටන්ඩර් කරන්න. තවත් එක් 

ප්ර ්න ක් තියබනවා. මා එ  ඉදිරිපත් කරන්නම් සභාවට . යමවැනි කරාණා වලදි තාවකාලික රක්ෂණ 

ආවරණ ක් ලබා ගත යුතු යවනවා තුන්යවනි පාර් වය න්. නැතිනම් යම  වි ාල ප්ර ්න කි. යමවැනි 

කාර්  ක් කිරියම්දි යමොනවා හරි යවලා කවුරුහරි මි ිය යහොත් එයහම පහළ සිට යම  සිදි කරන 

ුද්ගගල ායගන් අ කර ගන්නත් බැහැ. යම් සඳහා නගර සභාව වගකිව යුතු යවනවා . එවිට එම ආවරණ  

එම ුද්ගගල ා යහෝ අප විසින් ගත යුතුයි.  මා දන්යන් නැහැ යම  සභාව ගත යුතුද ? ඉහත 

යකොන්රාත්කරු ගත යුතු ද කි ා.  

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

යකොන්රාත්කරුට ගන්න කි න්න. එකත් එක්ක යගවීම කරන්න. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජි.සරත් ශ්රි ලාල් මහතා කතා කරණින් 

යකොන්රාත්කරුට ගන්න කි න්න. ඒම ුහදලටත් එක්ක යගවිම් කරන්න. ගරු නගර සභා මන්ත්රි යසෝභිත 
රංජිත් මහතායණනි අපි දන්යන් නැහැයන් සි්ගධ යවන ය්ගවල්.උඩ සිට කඩන්යන් පහළට හැමර් ගහලා 
කඩන්යන්.  

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ලලිත් ධම්ණික ගකොඩිකාර මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, යම   ලිත් යටන්ඩර් කළ යුතු යවනවා. යමික තියබන යලොකුම ගැටුමව යම් 

ුද්ගගල ාම යම් යටන්ඩර් යදකම දමා රු.95000/= ගැනිමට හදනවා ද දන්යන් නැහැ. ලිඛිතව හරි කි න්න 

ුදුමවන් මම කයළේ නැහැ කි ා. එ ාය  මිතුරාට රු.95000/= යම  ලබා දි  හැකි .යම  යටන්ඩර් කළ 

යුතු යවනවා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින්. 

යටන්ඩර් කළයහොත් යම් සම්බන්ධව මා නගර සභා මන්ත්රි යසෝභිත රංජිත් මහතායගන් විමසා සිටියි යම් 

සම්බන්ධව ඒ අදාල යකො පආා   භාර මන්ත්රිවර ා නිසා. යමික ප්ර ්න  තියබන්යන් ගරු නගර සභා මන්ත්රි 

යසෝභිත රංජිත් මහතාට වත් අපිටවත් කාටවත් යනයම්. යමික පවත්වනවා යපර පාසලක්. යම් යපර 

පාසයල් දරුවන්ට තියබන ඉතාම අනතුරුදා ක තත්ව  නිසා තමයි යම  ඉවත් කරන්න කිේයේ.යම  

කඩා ඉවත් කරන යලස මා හට යම් අ  ප්රකා  කර ල ලැබුයේ ජනවාරි මාසයි.යම් සඳහා අපි යටන්ඩර් 

කළා කිිකප වතාවක්ම . දැන් යම් පස්යවනි මාස යි. යටන්ඩර  ලබා යදන්න තින්දු වුණා. යමික අවධානම 

ඉතාමත්ම වැඩියි. එම නිසා ඒ තත්ව  අපි වග බලා ගත යුතුයි. එම නිසා තමයි මා බබතුමායගන් විමසා 

සිටියි යම් ගැන බබතුමා යමොකද කි න්යන් කි ා. යම් පිළිබඳ අය්  සභායේ කිසිම සම්බන්ධ ක් නැහැ. 

යම් කරුණු සලකා බලා නැවත යටන්ඩර ක් කැඳවන්න. 
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ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

මට යම් හැයගන යද කි මා ප්රකා  කර සිටින්යන්. සමහර විට යම් යටන්ඩර්කරුට කිව හැකියි මා එම 

යටන්ඩර  දැම්යම් නැහැ. මා එ  ඉදිරිපත් කයළේ නැහැ කි ා පවසන්න. නුහත් යදවැනි යටන්ඩර්කරු 

ඊළඟ අවස්ථාව ලබා ගැනිමට . එයහම යවලා තිබුයණොත් එයහම යම් නගර සභායේ මින් ඉදිරි ට 

යටන්ඩර් ලබා දි  යනොහැකි . යටන්ඩර  අවලංගු කරන්න. යටන්ඩර් කරන්න. කිසිම ප්ර ්න ක් නැහැ. 

ඊට කලින් අර තත්ව  යසො ා බලන්න. 

තීරණය- 

 2019.04.29  දින පැවැති යටන්ඩර් කමිටු වාර්තායේ ිකයර්වත්ත යපර පාසල් ජලටැංකි  රඳවා ඇති යකොන්ක්රි ප 
කුලුණ කඩා ඉවත් කිරීයම් යටන්ඩර  සඳහා නැවත මිළ ගණන් කැඳවි  යුතු බවත් , මීට පසු සිදු කරන්නා වු 
යටන්ඩර් අ දුම්පත් නිකුත් කිරියම්දි බුණය  අනයතාව  තහවුරු කර ගැනිම සඳහා ජාතික හැ   ලම්පයත් ජා ා 
පිටපතක් ලබා ගැනීම සුදුසු බවටත්, යටන්ඩර් කමිටු වාර්තාව පිළිගත යුතු බවටත්  ගරු සභාපති ඇම්.ඩබ්.අරුණ 
ප්රදී්  මහතා විසින් ය ෝජනා කරන ලද අතර ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලය  මහතා  විසින් ස්ථිර කරන ලදුව 
ඒකමතිකව සභා සම්මත වි .  

 

06.04 2019.04.25. දින පැවැති ක්රිඩා කණිටු වාර්තාව සභා ගත කරන ලදී. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින්. 

මිළඟට ක්රිඩා කමිටු වාර්තාව ය ෝජනා කර සිටිනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජි.සරත් ශ්රි ලාල් මහතා කතා කරණින් 

එම ය ෝජනාව මා ස්ථිර කරනවා. 

තීරණය- 

 2019.04.25 දින පැවැති ක්රීඩා කමිටු වාර්තාව පිළිගත යුතු බවටත්  ගරු සභාපති ඇම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදී්  
මහතා විසින් ය ෝජනා කරන ලද අතර ගරු නගර සභා මන්ත්රි සරත් රී ලාල් මහතා  විසින් ස්ථිර කරන 
ලදුව ඒකමතිකව සභා සම්මත වි . 

 

06.05 2019.04.25 දින පැවති පරිසර , ගස ඛය හා ස පාරක්ෂන්ක  කණිටු වාර්තාව සභා ගත කරන ලදී. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින්. 

මිළඟට ක්රිඩා කමිටු වාර්තාව ය ෝජනා කර සිටිනවා. 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

එම ය ෝජනාව මා ස්ථිර කරනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජි.සරත් ශ්රි ලාල් මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, යස ඛ්ය කමිටුව  ටයත් යද ක් ප්රකා  කිරිමට කැමතියි. යම් සභායේ ට්රැක්ටර් හා 

ය පලර් ගැන කතා කරන විට ඒ අ  ප්රකා  කර සිටි ා යම් සභායේ සාදා ගත හැකි බව. නුහත් යම් සිටින 

ස්වල්ප කාර්මික නිලධාරින් යදයදනාට යම් සි ුම බර අඳින්න බැහැ. මා ිය  සභායේත් යම  ප්රකා  කළා. 

බබතුමාම  දන්නා පරිදි සුසාන භුමියි ය  පටු යදක වසර යදකකට වැඩියි. කඩන්  වැටි එ  වසා ඇත. ගරු 

සභාවට එන ප්රධාන ය  පටු යදක යදකට නැමි තියබනවා. එ  සාදා ගත යුතු යවනවා. ඊළඟ වැටවල් 

ගණනාවක් සැදිමට තියබනවා. යම් සි ුම ය්ග කර ල ලබන්යන් යම් සුුම යසේවක ා තමයි යම් සි ුම වැඩ 

කටයුතු සිදු කරන්යන්.  යම් යේලර් ගැනිම එන්ජිම් අලුත්වැඩි ා කිරිම ආදි ය්ගවල් එකම ආ තන කින් 
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යටන්ඩර් කර ලබා ගන්නවා මිස  අය්  සිටින යම් සුුම යසේවක යදන්නා තුන්යදනා ලවා කරවා ගන්න 

හදන්න එපා . ඒවා යටන්ඩර් කර යේලර් පිටින්ම ගන්න. යේලර ක් යමික හදනවා කි න්යන් මාස 2ක 

තුනකට වඩා කාල ක් ගත යවනවා. එවිට ඒ සිටින යපොඩි නිලධාරි ා පයි් ප ක් පාස්ස ගන්න වත් 

ගැනිමට යනොහැකි යවනවා. වැයේ යවන්යනත් නැහැ. මින් ඉදිරි ට ඒ කාර්මික නිලධාරින් පැමියණන 

තුරු යම්වා යටන්ඩර් කර ලබා ගන්නා යලස ඉල්ලා සිටිනවා. යම් අපය  පැස්සුම් කටයුතු කරන 

නිලධාරින් යදන්නා තුන්යදනා යම් අව ය කටයුතු සිදු කරිමට තබා ගන්නා යලස ඉල්ලා සිටිනවා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින්. 

යඩංගු අවධානම් කලාප ක් යලස අම්බලන්යගොඩ නගර  නම් කර තියබනවා.යම් සඳහා යඩංගු උවදුර 

මර්ධන  කළ හැක්යක් යම් යඩංගු වර්ධන  කිරිමට දා ක වන ුද්ගගලයින් යසො ා උසාවි ට ඉදිරිපත් කර 

දඩුවම් කරන්න. පළුහ වාරයි අවවාද කරන්න. යදවැනි වාර ඒ  අස්කර නැතිනම්  දඩ ගසන්න. අයපන් 

අසන්න එපා නඩු දමන්නද කි ා. දැන් බබතුමාට බල  දී තියබනවා. බලතල මහජන යස ඛ්ය පරික්ෂක 

මහතාට පවරා තියබනවා. අය්  ගාව නිති  බුරුලක් ව ය න් පැවතුන යහොත් එ  අනිත් පැත්තට පාවිච්චි 

කරනවා. යඩංගු මැඩ පවත්වා ගැනිමට සම්ුදර්ණ වැඩ සටහන ක්රි ාත්මක කර වන්න. ඒ සම්බන්ධව 

බාධාවක් තියබ් නම් අපට කි න්න. සභායවන් යමොනවා ද යකයරන්න ඕන. යම් දිනවල මදුරු ඝනත්ව  

වැඩි වි තියබනවා. අය්  යකො පආා  ට තවමත් දුමාරන ක්රි ා වලි  සිදු වුයි නැහැ. අම්බලන්යගොඩ 

නගරයි යවයසන සි ුම වැසි න්ට යස ඛ්ය ආරක්ෂිතව සිටියම් අව යතාව  තියබනවා. එ සඳහා ඕනැම 

පහසුකමක් යම් සභාව විසින් සප ා යදනවා. යම් දුමාරන ක්රි ාවලි  සඳහා මහජන යස ඛ්ය මහතාට සභාව 

මඟින් ලබා යද ල ලබන්යන් ඩිසල් ලීයිටර් 40,යපට්රල් ලිටර් 10 ක් හා බැටරි කෑලි 01 ක් පමණයි. එ ට දමන 

යබයහත් ටික තමයි යස ඛ්ය අමාතයාං ය න් ලබා යද ල ලබන්යන්. එම යබයහතක් තියබනවා නම් අපි 

යම  ගසනවා. ුහුම අම්බලන්යගොඩ නගර ටම. එම යබයහත අපි ළඟ නැති නිසා එ  මහජන යස ඛ්ය 

කාර් ාලය න් තමයි නිකුත් කර ල ලබන්යන්. එම නිසා ජනතාව ගැන සිතා සම්ුදර්ණ වැඩ කටයුතු සිදු 

කරන්න. අපි සහා  ලබා යදන්නම්. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගරේෂන්න් ගකරණියගයගේ මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, අපය  ප්රය්ග යිත් යඩංගු යරෝියන් කිිකප යදයනකු වාර්තා වුණා. ජනතාවය  එකම 

ඉල්ලිම යමන්න යම් දුම. අපට යම් සඳහා ප්රමාණවත්  න්ර යනොමැතිනම් අපට අවස්ථාව තියබනවා ද 

ආසන්න නගරය න් යම්  න්ර ලබා ගැනිමට. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින්. 

දැනට යස ඛ්ය අමාතයාං යි තියබන්යන්  න්ර 2ක් පමයග. අපි ළඟ එකක් තියබනවා. එවිට  න්ර 0 ක් 

තියනවා. යම් සඳහා  න්ර මදිනම් අපි ුහදල් දී ලබා යදන්නම්. යඩංගු යරෝියන් යකරමියග  ප්රය්ග ය න් 

වාර්තා වී තියබනවාද ? 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි එස්.එම්. සරත් චන්ද්ර මහතා කතා කරණින් 

යඩංගු උවදුර ගැන කතා කරන විට මට මතකයි එක සභා රැස්විමකදි ගරු නගර සභා මන්ත්රි සරත් ශ්රි ලාල් 

මහතා ප්රකා  කළා යම් අය්  කාණු ප්ගධති  වසර 75 කට 50 කට යපර නිර්මාණ  කරන ලද ඒවා. ඒ 

වායි කාණු පතුල් බක්යකොම දි යවලා තියබන්යන්. ඒවායි සියමන්ති ටිකක් දමා නැවත පිළිසකර කළ 

යුතු බවට ය ෝජනා කළා. එයහම කළාද ? නැ්ගද කි ා මා දන්යන් නැහැ. මා නගරයි ගමන් කරන විට 

මාය  ිකතවතුන් පවසනවා මාර්ගයි කසළ තියබනවා නම් එ  කාණුවට දමා  න තත්ව ක් තියබනවා 

කි ා. මා යස ඛ්ය යසේවකයින්ට යචාෝදනා කරන්යන් නැහැ. මා ිකතුවා මට එන යචාෝදනාව බැහැර 

කරන්නත් බැහැ. මදුරු හැයදනවා නම් දුම ගසනවා. එ  මදුරුවාටත් අිකතකරයි. අපිටත් අිකතකරයි. යම් 
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යද  හැමදාම කරන්න බැහැ. කාණු පතුල් ටික සකසා ජල  ගලා බසින ක්රම ක් හදනවා නම් යම් උවදුර 

 ම් ප්රමාණ කින් අඩුයවයි කි ා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින්. 

යමිකදි මා මතක් කළ යුතු යවනවා කාණු වල සමහර කාණු තියබන්යන් මධයම රජ   ටයත් තියබන 

කාණු . ගාලුපාර , පරණ පායර් තියබන ඒවා සම්ුදර්ණ තියබන්යන් මධයම රජයි. දුම්රි යපොළ පාර 

මධයම රජයි.පළාත් සභාව  ටයත් තියබන කාණු ප්ගධති  තමයි පරණ සිංගර් යගොඩනැියල්ල සිට 

වතුයගදර මාර්ග දක්වා තියබන කාණු ප්ගධති . වික්රමසුරි  පායර් සිට බටයපොළ පාර දක්වා තියබන 

කාණු ප්ගධති  පළාත් සභා  ටයත් තියබන්යන්. එම කාණු ප්ගධති අලුත් වැඩි ා කිරියම් හැකි ාවක් 

නැහැ. ප්ර ්න තියබන්යන් බ  අතර තමයි.  

ගරු නගර සභා මන්ත්රි එස්.එම්. සරත් චන්ද්ර මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, යම් බරවා මදුරුවා දන්යන් නැහැ යම  පලාත් සභායේද ? මධයම රජයි ද කි ා  

මදුරුවා දන්යන් නැහැ. එික විනා   සිදු වන්යන් ජනතාවට 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින්. 

එ  ඇත්ත . එ ට ුහදල් වි දම් කිරියම් බල  තියබන්යන් එම ආ තන වලට පමයග. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි එස්.එම්. සරත් චන්ද්ර මහතා කතා කරණින් 

එයසේ නම් යම් යඩංගු උවදුර ගැන කතා කර වැඩක් නැහැ යම් සභායේ. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ඒපි.ලක්ෂන්්ණි ගහේමන්තා ගමනවිය කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, ගරු මන්ත්රිතුමා ප්රකා  කළ ආකාර ට අපට බල  නැති යද ක් කළ යනොහැක. 

තවදුරටත් කතා යනකර ඉන්න බැහැයන්. එ  කතා කළ යුතුයි. යම  උවදුරක්යන්. යම් සඳහා මහජන 

යස ඛ්ය පරික්ෂක මහතාට උපයදස් ලබා යදන්න නියවස් වල තියබනවා යන් බ  ප්ර ්න . යපොදු කාණු 

යනයම්. එවායි ප්ර ්න  තියබන්යන් මධයම රජ ද පළාත් සභාද කි න එක. සාමානය යගවල් වලත් බ  

ප්ර ්න  තියබනවා. දැන් උසාවියි යවනදා නඩු දැම්මා. අිකකරණ ට යවනදා සති කට නඩු යදක තුනක් 

පැමියණනවා. අනිවාර්ය න්ම නියවස් වල කාණු ප්ගධති වල ජල  රැයදනවා නම් මහජන යස ඛ්ය 

පරික්ෂක තුමනි, අනිවාර්ය න්ම අිකකරණ ට ඉදිරිපත් කරන්න. නැතිනම් යම  අවසාන ක් යවන්යන් 

නැහැ. යම් සඳහා ජනතාව තර්ක විතර්ක යගයනනවා. යම් ජනතාව එක්යකයනකුට යදයදයනකුට පාඩමක් 

ඉගැන් ලවා නම් අනික් අ  ඒ පාඩම ඉයගන ගන්නවා. බ  යපොදු කාණු ගැන මා යමතැන සාකච්ඡා 

කරන්යන් නැහැ. යමොකද මත ගැටුම් ඇති කර ගන්න යම් සභායේ කිසිම ගරු මන්ත්රිවරය ක් මන්ත්රිවරි ක් 

සමඟ. මා පවසන්යන් නියවස් වල ජල  බස්සන ස්ථාන වල ජල  එක්රැස් වී පල් යවවි තියබනවා. අප ප්ර 

ය්ග යි එක් ුද්ගගලය කු සත්භවය න්  කරනලද යද ට වතුර යපොල්කටුවක් තිබුණා කි ා නඩු දැම්මා. 

කුරුල්ලන්ට වතුර දමන යපොල්කටුවක යඩංගු මදුරුයවකු සිටි ා කි ා. නියවස් වල කාණු වලට ජල  

බස්සන සථ්ාන තියබනවා.යඩංගු උවදුර මැඩලිම සඳහා අප සි ුම යදනාම එක්ව නැඟි සිටින යලස ඉල්ලා 

සිටිනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, බබතුමාට යමොනවා හරි යස ඛ්ය අමාතයාං ය න් යඩංගු උවදුර මැඩලිමට අව ය  ම් 
අව යතාව ක් තියබ්නම් එ  ඉදිරිපත් කරන්න. එ  ලබා යදන්නම්. 
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ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහුල ලලිත වික්රම මහතා කතා කරණින් 

යම් කසළ එකතු කිරිම මනාව බවුන්ට තියබන පහසුකම් අ ලව සිදු කරනවා. නුහත් යම් කසළ යගන යගොස් දමන 
ස්ථාන . යමන්ට්රිරි ා වත්යත් තියබනවා කසළ යකොම්යපොස් ප කරන ස්ථාන ක් සකසා තියබනවා. දැන් යම ට 
වැඩපිළිවළක් ක්රි ාත්මක කිරිමට කටයුතු කරන්න. දැන් අප සභාවට යත්රි පත්වි වසරකුත් යගවි අවසන්. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින්. 

දැනට යමොන්ට්රිරි ා වත්තට භාර ගන්යන් නැහැ. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහුල ලලිත වික්රම මහතා කතා කරණින් 

දැන් භාර ගන්නවා. මා යම  ඊයි දිනයිදි අසුවා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින්. 

කවදා සිටද ? භාර ගන්යන් නැහැ. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහුල ලලිත වික්රම මහතා කතා කරණින් 

හල්වත්යර් ජනතාවට ආහාර ගැනිමට බැහැ. මැස්යසෝ වහනවා. මා ිකතන්යන් දුක් ගැනවිලි පැමියණනවා 

ඇති. අපි හරි වි දම් කර යකොම්යපොස් ප යපොයහොර සැදිම සිදු කරන්න. කලින් තල්ගස්යගොඩ යකොම්යපෝස් ප 

යපොයහොර හදන ස්ථාන ක් තිබුණා. නැතිනම් එ  හරි ක්රි ාත්මක කරන්න. යමොකද දැන් යමික කසළ 

එකතු කර දමන එක යනයම් වැයේ. යම්  කසළ දමන ස්ථාන ට පස් දමනවා. වි දම් කරනවා. ඒ 

වැ කරන ුහදලින් ුදුමවන් යකොම්යපොස් ප යපොයහොර හදන ස්ථාන ක් සාදා ගන්න. දැන් ් ලාස්ටික් 

විකියගමට ුදුමවනි, විදුරු විකියගමට ුදුමවනි. යපොලිතින් වර්ග විකියගමට ුදුමවනි. ඒ සඳහා යසේවක න් හරි 

ය ොදවන්න. දැන් යම් කසළ එකතු කිරිමට යකොපමණ ුහදලක් වි දම් යවනවාද? යම් හල්වතුයර් 

මහජනතාවට වි ාල පරිසර ගැටුමවක් ඇතිවන ස්ථාන කි. එයසේම ඇළ බැලුවාම ජල  කුම පාටයි. 

පසුිය  දිනක ඇවිඳින මංතිරු විවිත කිරිමට ිය  අවස්ථායේ ජල  කුමපාට ඇයි කි ා විමසා සිටි ා. එ ට 

යමොකද යහේතුව. යම්වා යසො ා බලා විස  ම් දි  යුතුයි. මහජනතාවට යස ඛ්ය ගැටුම එන ස්ථාන අඩුකිරිම 

අපය  වගකිම හා යුතුකම යේ. යම් සඳහා වි ාල ුහදලක් වැ  වු වත් යම් යකොම්යපොස් ප යපොයහොර හදන 

ස්ථාන ක් සාදන්න. යඩංගු යහෝ බරවා යහෝ යබෝවන්යන් මදුරුයවකුයගන්. මදුරුවන් යබෝවි  හැකි 

ස්ථාන යම්වා. යම් ුහදල් වි දම් කළත් එික ප්රතිුමල ක් තියබනවා. අප නගර සභාවට. ඒ වැ කරන ුහදල් 

වි ාල ප්රමාණ ක් ඉතිරි යවනවා. තල්ගස්යගොඩ යකොම්යපෝස් ප යපොයහොර වයාපිති  නැවත ඇති කරන 

යලස ඉල්ලා සිටිනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ලලිත් ධම්ණික ගකොඩිකාර මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, අර ඇළ ගැන ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාුණල මහතා ප්රකා  කළ ආකාර ට අය්  

සම්බන්ිකකරණ කමිටු රැසව්ියම්දි මා යපොයරොක් ඇළ ගැන කතා කළා. ඒ යවලායේ සභාපතිත්ව  දැරුයේ 

විපක්ෂ නා කතුමා . එතුමාත් දැඩිව ප්රකා  කළා පළාත් වාරිමාර්ග ට යම ට වහාම ක්රි ාත්මක වන 

යලස. එදිනම බවුන් යමික පැමිණ බැලුවා.  

 ගරු සභාපතිතුමා පස්වරු 12.15 ට සභායවන් නික්ම ිය  බැවින් ුහලාසන ට ගරු උප 

සභාපතිතුමා පැමියග හ. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ලලිත් ධම්ණික ගකොඩිකාර මහතා කතා කරණින් 

මා බවුන්ට මය  ුද්ගගලික වි දමින් බරුවක් යගනත් දී සංරහ කර යපොයරොක් ඇයළේ ම පටම් ගැනිමට 

උපකාර කළා. යම් සඳහා ඉංජියන්රුවරු නිලධාරින් යදතුන් වතාවක් පැමියග ා. එ  බැලුවා අපි ුහදල් 

වි දම් කර සංරහ කළා. එතැනින් පසු සම්බන්ිකකරණ කමිටු රැස්විම් වලට අපට ආරධනා කයළේ නැහැ. 
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එතැනින් එහාට කිසිම යද ක් සිදු වුයි නැහැ. අද වනවිට යපොයරොක් ඇළට එදාට වඩා දරුණු තත්ව ක් 

ඇති වි තියබනවා. කුමපාටට ජල  පැමියණනවා. මා මහජන යස ඛ්ය මහතාට යපන් ලවා. එතුමාටත් 

කරන්න යද ක් නැහැ. අපිත් බලනවා යම් කුම වතුර ටික වැයටන්යන් යකොයහන්ද කි ා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ලලිත් ධම්ණික ගකොඩිකාර මහතා කතා කරණින් 

යම  මහ ුදදුම කතාවකි. බබතුමා වැසිකිළි වලවල් යචාක් කළාද ?  

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ මහතා කතා කරණින් 

ගරු උපසභාපතිතුමනි, යම් යපෝරඹ ඇළ හා දැන් කුණු දමන්යන්ත් එම ස්ථානයි නිසා යලොකු පාරිසරික ප්ර ්න ක් 
තියබනවා. දැන් යමතුමා නැගුවා ප්ර ්න ක් . දැන් යමතුමා නැගුවා ප්ර ්න ක්. මා යම  වාර්තා කරන යලස මධය 
වාර්තාකාර කටයුතු කරන මහත්මායගන් මා ඉල්ලා සිටිනවා යම  වාර්තා කරන යලස. යමොකද යම  දැනගත 
යුතුයි වගකිව යුතු සි ුම යදනා. ඇත්තටම දැන් 2018 බක්යතෝම්බර් මාසයි සිට සංවර්ධන කමිටු ක්රි ාත්මක 
නැහැ.යම් කමිටුව මඟින් අම්බලන්යගොඩ නගරයි  ම්  ම් තින්දු තීරණ ග ල ලැබුවා . අද එ  ක්රි ාත්මක වි 
තියබනවා. යම් පිළිබඳව මට ඉහළ ුදුමවන් අ ට දැ ලවත් කරනවා. දැන් යමතුමා නැගු ප්ර ්න . එදින ගරු ප්රධාන 
අමාතයතුමා ිකටියි නැහැ. යමතුමා එම ප්ර ්න  නැගු විට වාරිමාර්ගයි ඒ නිලධාරි ා නැිය පටමවා මා එ  එතුමාට 
කරන්න කිේවා. හැබැයි එතුමා ඒ එක්කම ක්රි ාත්මක වුණා. දැන් අද යම් ප්ර ්න  යවන්යන් නැහැ සංවර්ධන කමිටුව 
තිබුණානම්.එයසේ නම් එදා ඒ බැලුවා සමානව යම් කටයුත්ත සිදු කරනවා.  

 ගරු සභාපතිතුමා පස්වරු 12.20 ට පමණ නැවත ුහලාසන ට පැමියග හ. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ මහතා කතා කරණින් 

එයහනම් යසො ා බලා වාර්තාවක් ඉදිරිපත් කරන්න තිබුණා. අද ඒ තත්ව  නැති වුණා. කුමන යහේතුවක්ද එ ට 
පාදක වුයඩල කි ා ගැටුමවකි.සංවර්ධන කමිටු බලපා ඇත්යත් ප්රය්ග  කිිකප කට පමයග. සංවර්ධන කමිටු හරහා 
වගකිව යුතු ගරු සභාපතිතුමා ගරු මන්ත්රිවරු ආදි වගකිව යුතු සි ුම යදනා වාඩි යවනවා. තම තමන්ය  යකො පආා  
වල තියබන  ම් ගැටුම සාකච්ජා යවනවා. ඒවාට පිළි ම් ගන්නවා. ඒවා අඩපණ වුණාම ගරු සභාපතිතුමා ප්රකා  
කළ ආකාර ට අම්බලන්යගොඩ නගර  අවදානම් නගර ක් වි තියබනවා යඩංගු වලින්. 2017 වසයර් දකුණු පළායත් 
වැඩිම යඩංගු මරණ ප්රමාණ ක් සිදු වුයි අම්බලන්යගොඩ නගරයි. අපි කි න්න ලැේඡා වි  යුතුයි. යමච්චාර 
බු්ගිකමතුන් සිටිනා නගර කි. එම නිසා එ  පරිපාලන  කර ගැනිමට යනොහැකි විම අය්  දුර්වලතාව කි. අපි ඒ 
ගැන කනගාටු යවනවා. බ  යපෝරඹ ඇයළේ අපි ුදංචි කාලයි දැක්යක් යහොඳ පිරිසිදු ජල . දැන් ඇයි යමයසේ සිදු 
වුයි ඇයිද කි ා යසො ා බැලි  යුතුයි. ඒවා ඇත්තටම නිවැරදි වි  යුතුයි.යම්වා වගකිව යුතු නිලධාරින් විසින් 
විසඳි  යුතුයි. සමහර ය්ගවල් නගර සභාවටම විසඳි  යනොහැක. ඒවාට පළාත් සභායේත් මධයම රජයිත් මැදිහත් 
විම් අව යයි. අදාල බලධාරින් ඒ පිළිබඳව අවධාන  ය ොුහකර යම් පිළිබඳව යසො ා බැලි  යුතුයි. යම් තත්ව  මග 
හරවා ගැනිමට අදාල ආ තන සි ල්ලය ම සහා  ලබා ගැනිමට යම් පිළිබඳව ලිඛිතව දැ ලම් යදන යලස ඉල්ලා 
සිටිනවා.2017 වසර වය  2019 වසයර් එම මළ යගවල් වලට සහභාිය විමට යනොයේවා කි ා ප්රර්ථනා කරනවා.  

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජි සරත් ශ්රි ලාල්  මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, මා ිකතන්යන් යම ට ුහලික ප්ර ්න  වී ඇත්යත් මාදම්පා ගය  යරොන්මඩ තැන්පත් වීම.නිසායි. 
යම  කලාන්තර ක් තිස්යසේ කලා ලූපපිකව සි්ගධ යවන යද කි. පසුිය  කාලයිත් යමවැනි තත්ව ක් ඇති වු 
යමෝ  ප්රය්ග   වාරිමාර්ග නිලධාරින් ලවා පරික්ෂා කරව ල ලැබුවා. යදල්දුව පාර හද්ගදි එම ප්රය්ග   සු්ගද කර ල 
ලැබුවා.ඒ කාල වකව ලව තුල යම  ඉතා පිරිසිදුව තිබුණා. ුහුණදට ගලා බැස්සා. සමහර ස්ථානවල ගය  අඩි කට 1 
½ වැඩි  යරොන්මඩ එකතු වී තියබනවා.යම් හරියි ජල  ඉන් එහාට බසින්යන් නැහැ. හල්වතුයර් මැද හරි ත් 
යදල්දුයේ පාලම හරියිත් ගය  ජල  බැස  න්යන් නැහැ.ඒ හරියි අඩි 1 ½  විතර යරෝන්මඩ. එමනිසා යම  
යදෝලන  වී තියබනවා. එම ජල  පල් යවනවා. යම් ජලයි මදුරු වසන්යන් නැතිව තියබන්යන් කරදි  මිශ්ර වීම 
නිසා. නැතිනම් යම් ඇයළේ ජලයිත් මදුරුයවෝ යබෝ යවනවා. එතරම් ජල  පල් යවනවා. එ ට වාරිමාර්ග සමඟ 
සකච්ජා කර යරෝන්මඩ සම්ුදර්ණ ඉවත් වන විදියි ක්රමයේද ක් සැදි  යුතු යවනවා. යදල්දුයේ අලුත් පාලමයි 
හල්වතුරයි අතයර් ඇති ප්රය්ග  යි. ගය  තියබන යරොන්මඩ ප්රමාණ  වැඩියියන් . එම නසා තමයි එ  අතහැර දමා 
තියබන්යන්. එතැන සු්ගද කළ යුතුයි. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ලලිත් ධම්ණික ගකොඩිකාර මහතා කතා කරණින් 

එ  යම් වනවිට ක්රි ාත්මක වුණා. ඒ අ ට බරුවක් ගන්න බැහැ කි ා තිබුණා. යම් යකළවයර් සිට ගඟට  නකම්ම 
ම පටම ග ල ලැබුවා. එතැනින් පසු කිසිම ක්රි ාත්මක විමක් සිදු වුයි නැහැ. ඉංජියනරුතුමා ඇවිත් ිය ා. ඒ අ ට 
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ප්රතිපාදන නැහැ කිේවාම අපි ප්රතිපාදන සැපයුවා ුද්ගගලිකව. බරුවක් යගනත් දුන්නා . මිනිසුනි දුන්නා. සි ල්ලම 
කළා.ඉංජියන්රු මහතාත් යගන්වුවා. ප්රවාහන පහසුකුහත් ලබා දුන්නා. ම පටම ගත් තැනින් නතර වුණා.  

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින්. 

මා ිකතන්යන් යම  වාරිමාර්ග විය ේෂා න් ලවා කළ යුතුයි. අපි සැමදාම කයළේ ඇළවල් ටික සු්ගද 
කරනවා . ගඟ සු්ගද කරලා නැහැ.යමික කලින් දැක්ක බාධක ක් තමයි මහ අම්බලන්යගොඩ සිට 
යගොඩයහේන පැත්තට යවන්න යවනදා තිබිලා තිය නවා ලීයි පාලමක්. එම ලීයි පාලයම් කණු ගඟ මැ්ගය්ග 
තිබණා. ඒ ටික අපි අයින් කළා. නුහත් වාරිමාර්ග යදපාර්තයම්න්තුයේ ඉංජියන්රු මහත්වරු ප්රකා  
කරන්යන් දැනට ගය  වතුර ම පටමත් ුහුණය්ග ඇති වතුර ම පටමත් අතර ඇත්යත් අඟල් 6ක පමණ 
යවනසකි. අපි වැඩියි හැරුයවොත් සිදු වන්යන් ුහුණය්ග තියබන වතුර යගොඩබිමට පැමිණ නිසරුභාව ට 
පත් යේ  න සැක  ඒ අ  ළඟ තියබනවා. යම  හරි ටම ඉවත් වන්යන් වි ාල ගං වතුරකින් තමයි යමවා 
සු්ගද යවන්යන්.යලොකු ගංවතුරකින් තියබන මඩ ටික යසෝදායගන  ාම තමයි සිදු වන්යන්. ස්වභාවික 
ක්රම කට යම  සිදු වි  යුතුයි. යවන ක්රම යේද ක් නැහැ. මා යම් තත්ව  දුටු නිසා මා ය ෝජනා කළා 
ප්රාය්ගය   යල්කම්ට ගය  වැලි හැරිමට බලපර ක් නිකුත් කරන යලස. වැලි යගොඩ දැමියම් රක්ෂාව 
කරන අ ට බලපර නිකුත් කරන යලස. යමයින් රජ ටත්  ම් ආදා මක් ලැයබනවා. යම් යකොටස 
හැරියමන් යරෝන්මඩ ඉවත් වන නිසා. එම කාර්   තවමත් සි්ගධ වුයි නැහැ. ඉදිරි ට කළ යුතු වැඩකි. 
ස්වාභාවිකම ඉවත් වියම් ක්රමයේද ක් අ ලගමන  කළ යුතුයි. 

තීරණය- 

 2019.04.25 දින පැවැති පරිසර, යස ඛ්ය හා සනීපාරක්ෂක කමිටු වාර්තාව පිළිගත යුතු බවටත්  ගරු 
සභාපති ඇම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදී්  මහතා විසින් ය ෝජනා කරන ලද අතර ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලය  
මහතා  විසින් ස්ථිර කරන ලදුව ඒකමතිකව සභා සම්මත වි . 

 

06.06 2019.04.04 දින පැවති විගනෝස බදු ප්රතිශතය සංගශෝධනය සම්බන්ධ කණිටු වාර්තාව සභාගත 

කරන ලදී. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින්. 

2019.04.04 දින පැවති වියනෝද බදු ප්රති ත  සංය ෝධන  සම්බන්ධ කමිටු වාර්තාව ය ෝජනා කර 

සිටිනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජි සරත් ශ්රි ලාල්  මහතා කතා කරණින් 

එම ය ෝජනාව ස්ථිර කර සිටිනවා. එික තියබනවා රු.1000ට වැඩි ප්රයේ  පර සඳහා 15%කුත් රු.0000ට 

වැඩිනම් 25%කුත් කි න ඒ යකොටස විතරක් සංය ෝධන  කරන්න කි ා  මා ප්රකා  කරනවා.රු.1000/= 

දක්වා 10%කුත් රු.1000 ට වැඩිනම් 15%  න යපොදු ප්රති ත කට  න්න කි ා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින්. 

ඒ කි න්යන් රු.1000/= ට වැඩි  ප්රයේ  පර සඳහා 15%කුත් අ කරිමට . කමිටු තින්දුව යගන ඇත්යත් 

යම යි. ගරු මන්ත්රිවරුන්ට දැන ගැනිමට ප්රකා  කරන්යන්.රු.1000 ප ප්රයේ  පර සඳහා 10%කුත් 

රු.1000 සිට 0000 දක්වා  ප්රයේ  පර සඳහා 15%කුත් රු.0000ට වැඩ ඒවාට 25% ක ප්රමාණ කතුත් 

අ කිරිමට තීරණ  කර ඇත. යම් කමිටුව සඳහා පාදක කර ල ලබන කරුණු තියබනවා. එම කරුණු මා 

දක්වන්නම්.යම් සම්බන්ධව 1946 වියනෝද බදු ආාා පණත අ ලව සභාව ගැස ප කර තියබනවා  

1947.05.00 දින 97.08 කි න ගැස ප පර  මඟින් මිළ ගණන් තින්දු කර තියබනවා. ඒ අ ලව සභාව විසින් 

අ කිරිම සිදු කර තියබන්යන්  ත19 - සිට  ත 50 දක්වා  ත 5 ක් අ කිරිමටත්  ත 50 සිට රු.1.00 දක්වා 

 ත 10ක්  අ කිරිමටත් රු.1.00ට වැඩිනම් රු.2.50 දක්වා  ත25.00 ක් අ කිරිමටත් රු 2.50 සිට රු.0.50 

දක්වා  ත 50ක් අ කිරිමටත් රු.0.50 සිටරු.4.50 දක්වා රු.1.00 දක්වා අ කිරිමටත් රු.5.00 ට වැඩි වන 
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ඒවාට 25% ක ුහදලක් අ කිරිමටත් තින්දු කර තියබනවා.ඒ අ ලව යම් අවට තියබන පළාත් සභා ආ තන 

වල වියනෝද බදු අ කිරිම පිළිබඳව වාර්තාවක් ඉදිරිපත් කර අත. ජාඇල නගර සභාව 25% කුත්, බදුල්ල 

මහ නගර සභාව,දඹුල්ල මහ නගර සභාව  , කෑගල්ල නගර සභාව, යමොරටුව මහ නගර සභාව ආදි  25% 

ක ුහදලකුත් යම් වනවිට යගෝමරන්කඩවල ප්රාය්ගය    සභාව , මහර ප්රාය්ගය    සභාව, තිස්සමහාරාම 

ප්රාය්ගය    සභාව, වත්යත්ගම ප්රාය්ගය    සභාව 20% ක් අ කරිමයි. වැලිමඩ ප්රාය්ගය    සභාව 15% 

ුහදලක් අ කර ල ලබයි. පස්සර ප්රාය්ගය    සභාව 12% ක් අ කරනවා. බලපිටි , අකුරැස්ස , ප්රාය්ගය    

සභා,  හම්බන්යතොට මහ නගර සභා , වැලිවිටි  දිවිතුර ප්රාය්ගය    සභාව,ිකක්කඩුව නගර සභාව , 

අක්මිමන ප්රාය්ගය    සභාව 10% ක ුහදලක් අ කරනවා.අත්තනගල්ල ප්රාය්ගය   සභාව රු.100 

යනොයික්මවන ඒවාට 15% ක ුහදලකුත් රු.100-5000 අතර නම් 25% ක ුහදලකුත් වැලිගම නගර සභාව 

7.5% ක ුහදලකුත් අ කරනවා. ඒ අ ලව තමයි යම් ගැන සලකා බලා යම් ුහදල තින්දුකර ල ලැබුයේ.අය්  

නගර සභා මන්ත්රි ජි. සරත් ශ්රි ලාල් මහතාය  ය ෝජනාවට  ම් සැලකිල්ලක් කිරිමට  සිදු යවනවා.එතුමා 

ප්රකා  කර සිටින්යන් යම් රු.0000 ප්රයේ  පර 50 ක් වය  විකියඩලන්යන්. එම නිසා යමවැනි පාසලක් 

කරන අ ට තියබන වාසි ක් ඒ ගැන සලකා බලා  ම් සාධාරණ ක් බලා 15% ක් කරන්න 

ඕන.රු.1000/= ට දක්වා 10% කුත් රු1000/= වැඩි වන ඒවාට 15%කුත් අ කරන යලසයි. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි එස.්එම්. සරත් චන්ද්ර මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතුතුමනි, එදා කමිටුයේදි යම් ගැන සලකා බලා තමයි තීරණ  ග ල ලැබුයේ. ඇයි නැවතත් යම් 

කමිටුව ග ල ලැබු තීරණ  යවනස් කරන්යන්. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින්. 

ගරු මන්ත්රිතුමනි, සරත් ශ්රි ලාල් මහතා යම් කමිටුයේ ිකටි  යකයනක් යනයම්. එවිට එතුමාටත්  ම් 

යචාෝදනාවක් , අදහසක් තියබ්නම් ඉදිරිපත් කරන්න.අයිති ක් තියබනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි එස.්එම්. සරත් චන්ද්ර මහතා කතා කරණින් 

මම නම් කමිටුයේ ිකටි ා. මා එතුමාය  අදහස ප්රතික්යෂේප කරනවා යනයම්. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින්. 

එතුමා පැවසුයේ සමායනයය න් රු.5000/= ටික ප ුහ්රණ  කර ල ලබන්යන් 50ක් විතර තමයි. යබොයහෝ 

යේලාවට පාසල් වල එම ුහදල පි වා ග ල ලබන්යන් එම ටික ප පත් වලිනි. යම   නිදහස් කරනවාට වඩා  

ඒ වාසි  ඒ අ ට ලබා යදන යලසයි ඉල්ලා සිටින්යන්. යමිකදි අප බැලි  යුතුයි අපි අ කරනවාට වඩා 

පාසල් වල යමම කටයුතු සංවිධාන  කිරියම්දි ප්රාය ෝියක අත්දැකිම එතුමාට තියබනවා. එතුමා ඒ මත 

තමයි යම් ය ෝජනාව කර ල ලැබුයේ. එ  පිළිගන්නවාද නැ්ගද කි න එක සභායේ තින්දුවකි. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි එස.්එම්. සරත් චන්ද්ර මහතා කතා කරණින් 

අපි කමිටුවක් විදි ට රැස්යවලා ඒ ඒ ුහදල් වල බර බලලා සාකච්ඡා කර තමයි යම් තින්දුවට 

පැමියගයි.බබතුමලා කමිටුයේ තීරණ  යනොසලකා යම  යවනස් කරනවා නම් අපි නිහඩව ඉන්නම්. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජි. සරත් ශ්රි ලාල් මහතා කතා කරණින් 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි සරත් චාන්්ර මහතායණනි බබතුමා වැරදි අකල්ප ට  න්යන්. යම් කමිටුවල ග ල 

ලබන තින්දු සභාවට දමා තමයි අ ලමත යවන්යන්. එතැනදි තින්දු ගන්න බැහැ. කමිටු වලදි  කර ල 

ලබන්යන් ය ෝජනා කරන එකයි. ඕනැම කමිටුවක් ත්රියරෝද රථ කමිටුව , යසේඛ්ය කමිටුව යේවා ය ෝජනා 

කරන එකයි සි්ගධ යවන්යන්. කමිටු විසින් තමයි යම  තීරණ  කර ල ලබන්යන්. එම කමිටු ය ෝජනාව 
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12කු කැමති වි  යුතුයි එ  සම්මත වීමට.යමිකදි මා ප්රකා  කර ල ලැබුයේ යම ට එකඟවිමක් යනයම්. යම් 

පිළිබඳව සංය ෝධන කි. නැතිව විරු්ගධ විමක් යනයම්. ඉන් අදහස ්වන්යන් නැහැ ගරු මන්ත්රිතුමනි යම් 

කමිටුව ගන්නා ලද තින්දුව ඒ ආකරය න්ම අ ලමත යවනවා කි ා. යමොනම කමිටු වාර්තාවක් වත් එයහම 

අ ලමත වි  යුතු නැහැ. බබතුමාටත් අයිති  තියබනවා. මටත් අයිති  තියබනවා. බබතුමා යම් කමිටුවට 

සහභාිය වුවත් බබතුමාට අයිති  තියබනවා යම් කමිටුවට නැවත සංය ෝධන යගන එමට. ඒ අයිති  ප්රකාර 

යද කි යම් සිදු වන්යන්. එයහම නැතුව බබතුමාලා ගන්නා ලද තින්දුව යවනස් කිරිම්ග කි න මත ට 

 න්න එපා. එකයනයම් යමතැනදි සිදු වන්යන්. මා යම් කමිටුව නිය ෝජන  කයළේ නැහැ. එතයකොට මට 

අවස්ථාවක් නැහැ යම් ගැන අදහසක් දැක්විමට. මට තිය න අවස්ථාව තමයි යම්. යමිකදි මා ප්රකා  කර ල 

ලැබුයේ මට තියබන අත්දැකිම අ ලව දැ ලම අ ලව යමන්න යම් ප්ර ්න  පැන නැයගනවා  යම  යමන්න 

යම් ආකාරය න් නිවැරදි කිරිමට යම් ආකරය න් සංය ෝධන  කිරිමට හැකි නම් යහොඳයි කි ා. එතැනදි 

ගරු මන්ත්රිවරු විරු්ගධනම් එ  ඉවත් යවනවා. නිවැරදි නම් එකඟ යවනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි එස.්එම්. සරත් චන්ද්ර මහතා කතා කරණින් 

සභාව තින්දු කරනවා නම් මා එ ට එකඟ යවනවා. /ගැටුමවක් නැහැ. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, ගරු නගර සභා මන්ත්රි සරත් ශ්රි ලාල් මහතා කිවු පරිදි ඇත්තටම ප්රධාන පාසල් ටියක් 

යහෝ තුමන පාසලක රු.0000/=,රු.5000/= ප්රයේ පර ඉතාම සිමිත සංඛ්යාවකි. එයින් තමයි බ  කරන 

යමොකක්හරි එකක ලාභ  තියබන්යන්. ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජි. සරත් ශ්රි ලාල් මහතා ප්රකා  කළ පරිදි 

යම  අපි රු.1000/= සිට රු.0000 දක්වා  15% ක් කර තියබනවා. එක්යකෝ රු.1000 සිට ඉහළට  න 

බනෑම ප්රයේ පර කට 15% වය  ගණනක්. එක ගණනක්. ඒ විදි ට ලබා දුන්නාට නගර සභාවට 

අිකතක් වන එකක් නැහැ. හැබැයි යමච්චාර සහන ලබා දුන් පසු වියනෝද බඳ නිදහස් කිරිමට බැහැ. වියනෝද 

බ්ගද නිදහස් කර ල ලැබුයවොත් අපට නගර සභාවට තියබන ආදා මක් නැති යවනවා. ඒ වය  

සුවීය ේෂිතාව කදි ගරු සභායේ එකඟතාව  මත නිදහස් කරනවා මිසක් එයහම නැතුව නිදහස් යනොකරයි. 

යම් සංය ෝධන ට කවුරුත් විරු්ගධ වන එකක් නැහැ. යම  නිදහස් කිරියම්න් නගර සභාවට ලැයබන 

ආදා මක් නැති කර ගැනිමට සිදු වන නිසා එ ට එකඟ විමට බැරි . 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි එස.්එම්. සරත් චන්ද්ර මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, මට ය ෝජනා කිරිමට සිදුයවනවා එක පාසලකට විතරක් විය ේෂ කරන්න එපා වියනෝද 

බ   නිදහස ්කිරිම. එයහම නිදහස් කරනවා නම් හැම යපොදු පාසලකටම හැම ුදණය ආ තන කටම නිදහස් 

කරන්න. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

නැහැ යම් සභාව විසින් එයහම කර තියබනවා. එයහම යනොකර නැහැ. දැන් බ  ය්ග අපි සිරස කඩ 

මඩලඩි  කරන විට ය්ගවානන්ද විදයාල ට නිදහස් කළා. ප්රජාපති විදයාල ට කළා. ගා/ ද ද එස් කුලරත්න 

විදයාල ට කළා. එයහම හැම පාසලකටම කළා.බ  විදයාල වලට ඉල්ලීයිම පරිදි සිදු කරනවා. 

ගරුඋප  සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, මා එදත් යම ට මය  වියරෝධතාව  කමිටුයේදි ප්රකා  කළා. මාත් එම කමිටුවට 

සහභාිය වුණා. දැන් අපි වියනෝද බ්ගද 5% දක්වා අඩුකරත් බ  පාසල් වලට වියනෝද බ්ගද නිදහස් කරනවා. 

පාසල් වලින් ඉල්ලිම කළ විට යම් ගරු සභායේ සැම ගරු මන්ත්රිවරය ක්ම පැහැර හරින්යන් නැහැ. එ  

නිදහස් කරන යලස ඉල්ලා සිටිනවා. මා එදත් ප්රකා  කර ල ලැබුයේ යම  යපොදු කටයුතු වලට නිදහස ්
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කරන බව. හැබැයි සභාවට ආදා මක් ලැයබන්යන් කවුරුහරි යප ්ගගළික යකයනක් යම  සිදු කළයහොත් 

පමයග. මා ප්රකා  කරන්යන් යම  තියබන තත්වයිම තබන යලසයි. කමිටුව ගත් තීරණ ට මා 

එකගතාව  ප්රකා  කර මා නිහඩ වුණා. අපි යම  5% යනයම් 1% යගනාවත් එම 1% ගාස්තු ුහදලත් 

නිදහස් කර ල ලබනවා. යමොන පාසල යගනාවත් යමොන ුදණය ආ තන  යගනාවත් නිදහස් කරනවා. 

හැබැයි කවුරුහරි වයාපාරිකය ෝ කරනවා නම් තමයි බ  25%ක ුහදල ලැයබන්යන්. එ ත් කවුරුහරි 

යමොනවහරි යද ක් ඉදිරිපත් කළ විට නිදහස් කරනවා. මා එදත් යම් ුහදල අඩුකිරිම සම්බන්ධව විරු්ගධ 

වුවා. යම  තිබු ආකාර ට තබන්න. ඒ මය  මත යි. සභාව ගන්නා ලද තින්දුවට එකඟයි. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

යම් සඳහා ඡන්ද විමසිමක් අව යද ? 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහුල ලලිත වික්රම මහතා කතා කරණින් 

බ ට ක්රමයේද ක් අ ලගමන  කළායන් . එම ක්රමයේද  අ ලගමන  කළානම් ඉවරයි. සි ුම ය්ග නිදහස ්

කර බැහැ. නගර සභාවටත්  ම් ආදා ම් ුහදලක් ලැබි  යුතුයි. යම් යවලායේ ඕනැම යද කට 10% ක් 

අ කළ යුතු  න මතයි මා ද සිටිනවා.යම  නිදහස් කළත් අඟ ක් නැහැ. යකොයහන්හරි ලිපි ක් 

යගනවිත් නිදහස් කරනවා. එම නිසා 10% වය  යපොඩි ගණනක් අ කිරිම වඩාත් යහොඳයි. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

එම නිසා තමයි මා ිය වර අ වැ  ය ෝජනා යලස ප්රකා  කර ල ලැබුයේ ප්රතිපත්ති ක් ව ය න් සභාව 

පිළිගන්න නිදහස් කිරියම්දි අවම 10%ක්වත් අ කරන බව. එ  පිළිගත්තා. පිළිගත්තා වුණාට සභායේදි 

සම්ුදර්ණ නිදහස් කරන යලස ඉල්ලා අත බසවනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහුල ලලිත වික්රම මහතා කතා කරණින් 

සම්ුදර්ණ නිදහස් කිරිමට යනයම් . ස්ථාවර තින්දුවක් ගත යුතුයි. දැන් පාසල වුණත් යමොනවා වුණත් ුහදල් 

අ කර තමයි යම  සිදු කරන්යන්. ඒ අ ට පාඩු සිදු වි ඇත්නම් නැවත ඒ ුහදල ලබා දි  හැකිනම් කමක් 

නැහැ.මා නම් පවසන්යන් 10% ුහදල තිබ්බානම් යහොඳයි. නැත්නම් දැන් නගර සභාව ය්ගවාල ක් වය  

යේලායන්. එ යි සිදු වි ඇත්යත්. සැම යද ටම ුහදල් වැ යවනවා. අපි යමොනවා කරන්න ිය ත් නගර 

සභාවට වි ාල ුහදලක් වැ යවනවා. ඒ වැ වන  ුහදල් ලැයබන මාර්ග වන්යන් බකයි. වරිපණම් . එත් 

වරිපණම් ුහදල් වල ිකඟ පවතිනවා. යගවන්යන් නැහැයන් යගොඩක් ක පටි . ගරු මන්ත්රිවරුන්ය  අදහසට 

අ ලව තින්දුවක් ගන්න. එ ව අපි එකඟයි. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

25% තින්දුව අයින් කරනවාද? 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහුල ලලිත වික්රම මහතා කතා කරණින් 

ගත්ත කමිටුයේ තින්දුව ක්රි ාත්මක වි  යුතුයි. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

ගත්ත කමිටුයේ තමයි. රු.1000  ප්රයේ  පර සඳහා 10%කුත් රු.1000 සිට 0000 දක්වා  ප්රයේ  පර සඳහා 

15%කුත් රු.0000ට වැඩ ඒවාට 25% ක ප්රමාණ කතුත් අ කිරිමට තීරණ  කර ඇත. .ගරු නගර සභා 

මන්ත්රි ජි. සරත් ශ්රි ලාල් මහතා ප්රකා  කර සිටින්යන් රු.1000/= දක්වා 10%කුත් රු.1000 ට වැඩිනම් 15%  

ුහදලකුත් අ  කර ගැනිමයි. 25% සිමාව ඉවත් කර එ  15% තබන යලසයි. 
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ගරු නගර සභා මන්ත්රි එස.්එම්. සරත් චන්ද්ර මහතා කතා කරණින් 

එයහම යනයම් දැන් අපි අනිවාර්  වියනෝද බ්ගදක් අ  කිරිමට තින්දු කළායන්. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

දැන් 10% ක ුහදලක්යන්. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි එස.්එම්. සරත් චන්ද්ර මහතා කතා කරණින් 

10% කි න්යන් අවම 10% ක ුහදලක් අ කර ගත යුතුයි. යපොදුයේ. එම ුහදලත් නිදහස් කරනවාද? 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

නැහැ. එ  අවසථා ලකුලව බබතුමාලා අව ය පරිදි යවනස් කර තියබනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජි. සරත් ශ්රි ලාල් මහතා කතා කරණින් 

දැන් යම් අ ලමත වි ඇත්යත් නගර සභායේ කුමන ුද්ගගල කු , කුමන ආ තන ක් කළත් වියනෝද බදු 

10% ක් අ කරනවා. රු.1000  ප්රයේ  පර සඳහා 10%කුත් රු.1000 සිට 0000 දක්වා  ප්රයේ  පර සඳහා 

15%කුත් රු.0000ට වැඩ ඒවාට 25% ක ප්රමාණ කතුත් අ කරනවා.  යමික රු.1000 සිට 0000 දක්වා  

ප්රයේ  පර සඳහා 15%කුත් රු.0000ට වැඩ ඒවාට 25% ක ප්රමාණ කතුත් අ කර නිසා එ  විතරක් 

සංය ෝධන  කරන යලසයි කි ා සිටියි.ඊට අමතරව වියනෝද බදු නිදහස් කිරිම ගරු සභාවට ය ොුහ කරන 

ලිපි අ ලව ගරු මන්ත්රිවරුන් විසින් එ  තීරණ  කර ල ලබයි. එ  තමයි ගරු සභාපතිතුමා ප්රකා  කර 

සිටියි බබතුමාලා එ  නිදහස් කරන නිසා ප්රතිපත්ති ක් විදි ට සිටි  යනොහැකි බව.දැන් යම් 

සංය ෝධන  එ  යනයම්. නිදහස් කිරිම සම්බන්ධව යනයම්. යම් සංය ෝධන  වි ඇත්යත්. මා 

සංය ෝධන  කිරිමට ප්රකා  කර ල ලැබුයේ රු.1000/= ට වැඩි සැම ප්රයේ පර කටම 15% ක් අ කරන 

යලසයි. යම  මහ යපොඩි කරුණකි. මහ වි ාල යද ක් යනයම්. නිදහස් කරනවා කි න එක යවන 

මාතිකාවකි. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි එස.්එම්. සරත් චන්ද්ර මහතා කතා කරණින් 

බබතුමා ගහගන්න හැදුවාට යම් සඳහා මා එකඟ වුවා. මා නිහඩ යවනවා. මාය  ගැටුමව වී තියබන්යන් 

වියනෝද බදු නිදහස් කරනවා කි න විට අවම 10%ක ුහදලක් රඳවා යගනද නිදහස් කරනවා ද කි ා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

එ  සභාව තින්දු කරයි. දැන් මීට ඉහත ධර්මාය ෝක විදුහල ගැන තීන්දුවක් ග ල ලැබුවා නිදහස ්

කරන්න.එිකදි බබතුමලා ප්රකා  කර තිබුණා නම් 10% ක්වත් තබා ගන්නා යලස. එම ුහදල ති ා ගන්න 

තිබුණා. අදාල අවසථ්ාව අ ලවයි එ  සිදු වන්යන්.  

ගරු නගර සභා මන්ත්රි  රාහුල ලලිත වික්රම මහතා  කරණින් 

මා නම් ප්රකා  කරන්යන් 25% තින්දුව යහොඳයි . ගරු නගර සභා මන්ත්රි සරත් මහතයණනි මා ප්රකා  

කරන්යන් . දැන් යමයහත් රු.5000/= ප්රයේ  පර  නවා අඩුයි 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි  ජි . සරත් ශ්රි ලාල් මහතා  කරණින් 

දැන් යම් පණත අ ලව ගරු සභාපතිතුමාට යහෝ අපට බල ක් නැහැ යම  10%,15%,5%,කිරිමට. 

එතයකොට 47 පණත අ ලව යම් කමිටුවක් දමා යමම ුහදල සංය ෝධන ක් කිරිමයි සිදු කර ල ලැබුයේ. යම් 
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සංය ෝධනයි දි රු.1000/= ප්රයේ පර 10% කිරිමටත් රු0000/= , ප්රයේ පර  15% කිරිමටත් රු.5000/= 

ප්රයේ පර 25% අ කිරිමටයි . එතයකොට රු.1000/= ප්රයේ පර 10% තැබිමට එකඟයි.රු.0000/= 

රු.5000/= ප්රයේ පර එකට. එ  15% ක් කිරිමට. රු.5000/= ප්රයේ පර 50 ක් විකියණන්යන් නැහැ. එික 

10% ක යම් අඩුකරන්න කි න්යන්. නුහත් යම් පටලවා යගන ඇත්යත් වියනෝද බදු නිදහස් කිරිම. ඊළග 

සභායේ ඉදලා කවුරුහරි වියනෝද බදු නිදහස් කිරිමට ඉල්ලිමක් කළයහොත් එම තින්දුව ගන්න යවනවා 

සභායේ.10%,15% අ කරනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි  රාහුල ලලිත වික්රම මහතා  කරණින් 

මා ප්රකා  කරන්යන් අපි ගත්ත තින්දුව ක්රි ාත්මක කරන්න.රු.5000/= ප්රයේ පර සඳහා 25% ප්රමාණ  

අ  කරන්න කි ා. යමොකද නගර සභාව පැත්යතන් බැලුවිට යම  අඩුකරලා අඩුකරලා ගැට ුමවකි. මා 

දන්යන් නැහැ අනිත් අ ය  මත . 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

කමිටුව ගත් තින්දුව ගරු නගර සභා මන්ත්රි සරත් ශ්රි ලාල් මහතා ය ෝජනා කරනවා ඉන් 0 යවනි එයක් 

ඇති 25% ඉවත්කරලා එ  15% දක්වා අඩු කරන යලස. ඒ ගැන යමොකද කි න්යන්.  

ගරු නගර සභා මන්ත්රි  රාහුල ලලිත වික්රම මහතා  කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමා ප්රකා  කළ ආකර ට එ  15% දක්වා අඩු කරන එක යහොඳයි. යමොකද බබතුමා ප්රකා  

කර තියබනවා යන් අනිවාර්ය න්ම 10% ක ුහදලක් අ කරනවා කි ා. යමොකද වි ාල  ප්රයේ පර 

ප්රමාණ ක් විකියණන්යන් නැහැ රු.5000/= න් 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

එයසේ නම් අපි ගත් කමිටුව අ ලව රු.1000/= දක්වා 10% කුත් ඊට වැඩිවන ප්රයේ පර සඳහා 15% 

ප්රමාණ ක් අ කිරිමට සභාව තිරණ  කරනවා. හැබැයි යම  අද තිරණ  කළාට යම  ක්රි ාත්මක 

වන්යන් ගැස ප මඟින් පල කළාට පසුවයි. ඒ අ ලව අපි ගැස ප එකට  වනවා. එතකන් දැනට ක්රි ාත්මක 

වන්යන් දැනට තියබන නිති . 25% නිති  ගැස ප එකට ිය ාට පසුවයි එම ප්රමාණ  අ කරන්යන්. 

තීරණ - 

 2019.04.04 දින පැවැති වියනෝද බදු ප්රති ත  සංය ෝධන  සම්බන්ධ  කමිටු වාර්තාවට අ ලව රු.1000/= 
දක්වා ප්රයේ  පර සඳහා 10% ක ුහදලකුත් රු.1000ට වැඩි සි ුමම ප්රයේ  පර සඳහා 15% ක ුහදලක් 
අ කිරිමටත් යමම  බදු ුහදල ක්රි ාත්මක වන්යන් ගැස ප පරයි පළවියමන් පසු බවත් එයතක් ක්රි ාත්මක 
ව ලයි  දැනට පවතින නිති  බවත් ,  වියනෝද බදු ප්රති ත  සංය ෝධන  සම්බන්ධ  කමිටු වාර්තාව  
පිළිගත යුතු බවටත්,  ගරු සභාපති ඇම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදී්  මහතා විසින් ය ෝජනා කරන ලද අතර ගරු නගර 
සභා මන්ත්රි සරත් රී ලාල් මහතා  විසින් ස්ථිර කරන ලදුව ඒකමතිකව සභා සම්මත වි . 

 

06.07 2019.04.24 දින පැවති නිවාස හා ප්රජා සංවර්ධන කණිටු වාර්තාව සභාගත කරන ලදී. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

2019.04.24 දින පැවති නිවාස හා ප්රජා සංවර්ධන කමිටු වාර්තාව ය ෝජනා කර සිටිනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි  ඒ.පි.ලක්ෂන්්ණි ගහේමන්තා ගමනවිය කරණින් 

එම ය ෝජනාව ස්ථිර කරනවා. 



48 
 

තීරණය- 

 2019.04.24 දින පැවැති නිවාස හා ප්රජා සංවර්ධන කමිටු වාර්තාව  පිළිගත යුතු බවටත්,  ගරු සභාපති 
ඇම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදී්  මහතා විසින් ය ෝජනා කරන ලද අතර ගරු නගර සභා මන්ත්රි ඒ.පි.ලක්ෂ්මි 
යහේමන්තා යමනවි  විසින් ස්ථිර කරන ලදුව ඒකමතිකව සභා සම්මත වි . 
 

06.0ද 2019.04.11 දින පැවති කෙමනාකරණ කණිටු වාර්තාව සභාගත කරන ලදි. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

2019.04.11 දින පැවති කළමනාකරණ කමිටු වාර්තාව ය ෝජනා කර සිටිනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි  ඉගනෝකා ක්රීෂන්ාන්ති මහත්ණිය  කරණින් 

එම ය ෝජනාව ස්ථිර කරනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජි. සරත් ශ්රි ලාල් මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි යම් කළමනාකරණ රැස්වියම්දි ඉදිරිපත් කර තියබනවා සභා රැස්විමට  ම්  ම් කරණා 

ඉදිරිපත් කරන බවට. ඒවා ඉදිරිපත් කර තියබනවාද? පරිපාලක මහතාය  හා යස ඛ්ය පරිපාලක 

මහතාය   යපොයළොයේ කු පටිගල් ඇතිරිම .  ම්  ම් ප්ර ්න යම් සභාවට ඉදිරිපත් කරනවා කි ා 

තියබනවා.ඒවා ඉදිරිපත් කර නැහැ. ඒවාට අ ලමති  යදන්න විදි ක් නැහැ.ඒවාට අ ලමති  ලබා 

ගත්තානම් ඉදිරි ට  ා හැකියි. යමික තියබනවා බසන්ැවතුම්යපොළ සුමිතිපාල මහතාට යදන්න විදි ක් 

නැහැ. එ  යටන්ඩර්කර දි  යුතුයි. එික අ ලමති  යම් සභාවට ඉදිරිපත් කරනවා කි ා තියබනවා.ඒටික යම් 

සභාවට ඉදිරිපත් කළානම් අ ලමති  ලබා දි  හැකියි. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

ඒවා අ ලමත වුණාම ඇස්තයමන්තු සභාවට ඉදිරිපත් කරයි. 

තීරණය- 

 2019.04.11 දින පැවැති කළමණාකරණ කමිටු වාර්තාව  පිළිගත යුතු බවටත්,  ගරු සභාපති 
ඇම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදී්  මහතා විසින් ය ෝජනා කරන ලද අතර ගරු නගර සභා මන්ත්රි ඉයනෝකා ක්රීෂාන්ති 
මහත්මි   විසින් සථ්ිර කරන ලදුව ඒකමතිකව සභා සම්මත වි . 
 
ගරු නගර සභා මන්ත්රි දිනයාදුර ධර්මසාස මහතා කතා කරණින් 

 
ගරු සභාපතිතුමනි, යම් කමිටු ගැන කතා කිරියම්දි රථ වාහන හා ත්රි යරෝද රථ කමිටුව යපබරවාරි මාසයි 
පැවැත්වුවාට පසු යම් දක්වා පවත්වා නැහැ. මා ිකතන්යන් රථ වාහන හා ත්රි යරෝද රථ කමිටුව මියන් ග ල ලබන 
කිසිම තීරණ ක් අද වනතුරු යම් නිලධාරින් ක්රි ාත්මක කර  නැහැ. කිසිම යද ක් ක්රි ාත්මක වි නැහැ. එ  අ ායල් 
 න විදි ටයි තියබන්යන්. 
 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

අය්  ගරු උප සභාපතිතුමාය  නා කත්වය න් තමයි රථ වාහන කමිටුව තිරණ  කර ල ලබන්යන්. 
 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, යම් කමිටුයේ අපය  විපක්ෂ නා කතුමාත් සිටිනවා. යම් කමිටුයවන් ය ෝජනා කර  ම්කිසි වැඩ 
පිළිවළක් ක්රි ාත්මක කිරිමට හැදුවා. යමයතක් කල් ඒවා ක්රි ාත්මක යකරි නැහැ.යම් වන විට ත්රි යරෝද රථ සඳහා 
බලපර 160 ක් පමණ ලබා දි තියබනවා. ඒ අ  අපට පැමිණ පවසා සිටිනවා බලපර ලබායගන තිබුණට ත්රියරෝද රථ 
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ගාල් කිරිමට තැනක් නැහැ කි ා. අපි එදා ස්ථාන ලබායගන යම් විදි ට ක්රි ාත්මක කරන්න කි ා. හැබැයි ඒ එක 
වැඩක් වත් යම් වන විට ක්රි ාත්මක වන්යන් නැහැ. යම්වා සිදුවන්යන් නැතිනම් යම් කමිටුවක් තබායගන කිසිම 
වැඩක් නැහැ. ඒ කමිටුයේ ය්ගවල් ක්රි ාත්මක වන්යන් නැතිනම් අපට ඒ කමිටුයේ ඉදලා වැඩක් නැහැ.යම් කමිටුයේ 
ගන්න ක්රි ා මාර්ග යකොපමණ උපයදස් ලබා දුන්නාත් යකයර්න්යන් නැහැ.දැන් ඒ ලිපියල්ඛ්ණ භාරගත් 
නිලධාරියග යගන් වැඩක් යකයරන පාට යපයනනවා. ඒ පසුිය  කාලයි භාරගත් කිසිම නිලධාරිය කුය  කිසිම 
වැඩක් යකරි නැහැ.අපි යම් කමිටුයේ තිරණ ක් ග ල ලැබුවා දින 14ක් ඇතුළත බලපර  ලබා යනොගත්යත් නම් 
බලපර  අයහෝසි කරන බව. කලින් විෂ භාර නිලධාරියග යගන් ඒ එක වැඩක් වත් යකරි නැහැ.යම් ක්රි ා මාර්ග 
ගන්යන් නැතිනම් යම් කමිටුව පවත්වා වැඩක් නැහැ.අපිට බලපර ලබා දි ජනතාවය න් බැ ලම් අහන්න බැහැ.මා 
ගරු මන්ත්රිතුමාටත් ප්රකා  කළා යම් ය්ගවල් ක්රි ාත්මක වි නැහැ. ඒවා ක්රි ාත්මක වුවාට පසු කමිටුව තබන බවට. 
 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

යල්කම්තුමි ණනි , යම් ගැන යසො ා බලන්න 

 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ 
 
ගරු සභාපතිතුමනි , යම් ගරු උප සභාපතිතුමා අපි ගරු මන්ත්රිවරු කිිකප යදයනක් සිටින ඉතා වැදගත් කමිටුවකි 
යම . යම  වසර ගණනාවක් තිස්යසේ සාකච්ඡා වු යද කි. ගරු උප සභාපතිතුමා අපි  ම්  ම් තින්දු ග ල ලැබුවා. අපි 
පැ  ගණන් සාකච්ඡා කර පැරයග ලිපි යගො ල යගනවිත් පරික්ෂා කර අත්සන් කර යබොයහොම වගකියමන් යම් කමිටුව 
ක්රි ාත්මක කළා. කනගාටු යවනවා ඒ නිලධාරින් එ  ක්රි ාත්මක යනොකිරිම ගැන.ඒ සමඟ මා ඉල්ලා සිටිනවා. යම් 
කමිටුව  ට කරන්න බැහැ. නගරයි අවලස්සන ගති  , ක්රමවත් නැති බව ,ිකතුමනායපට වැඩ කිරිම , චාඩලඩි ප ප 
යම් බක්යකොම  අයිතියි යම් කමිටුවට. ඒ නිසා යම් එකකටවත් අපි  ටත් නැහැ. යම් ගරු උප සභාපතිතුමා සමඟ 
දමන ලද ඒ කමිටුවට මාත් යබොයහොම කැමැත්යතන් වාඩි වුයඩල. යමොකද සහාය ෝගය න් හා යම් නගරයි තියබන 
වැඩපිළිවළ ගැන තින්දුවක් ගත යුතු නිසා. යමික කිසි යකයනකුය  බල කට යහෝ චාඩලඩිකමකට අපි  ටත් 
යවන්යන් නැහැ. යම් කමිටුව ගරු උප සභාපතිතුමාත් මාත් ඊළඟ දවසක යම් කමිටුව පවත්වනවා. හැබැයි යම් 
නිලධාරින් යම්වාට ක්රි ාත්මක යනොකලයහොත් එම නිලධාරි ා යගන්වා ප්ර ්න ඇසි  යුතුයි. එම නිලධාරි ා පසුව 
පිළිතුරු සප ා බැහැ. ඒ යමොයහොයත් පිළිතුරු සැපයි  යුතුයි. යම  නගර  පිළිබඳ ගැටුමවකි. යම් කමිටුව 
ක්රි ාත්මක කරන්න . ඒ දිුද අ  හැර අයනක් අ  ගන්යන් නැතිනම් අපි බවුන්ට දැන් දින ගණනාවක් ලබා දුන්නා. 
ඒ අ  යපොලිසි ට දැ ලම් දි බවුන් වහාම රථ ගාල් වලින් අයින් වි  යුතුයි. කිසිදු ගරු මන්ත්රිවරය කුය  ඇික 
යහොඳයිකම් වලට කිසිදු ඉඩක් යදන්න බැහැ. එයහම ඉඩක් ලබා දුන්යනොත් අපි ඒ නිති  කඩන්න ක්රි ාත්මක 
කරවනවා. නිති  නිති  විදි ට ක්රි ාත්මක කරන්න. ගරු උප සභාපතිතුමනි , මා බබතුමාට යබොයහොම හයි ට 
ඉන්නවා. අපි යම් කමිටුව පිළිබඳ තිරණ  යගන යම් ගරු සභාවට ඉදිරිපත් කරන්නම්. 
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යල්කම්තුමි ණනි, යම් පිළිබඳව යසො ා බලා අදාල නිලධාරින් කැඳවා ගතයුතු ක්රි ාමාර්ග ගන්න. ඒ අඩුපාඩු ටික 
සකසා ගන්නා යලස ඉල්ලා සිටිනවා. 
 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි දිනයාදුර ධර්මසාස මහතාකතා කරණින් 
 
ගරු සභාපතිතුමනි. යම් මාසයි වත් යම් කමිටුව රැස්කරන යලස ඉල්ලා සිටිනවා. 
 
ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජි. සරත් ශ්රි ලාල් මහතාකතා කරණින් 
 
ගරු සභාපතිතුමනි. මා දන්නා ආකාර ට තාක්ෂණයසේවා නිලධාරින් 0, 4කු ිකටි ා. වැඩ අිකකාරින් ිකටි ා. දැන් යම් 
සි ල්ලටම සිටින්යන් ස  න් මහතා  අයනක් තාක්ෂණයසේවා නිලධාරි මහතා හා යම් ක්යෂේර ට අලුතින්  පැමියග 
යකයනකුත් පමයග. එතයකොට යමොවුන් යදයදනා යම් අ වැ  ය ෝජනා වලන ඇස්තයම්න්තු දිවා රැ වනතුරු සැදි  
යුතුයි. සභායේ ය ෝජනා වන සි ුමම ය්ගවල් වල ඇස්තයම්න්තු සැදි  යුත්යත් යමොවුන් යදයදනායි. යම් සි ුම 
ය්ගවල් යසේම යම් වයාපිති වල ඉංජියන්රු මහතුන් සමඟ වැඩ බැලිමට  න්න යවන්යනත් යම් නිලධාරින් 
යදයදනාටයි.උප පරිපාලකවරු යදයදනා සමානය වැඩ අං යි වැඩ කරවනවා. මා විමසා සිටින්යන් යම් 
අම්බලන්යගොඩ නගර සභාවට අ ලමත නිලධාරි මඩලඩල  යම ද? එයහම නැතිනම් එම නිලධාරින් යගන්වා 
ගැනියම් ක්රම ක් නැතිද ? එයහමත් නැතිනම් යම් අපය  නගර සභාවට අ ලමත නිලධාරින් තව යදතුන් යදයනකු 
යගන්වා ගන්නා යලස ගරු යල්කම්තුමි ණනි මා ඉල්ලා සිටිනවා. යමොකද යම  නගර සභාවක්යන්. 
අම්බලන්යගොඩ නගර සභාව  මහ නගර සභාවකට ගාලු දිස්ත්රික්කයි තියබන එකම නගර සභාව   අම්බලන්යගොඩ 
නගර සභාවයි. බබතුමි ට යතයරන්යන ඕන යමික වි ාල වපසරි ක් නැති වුණාට පහසුකම් වලින් පිරු ල 
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නගර කි. වි දමට දැඩි පහසුකමක් ලැයබන නගර කි. පාසල් තියබනවා, වානිජය බැංකු තියබනවා. ඒ අ ලව යමික 
මිළ වැඩි වි තියබනවා. එම නිසා යමික ඉදිකිරිම් වැඩියි. එදියනදා පැමියණන ප්ර ්න වැඩියි. එවිට යම් නිලධාරින් 
යදයදයනකුය  යබල්ල මත යම  තබා අපිත් යමික පැමිණ කැගසනවා. අපිට කරන්න යද ක් නැහැ. අපි ඉල්ලිම 
කර ල ලබන්යන් සභාවට. එවිට අදාළ නිලධාරින් නැතිනම් වැඩ පරික්ෂක මහතු ලත් නැිකනම් උප වැඩ 
පරිපාලකය  අඩුවකුත් තියබනවා. ඒ අ ලව අපි යස ඛ්ය අං  ට , කර්මාන්ත අං  ට තාවකාලිකව යසේවක න් 
ලබා ගත්තාත් ඒ සි ුම යදනාම කම්කරුවන් යගන තියබන්යන්. නුහත් යම් තාක්ෂණයසේවා නිලධාරි මහතාය  
වැඩ  තාවකාලික යකයනකු යගන කිරිමට බැහැ. එ ට රජයි නිලධාරින් අතය අව යයි පැමියගම. එම නිසා 
බබතුමි  යල්කම්තුමි  ව ය න් යකොමසාරිස්තුමා සමඟ සාකච්ජා කර අපට අව ය නිලධාරි මඩලඩල  සාදා 
ගන්න. නැතිනම් යම් ප්ර ්න  සැමදාම තියබ්වි. ඇස්තයම්න්තු හදනවාට වඩා තව යේලාවක් ඒ අ ට තියබ් කි ා මා 
ිකතනයන් නැහැ. යම් සභායේ ගරු මන්ත්රිවරු 21කු ය ෝජනා කරන ලද ය ෝජනා. අඩුම ව ය න් එක සභාවකට 
ය ෝජනා 5ක් 6ක් වත් එනවා ඇස්තයම්න්තු හදන. දැන් යම් වය  රය ප පවතින උ්ගගත වන ප්ර ්න . යම් සි ල්ලටම 
කටයුතු කිරිමට සිදුවන්යන් යමොවුන්ටයි. තාවකාලික යසේවක න්ය  ුදර් පාඩු ුදරවා ගත හැකි වුවත් නිලධාරින්ය  
ුදර් පාඩ සම්ුදර්ණ කර ගන්න. ඊළඟ සභාව වන විට යමන්න යම යි අපය  අ ලමත නිලධාරින් ගණන , යමන්න 
යම් අඩුපාඩු අපට තියබනනවා. යමන්න යම්ය්ගවල් ලබා ගන්න අපි කතා කර තියබනවා කි ා අපට ලබා යදන යලස 
ඉල්ලා සිටිනවා. 
 
 
තීරණය- 

 2019.04.04 දින පැවැති වියනෝද බදු ප්රති ත  සංය ෝධන  සම්බන්ධ  කමිටු වාර්තාවට අ ලව රු.1000/= දක්වා 
ප්රයේ  පර සඳහා 10% ක ුහදලකුත් රු.1000ට වැඩි සි ුමම ප්රයේ  පර සඳහා 15% ක ුහදලක් අ කිරිමටත් යමම  
බදු ුහදල ක්රි ාත්මක වන්යන් ගැස ප පරයි පළවියමන් පසු බවත් එයතක් ක්රි ාත්මක ව ලයි  දැනට පවතින නිති  
බවත් ,  වියනෝද බදු ප්රති ත  සංය ෝධන  සම්බන්ධ  කමිටු වාර්තාව  පිළිගත යුතු බවටත්,  ගරු සභාපති 
ඇම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදී්  මහතා විසින් ය ෝජනා කරන ලද අතර ගරු නගර සභා මන්ත්රි සරත් රී ලාල් මහතා  විසින් 
ස්ථිර කරන ලදුව ඒකමතිකව සභා සම්මත වි . 

 
 

 
 
(  07      )          ටටගටන්ඩර් හා ණිෙ ගණන් 

ර් හා ණිෙ ග         07:01 ගටන්ඩර්  :-  

 

07.01 ගටන්ඩර් :- 

07:02  ණිෙ ගණන් :-  

07.02.01 අම්බලන්යගොඩ නගර සභාවට  තීන්ත මිලදී ගැනීම සඳහා මිළ ගණන් 

 

ආ තනයි නම ඇන්ටියකොයරෝසි ප තීන්ත 
ලිටර් 1 

එනමල් තින්ත 
යකොළපාට ලිටර් 1 

      B.k.S.කම්පැයග සමාගම රු.697 රු.1265 

      ස්ටාර්ලයින් හාේයව ාර් රු.750 රු.1050 

      ුදර්ණා යවළදසැල රු.709 රු.986 

 

තීරණය 

අම්බලන්යගොඩ නගර සභාවට අව ය තීන්ත මිලදි ගැනිම සඳහා මිළ ගණන් ඉදිරිපත් කර ඇති ආ තන 

අතුරින් ඇන්ටි යකොයරෝසිේ තීන්ත සඳහා අවම මිළ ගණන් ඉදිරිපත් කර ඇති B.K.S. කම්පැනි ප්රයිව ප 

ලිමිටේ ආ තන  මඟින් ඉදිරිපත් කර ඇති මිළ ගණන් පිළිගැනීමටත් , එනමල් තීන්ත සඳහා අවම මිළ 

ගණන් ඉදිරිපත් කර ඇති ුදර්ණා යවළඳසැල මඟින් ඉදිරිපත් කර ඇති මිළ ගණන් පිළිගැනිම සුදුසු බවටත් 

ගරු සභාව තීරණ  කරන ලදී.   
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07.02.02 අම්බලන්යගොඩ නගර සභාවට අව ය GI පයි් ප හා පැස්සුම් සඳහා ්රවය  මිලදි ගැනිම 
සඳහා මිළ ගණන් 

අංක  ්රවය හා උපකරණ 
විස්තර  

වර්ග        
ස්ටාර්ලයින් 
හාේයව ාර් 

 
B.k.S.කම්පැයග 
සමාගම 

 
ුදර්ණා 
යවළදසැල 

01 GI පයි් ප(අගල් 1 
½ වි ්කම්භ  හා 
ඝනකම 2.00mm) 

පකිස්ථාන් රු.4700/= රු.4650/= රු.4600/= 

02 ඇණ (අගල් 2 ¼ 
වි ්කම්භ  10mm) 

 රු.40/= 
(එකක් ) 

රු.425/= 
( කියලෝ 1ක් ) 

රු.10/= 
(එකක් ) 

00 
 

යවොෂර් ( අගල් 2 ¼ 
හාපින්10mm සිකත 
ඇණ 

 රු.5/= 
(එකක් ) 

රු.425/= 
( කියලෝ 1ක් ) 

රු.2.00 
(එකක් ) 

04 GI පයි් ප(අගල් 2 
වි ්කම්භ  හා 

ඝනකම 2.00mm) 

පකිස්ථාන් රු.6500/= රු.6175/= රු.6500/= 

05 GI පයි් ප(අගල් 1  
වි ්කම්භ  හා 

ඝනකම 4.00mm) 

පකිස්ථාන් රු.2850/= රු.2900/= රු.2800/= 

06 Flat Iron Bar ( අගල් 
¾ හා ඝනකම 

6.00mm 

 රු.750/= රු.775/= රු.860/= 

07 යනො12 යවල්ඩින් 
කූරු පැක ප 

 රු.750/= රු.675/= රු.680/= 

08 අගල්2විෂක්ම්භ  

සිකත End Cap 
      - රු.125/= රු.120/= 

09 P.V.C Wire cord  රු.650/= රු.425/= රු.450/= 

10 50*50PVC Coated 
5 අගල් - අගල් 11 

height wire mesh  
(gage 10) 

 රු.25000/= රු.20000/= රු.17000/= 

 

තීරණය 

අම්බලන්යගොඩ නගර සභාවට අව ය GI පයි් ප හා පැස්සුම් සඳහා ්රවය  මිලදි ගැනිම සඳහා මිළ ගණන් 

ඉදිරිපත් කර ඇති ආ තන අතුරින් අවම මිළ ගණන් ඉදිරිපත් කර ඇති ුදර්ණා යවළඳසැල මඟින් ඉදිරිපත් 

කර ඇති  මිළ ගණන් පිළිගැනිම සුදුසු බවටත් ගරු සභාව තීරණ  කරන ලදී.   
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07.02.00 අම්බලන්යගොඩ නගර සභාවට අව ය දඟර වායන්  කඩ ඇණ මිළදි ගැනිම සඳහා මිළ 

ගණන් 

අංක  ්රවය හා උපකරණ ප්රමාණ  B.k.S.කම්පැයග 
සමාගම 

ුදර්ණා 
යවළදසැල 

ස්ටාර්ලයින් 
හාේයව ාර් 

1 සංස්ථා කම්බි දඟර 

වායන් 10mm 
 රු.575/= රු.585/= රු.585/= 

2 1 ½ “1 ½ “Box Bar 
(6.6mm) 

 රු.2200/= රු.2000/= රු.2600/= 

0 ¾ “*¾ ““Box Bar 
(6.6mm) 

 රු.1050/= රු.950/= රු.1050/= 

4 ගුලු ඇණ 0“  රු.200/= රු.270/= රු.950/= 

5 1“  කඩ ඇණ 1kg  රු.210/= රු.210/= 

6 1 ½  “  කඩ ඇණ 1kg රු.200/= රු.210/= රු.210/= 

7 2 “  කඩ ඇණ 1kg රු.200/= රු.210/= රු.210/= 

8 2 ½  “  කඩ ඇණ 1kg රු.200/= රු.210/= රු.210/= 

 

තීරණය 

අම්බලන්යගොඩ නගර සභාවට අව ය දඟර වායන් කම්බි හා යබොක්ස් බාර් , ඇණ වර්ග මිලදී ගැනිම සඳහා 

ඉදිරිපත් වී ඇති මිළ ගණන් අතුරින් 10mm සංස්ථා දඟර කම්බි හා 1”  කඩ ඇණ , 1 ½”  කඩ ඇණ , 2 

“ කඩ ඇණ , 1 ½”   කඩ ඇණ මිලදි ගැනිම සඳහා මිළ ගණන් ඉදිරිපත් කර ඇති ආ තන අතුරින් අවම 

මිළ ගණන් ඉදිරිපත් කර ඇති B.K.S කම්පැයග ප්රයිව ප ලිමිටේ ආ තනයි මිළ ගණන් ද  1 ½” *1 ½ “, ¾ 

“* ¾ “යබොක්ස් බාර් හා 0”ගුලු ඇණ මිලදි ගැනීම සඳහා ුදර්ණා යවළඳසැල මඟින් ඉදිරිපත් කර ඇති  මිළ 

ගණන් පිළිගැනිම සුදුසු බවටත් ගරු සභාව තීරණ  කරන ලදී.   

 

07.02.04 අම්බලන්යගොඩ නගර සභාවට අව ය විදුලි උපාංග මිලදි ගැනිම සඳහා මිළ ගණන්  

අං
ක
  

්රවය හා උපකරණ වර්ග
  

චාානක 
එන්ටප්රයිසස් 

දියන්ෂි 
යටක්යනොල
ජි 

ප්රසන්න 
ඉයලක්ට්රික
ල් 

එෂි න් 
ඉයලක්ට්රි
කල් 

1 මර්කරි බල්බ් 125w බස්
රච් 

රු.695/= රු.710/= රු.690/= රු.690/= 

2 මර්කරි යචාෝක් (125w) යම
ගර්  

රු.2150/= රු.2200/= රු.1950/= රු.1950/
= 

0 යට්  යරෝල් ( ව රින් ) 

P.V.C ඉයලක්ට්රිකල් 
ඉන්සියුයල්ෂන් ය ප්  
යරෝල් 

ACL 65/= 70/= රු.60/= රු.60/= 

4 CG යහෝල්ඩර් කැල
යග 

රු100/= රු.110/= රු.95/= රු.94/= 

5 T Off කයනක්ටර් 1kg රු.150/= 
රු.220/= 

රු.180/= 
රු.225/= 

රු.100/= 
රු.200/= 

රු.100/= 
රු.200/= 

6 ආම් යහවි සියුටි පයි් ප 
ආධාරක  

1kg රු500/= රු.525/= රු.200/= රු.075/= 

7 යෂේේ වාත්තු ඇලුමින ම් 
ආවරණ  

1kg රු.450/= රු.475/= රු.295/= රු.295/= 
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යගවීම් 

තීරණය 

අම්බලන්යගොඩ නගර සභාවට අව ය  විදුලි උපාංග මිලදි ගැනිම සඳහා මිළ ගණන් ඉදිරිපත් කර ඇති 

ආ තන අතුරින් අවම මිළ ගණන් ඉදිරිපත් කර ඇති එෂි න් ඉයලක්ට්රිකල් ආ තන  මඟින් ඉදිරිපත් කර 

ඇති  මිළ ගණන් පිළිගැනිම සුදුසු බවටත් ගරු සභාව තීරණ  කරන ලදී.   

 

07.02.05 අම්බලන්යගොඩ නගර සභාවට අව ය  ෂැටලින් ලෑලි මිලදි ගැනිම සඳහා සඳහා මිළ ගණන්  

අංක  ්රවය හා උපකරණ 
විස්තර  

ප්රමාණ  අදීෂ ලීයි 
යවළසැල 

යම්නක ලීයි 
යවළඳසැල 

හංස 
එන්ටර්ප්රයිසස ්

01 10”පලල ෂැටලින් ලෑලි දික් අඩි අඹ 
රු.70/= 

        - ඇල්බිසි ා 
රු.65/= 

02 1”යහෝ ¾ ඝණකම 

ෂැටලිල් ලෑලි පළල 8” 
යහෝ 9” 

දික් අඩි අඹ 
රු120/= 

         - ඇල්බිසි ා 
රු.52/= 

01 10”පලල ෂැටලින් ලෑලි දික් අඩි රබර් 
රු.50/= 

රබර් 
රු.70/= 

 

02 ලෑලි පළල 8”*යහෝ9” දික් අඩි රබර් 
රු.90/= 

රබර් 
රු.60/= 

 

 

තීරණය 

අම්බලන්යගොඩ නගර සභාවට අව ය  ෂැටලින් ලෑලි මිලදි ගැනිම සඳහා මිළ ගණන් ඉදිරිපත් කර ඇති 

ආ තන අතුරින් අවම මිළ ගණන් ඉදිරිපත් කර ඇති හංස එන්ටර්ප්රයිසස් ආ තන  මඟින් ඉදිරිපත් කර 

ඇති  මිළ ගණන් පිළිගැනිම සුදුසු බවටත් ගරු සභාව තීරණ  කරන ලදී.   

 

08. 

 
 
08.01 නගර සභා යපර පාසල් දරු දැරි න් 150කු යව ලයවන් යපර පාසල් නිල ඇ  ම් මැසිම යව ලයවන් 

  ද.එච්.ප්රි ංකා චාාන්දනි මහත්මි   යවත රු.07500/= ක ුහදලක් යල්කම්ය  නිර්ය්ග   පරිදි යගවිම  සුදුසු 

 බවට  ගරු සභාපති ඇම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි්  මහතා ය ෝජනා කළ අතර ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලය   

 මහතා විසින් ස්ථිර කරන ලදුව  ගරු මන්ත්රීවරුන්ය  වියරෝධතාව ක් යනොමැති වු බැවින්  සභායේ 

 ඒකමතික අ ලමැති  ලබා යදන ලදි. 

 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ඩබ්.එම් . නිලානි ගමනවිය කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි , යම්ික යපර පාසල් නිල අ  ම් මැසිම සඳහා යටන්ඩර් කිරියමන්ද ලබා දී තියබන්යන්. 

 

 ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

මැුණම්කුලි සඳහා ඇස්තයම්න්තුවක් ිය  සභාවක ඉදිරිපත් කර තියබනවා. 

 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ඩබ්.එම් . නිලානි ගමනවිය කතා කරණින් 

යටන්ඩර්පත් කි ක් ලැබි තිබුණද ? 

 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

යම් කටයුත්ත සිදු කර ල ලැබු ප්රජා සංවර්ධන නිලධාරිතුමි  ස්ථාන මාරු ලබා යගොස් ඇත . එම කටයුත්ත සිදු කර ල 

ලැබුයේ ඇ  විසිනි. යම  යටන්ඩර් කර තමයි ලබා දි ඇත්යත් . සභායේ අ ලමති  ලබා යගන තමයි දි ඇත්යත්. ඒ 

ගැන ගැටුමවක් තියබන්යන් ඇයි? 
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ගරු නගර සභා මන්ත්රි ඩබ්.එම් . නිලානි ගමනවිය කතා කරණින් 

යටන්ඩර් කර ලබා දුන්නානම් කිසි ප්ර ්න ක් නැහැ. 

 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

 

යම  එක් දරුයවකුය  නිල ඇදුමක් මැසිමට රු.250ක ුහදලක් තමයි අ කර ල ලබන්යන්. යම  යටන්ඩර් කර ලබා 

දුන්යන්. 

 

08.02 අම්බලන්යගොඩ පටබැඳිුහල්ල ආදාහනාගාර  යවන්කිරියම් ගාස්තු යලස තැන්පත් කර ඇති ුහදලින් සමි්ගික 

 ප්රතිලාභිය කුට ිකමි සහනාධාර  වන රු.2000/= ක ුහදලක් යල්කම්ය  නිර්ය්ග   පරිදි  ආර්.එම් ාානවති 

 මහත්මි   යවත යගවිම  සුදුසු බවට  ගරු සභාපති ඇම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි්  මහතා ය ෝජනා කළ අතර ගරු 

 උප සභාපති කමල් වැල්ලය  මහතා විසින් ස්ථිර කරන ලදුව  ගරු මන්ත්රීවරුන්ය  වියරෝධතාව ක් 

 යනොමැති වු බැවින්  සභායේ ඒකමතික අ ලමැති  ලබා යදන ලදි. 

 

08.00 2019.03.01 සිට 2019.00.01 දක්වා ආරක්ෂක යසේවාව සැපයිම යව ලයවන් රු.268899.90ක ුහදලක්   

 LRDC SERVICES (PVT) LTD ආ තන  යවත යල්කම්ය  නිර්ය්ග   පරිදි යගවිම  සුදුසු බවට  ගරු 

 සභාපති ඇම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි්  මහතා ය ෝජනා කළ අතර ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලය  මහතා විසින්  

 ස්ථිර කරන ලදුව  ගරු මන්ත්රීවරුන්ය  වියරෝධතාව ක් යනොමැති වු බැවින්  සභායේ ඒකමතික අ ලමැති  

 ලබා යදන ලදි. 

 

08.04 2019 වර්ෂයි යපර පාසල් වැඩයපොත් යව ලයවන් රු.200000/= ක  ුහදලක් සිඟිති ප්රින්ටර්ස ් ඇන්ේ 

 පබ්ලිෂරස ්ආ තන ට යල්කම්ය  නිර්ය්ග   පරිදි සභා අ ලමති ට  ටත්ව යගවිම  සුදුසු බවට  ගරු 

 සභාපති ඇම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි්  මහතා ය ෝජනා කළ අතර ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලය  මහතා විසින් 

 ස්ථිර කරන ලදුව  ගරු මන්ත්රීවරුන්ය  වියරෝධතාව ක් යනොමැති වු බැවින්  සභායේ ඒකමතික අ ලමැති  

 ලබා යදන ලදි. 

 

08.05 උස්වැල්ලවත්ත පැති කාණු ප්ගධති  ඉදිකිරිම සඳහා  රු.1,295,046.05 ක ුහදලක්  යපොල්වත්ත රාම 

 සංවර්ධන සමිති ට දිස්ත්රික් ඉංජියන්රු මහතාය  යහෝ ප්රධාන ඉංජියන්රු මහතාය  අ ලමැතිය න් පසු  

 යගවිම  සුදුසු බවට  ගරු සභාපති ඇම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි්  මහතා ය ෝජනා කළ අතර ගරු නගර සභා මන්ත්රි 

 නන්දන රාජපක්ෂ මහතා විසින් ස්ථිර කරන ලදුව  ගරු මන්ත්රීවරුන්ය  වියරෝධතාව ක් යනොමැති වු 

 බැවින්  සභායේ ඒකමතික අ ලමැති  ලබා යදන ලදි. 

 

08.06 උස්වැල්ලවත්ත යකොන්ක්රි ප කැ දම සඳහා  රු.247,680/=  ක ුහදලක්  යපොල්වත්ත රාම සංවර්ධන සමිති ට 

 යල්කම්ය  නිර්ය්ග   පරිදි  යගවිම  සුදුසු බවට  ගරු සභාපති ඇම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි්  මහතා ය ෝජනා කළ 

 අතර ගරු නගර සභා මන්ත්රි නන්දන රාජපක්ෂ මහතා විසින් ස්ථිර කරන ලදුව  ගරු මන්ත්රීවරුන්ය  

 වියරෝධතාව ක් යනොමැති වු බැවින්  සභායේ ඒකමතික අ ලමැති  ලබා යදන ලදි. 

 

08.07 රණසුරි  පායර් යප පටි යබොක්කු ඉදිකිරිම සම්බන්ධය න් රැදවුම් ුහදල වන රු94005.45  ක ුහදලක් 

 යල්කම්ය  නිර්ය්ග   පරිදි  යපෝරඹ පනි න රාම සංවර්ධන සමිති ට  යගවිම  සුදුසු බවට  ගරු සභාපති 

 ඇම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි්  මහතා ය ෝජනා කළ අතර ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලය  මහතා විසින් ස්ථිර 

 කරන ලදුව  ගරු මන්ත්රීවරුන්ය  වියරෝධතාව ක් යනොමැති වු බැවින්  සභායේ ඒකමතික අ ලමැති  ලබා 

 යදන ලදි. 

 

08.08 පටබැඳිුහල්ල ආදාහනාගාර  අුමත්වැඩි ා කීරිම යව ලයවන් රැඳවුම් ුහදල වන රු100,000.61  ක ුහදලක් 

 යල්කම්ය  නිර්ය්ග   පරිදි  රී ලංකා ජාතික ඉංනේයන්රු සහ සංවර්ධන මධයස්ථාන  යවත යගවිම  සුදුසු 

 බවට  ගරු සභාපති ඇම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි්  මහතා ය ෝජනා කළ අතර ගරු නගර සභා මන්ත්රි නන්දන 

 රාජපක්ෂ මහතා විසින් ස්ථිර කරන ලදුව  ගරු මන්ත්රීවරුන්ය  වියරෝධතාව ක් යනොමැති වු බැවින්  

 සභායේ ඒකමතික අ ලමැති  ලබා යදන ලදි. 
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08.09 අම්බලන්යගොඩ මාදම්පා ගඟ අසළ පිික ලම් තටාක  අුමත්වැඩි ා කිරිම යව ලයවන් රු.560,754.05  ක 

 ුහදලක්  දිස්ත්රික් ඉංජියන්රු මහතාය  යහෝ ප්රධාන ඉංජියන්රු මහතාය  අ ලමැතිය න් පසු  යපෝරඹ 

 පනි න රාම සංවර්ධන සමිති ට  යගවිම  සුදුසු බවට  ගරු සභාපති ඇම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි්  මහතා ය ෝජනා 

 කළ අතර ගරු නගර සභා මන්ත්රි නන්දන රාජපක්ෂ මහතා විසින් ස්ථිර කරන ලදුව  ගරු මන්ත්රීවරුන්ය  

 වියරෝධතාව ක් යනොමැති වු බැවින්  සභායේ ඒකමතික අ ලමැති  ලබා යදන ලදි. 

 

08.10 අම්බලන්යගොඩ නගර සභායේ ගරු නගර සභා මන්ත්රිවරුන්ය  ගමන් වි දම් යව ලයවන් රු.177,000/=  ක 

 ුහදලක්  යල්කම්ය  නිර්ය්ග   පරිදි  යගවිම  සුදුසු බවට  ගරු සභාපති ඇම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි්  මහතා 

 ය ෝජනා කළ අතර ගරු නගර සභා මන්ත්රි නන්දන රාජපක්ෂ මහතා විසින් ස්ථිර කරන ලදුව  ගරු 

 මන්ත්රීවරුන්ය  වියරෝධතාව ක් යනොමැති වු බැවින්  සභායේ ඒකමතික අ ලමැති  ලබා යදන ලදි. 

 

08.11 අම්බලන්යගොඩ නගර සභායේ 2019 අයප්රේල් මස (2019.00.22-2019.04.25) කාර් ාල  ජලබිල්පත 

 යව ලයවන් රු.11002.00  ක ුහදලක්  යල්කම්ය  නිර්ය්ග   පරිදි  යගවිම  සුදුසු බවට  ගරු සභාපති 

 ඇම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි්  මහතා ය ෝජනා කළ අතර ගරු නගර සභා මන්ත්රි නන්දන රාජපක්ෂ මහතා විසින් 

 ස්ථිර කරන ලදුව  ගරු මන්ත්රීවරුන්ය  වියරෝධතාව ක් යනොමැති වු බැවින්  සභායේ ඒකමතික අ ලමැති  

 ලබා යදන ලදි. 

 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, යම් සභායේ ජලබිල්පත් , දුරකථන බිල්පත් යගවා ගන්න බැහැ. යම් සභායේ යම් ළඟදි දින ක 

දුරකථන බිල්පත් විසන්ික කර තිබුණා. 

 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

ඒ යමොනවාද? 

 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

බිල යගවන්යන් නැතිව ඉදලා. 

 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

එයහම වුණාද ? ඇයි එයහම වුයන්. ුහදල් නැති නිසා යනයම්යන්. බයගොල්ලන්ය  යනොසලකිල්ල නිසා තමයි 

එයහම සිදු වන්යන්. 

 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

එතරම් කාර් ක්ෂමයි යම් සභාව. 

 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

මතක තබා ගන්න. සභායේ යම් සඳහා ුහදල් තියබනවා යගවීමට. 

 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

මා ඒ යමොයහොයත්ම ප්රධාන කළමනාකරයග  යගන්වා පැවසුවා. 

 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

සභායේ ලංකායබල් දුරකථන  ඉතාම අඩුයවන් තමයි මා පවච්චි කරන්යන්. 

 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

මා පාවිච්චි කරන්යන්ත් නැහැ. ඒ වුණාට ගත්තානම් එ  යගවි  යුතුයි. මා ිකතන්යන් ගත්ත පලුහ යගවිම යවන්නැති 

යගවා නැත්යත්.  මා දන්යන් නැහැ ගරු සභාපතිතුමනි . අත ුහදල් යම්  සභායේ  බබතුමා තීරණ ක් ගත්තාද 

රු.5000/= දක්වා අඩු කිරිමට. රු.25000/= දක්වා තිබු අත ුහදල් ප්රමාණ  රු.5000/= දක්වා අඩුකර තියබනවා. රම 

නිසා ගරු සභාපතිතුමනි යම් සභාව යගන  ා යනොහැකියි රු.5000/= අත ඉතිරි ුහදල් වලින්.වාහන යදක තුනක කැලි 
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ගත්ත විට රු.5000/= ඉවරයි. අයනක් එක අය්  ගබඩායේ කලින් බඩු තිබුණා. ඇණ තිබුණා. බනයද ක් තිබුණා. 

දැන් ඇණ  පවා එම ුහදල් වලින් යගන ආ යුතුයි. එවැනි තත්ව කි සභායේ උදා වි ඇත්යත්. කනගාටුදා ක 

තත්ව කි ඇති වි තියබන්යන්. 

 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

ගරු උප සභාපතිතුමනි , රු.25000/= ක ුහදලක්  අත ුහදල් සඳහා දිම වරදක් තියබනවා. ගරු සභාපතිතුමාට සභායේ 

වි දම් කිරිමට තියබන්යන් පණත අ ලව රඅ.10000/= ක ුහදලකි. ඊටපසු රු.10000/= ට වැඩිවන විට මා 

බබතුමාලායගන් විමසනවා යම  රු.10000/= ව වැඩියි. කැමති ද කි ා. ඉතිං නිලධාරිය කුට රු.25000/= ක 

ුහදලක් ලබා යදනවා කි න්යන් ප්ර ්න ක්  ඇතිවි  හැකියි. 

 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

අඩුම ගායන් රු.10000/=ක් හරි. රු.25000/= පැත්තකට දමන්න 

 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

සභාවට තින්දු කළ හැකියි අත ුහදල් යදන ප්රමාණ . 

 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

යම් සි්ගික  මා යමතැන කි න්යන් නැහැ. කිේයවොත් එයහම ගරු සභාවට යකයරන අවනම්බුවකි. මධයයේදිය ක් 

යමතැන ඉන්නවා. බක දමනවා පත්තරයි අනිවාර්ය න්ම. එම නිසා මා යම  කි න්යන් නැහැ. ඒ යවලායේ ගරු 

නගර සභා මන්ත්රි නිලානි යමනවි ත් ිකටි ා. මා යම් සි්ගික  කි න්යන් නැහැ. අපි නිලධාරින්ට සභායේ යහොරකමක් 

කරන්න යනයමයන්. ගරු සභායේ  නිලධාරින්ට  ම් සභාවට අව ය යද ක් ගැනිමට අත ුහදල් තිබි  යුතුයි. යම් එම 

ුහදල් භාරයි ඇති නිලධාරින් තියදනා ළඟම අත ුහදල් තිබුයඩල නැහැ. එම ුහදල් ගන්න තියදනා ළඟම ුහදල් 

සත ක්වත් තිබුයඩල නැහැ.ඒ අව යතාව ක් තිබුණා කරගන්නම බැරි . එ  විස  වා. ගරු සභාපතිතුමා ඒ යවලායේ 

සභායේ ිකටියි නැහැ. මා ඉල්ලා සිටිනවා රු.5000/= .රු.10000/=  දක්වා ලබා යදන යලස ඉල්ලා සිටිනවා.එයහම 

නැතිනම් යම් සභායේ ගරු සභාපතිතුමා , අපි නැතියවන යවලාවල් තියබනවා. සභායේ වාහන තියබනවා 25ක් 00 

ක් විතර .එික  ුණළං ිය  අවස්ථාවක සභායේ ුහදල් තිබි  යුතුයි එ  දමා ගැනිමට.. එම නිසා එ  රු.10000/= දක්වා 

වැඩි කරන යලස මා ය ෝජනා කර සිටිනවා. 

 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ඊ. ඉන්සා අරාරාංගනි මහත්ණිය කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි , යම  ප්රතිුදර්ණ කිරිමක් කරගත යුතුයි. 

 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහුල ලලිත් වික්රම මහතා කතා කරණින් 

නෑ නැ. රු.10000/= වැඩි කිරියම් ගැටුමවක් නැහැ. යමයින් යපනි  න්යන් බබතුමා යම් ගබඩාවට මාස කට 

දවසක්වත් ියිකන් බලනවාද යමික අතය අව ය බඩු තියබනවාද කි ා. 

 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

ගරු මන්ත්රිතුමනි , මා බලනවා. යමොකද පසුිය  කාලයි තිබුණා ට්රැක්ටර් ට ර් නැහැ. නුහත් එක ජාති ක් 

තියබනවා ට ර් 12ක් විතර . අව ය කරන ඒවා නැහැ. ඒ යමොයහොයත් මා ගරු සභාපතිතුමාට කතා කර 

තාක්ෂණයසේවා නිලධාරි මහතාට කි ා ඇණවුමට නිර්ය්ග  ක් දමා එම ට්රැක්ටර් ට ර් යගන්වා තියබනවා. ඒ වය  

යපොඩි යපොඩි යදවල් තියබනවා. නැති. යම් ආ තන ක් වුණාම අත ුහදල් තිබි  යුතුයි. රු.5000/= අතුහදල් වලින් 

යම් සභාව යගන  න්න බැහැ. 

 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජි. සරත් ශ්රි ලාල් මහතා කතා කරණින් 

යම් සඳහා රු.25000/= අ ලමත කර යල්කම්තුමි ට ලබා යදන්න. ප්ර ්න ක් නැහැයන්. 

 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ඊ. ඉන්සා අරාරාංගනි මහත්ණිය කතා කරණින් 

යම  රු.4500/= ක් වන විට ප්රතිුදර්ණ  කළ යුතුයි. එත කරන්යන් නැති එකයන් යේලා තියබන්යන්. ආ තන ක 

එම ුහදල් අවසන් විමට කලින් ප්රතිුදරණ  කළ යුතුයි. 
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ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

ඇත්ත කතාන්දර  යම යන්. යම් නිලධාරින් සි ුම යදනාම භ යි ුහදල් තබා යගන සිටින්න. හැම යකයනක්ටම එ  

තමයි යවලා තියබන්යන්. එයසේ සිදු වියමන් යම් ආ තන  යගන  ා යනොහැකියි. එයහම නම් කවුරුහරි වගකිව යුතු 

ුද්ගගලය කු ළඟ අත ුහදල් තැබි  යුතුයි. 

 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජි. සරත් ශ්රි ලාල් මකතා කරණින් 

එම රු.25000/= තබන්න යස් ුදයේ. 

 

 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

යම් සම්බන්ධව මා යල්කම්තුමි ට උපයදස් යදනවා යම් අත ුහදල් ලඟ  දී තියබන නිලධාරින් සමඟ සාකච්ඡා නර 

එම අව ය ප්රඹාණ  සඳහා සභායවන් අ ලමති  ඉල්ලා සිටිමට.. යම් සඳහා සභාව අ ලමති  ලබා යදන්යන් අතුහදල් 

කි ක් ලබා දිමටද? 

 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජි. සරත් ශ්රි ලාල් කතා කරණින් 

රු.25000/= ුහදල ලබා දීමට 

 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

රු.25000/= ුහදල ලබා දීමට 

 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

යම් සඳහා සභාව එකගතාව  පල කරනවාද ? 

 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජි සරත් ශ්රී ලාල් මකතා කරණින් 

එම ුහදල ලබා යදන්න. සභාව එකඟතාව  පල කරනවා. 

 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

කලින් බ  රු.25000/= ුහදල තිබුණා. අපය  වාහන විෂ භාරව කටයුතු කළ නිලධාරි මහත්මි  ළඟ. 

 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජි සරත් ශ්රී ලාල් මකතා කරණින් 

අත ුහදල් කි න්යන් යටන්ඩර් කිරියමන්යතොරව බනතරම් ඇණවුම් කර ලබා ගත හැකියි. ඒ විදියි 

අවස්ථා ලකුලවයි කරන්යන්. රු.25000/= ක වය  ුහදලකින් බඩුවක් ගත්විට බිල යගවන විට එතැනින් අර ගැනිම 

ගැටුමවක් යවනවා. යපොඩි වි දම් තියබන්යන්. නැ රු.25000/= ලබා යදන්න කිේවායන් . එ  ලබා යදන්නම් එවිට 

ඉවරයියන්. 

 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජි සරත් ශ්රී ලාල් මකතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, යම් සියමන්ති යකො පට කට බයිසිකල් ටියුබ් එකකට යවළඳසැල් වලට ණ  යවනවා නගර 

සභාව. ඒ නගර සභාව හැල්ලුවට ලක් කිරිමටයන්. සමහර යවළඳසැල් වලින් යදන්යනත් නැහැ.අම්බලන්යගොඩ 

නගර සභාව කිේවාම යටන්ඩර් එකක්වත් යදන්යන් නැහැ. ුහදල් ලබා ගන්න බැහැ කි ා. ඒ මත වල සිටිනවා. යම් 

ැැැ .25000/= ක ුහදල අ ලමත කළා කි ා අගති ක් යවන්යන් නැහැ. යම්  සිදු කර ල ලබන්යන් නිලධාරින්ය  

පහසුවට. 

 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

යම් සම්බන්ධව අත ුහදල් නිකුත් කරන නිලධාරින් සමග යල්කම්තුමි ට ඒ අදාල නිලධාරින් සමඟ සකච්ඡා කර 

විනිවිද භාවය න් අව ය කටයුත්තක් කිරිමට අවසර  ලබා යදනවා. එම අත ුහදල් ලඟ තබා ගන්නා නිළධාරි ා ට 

රු.5000/= ක ුහදලක් ලබා දුන්විට එික රු.4900/= ක  ුහදලක් වනතුරු සිටින්යන් නැතිව රු2500/= වය  වන විට 
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ප්රතිුදර්න  කරන්න.රු.25000/= ක ුහදලක් ලබා දුන්නාම ඒ අදාල නිලධාරි ාය  අයත් එම ුහදල මාස ක් යදකක් 

වුණත් තිබි  හැකියි. එතයකොට අපට වද විම පිළිබඳව  ම්කිසි ගැටුමවක් තියබනවා. 

 

(09)       න්ණුම් 
 

 

09.01 2019 මාර්තු  මාස ට අදාළ යපොදු ියණුම් - වි දම් වි ්යල්ෂණ  හා 2019 මාර්තු මාස වි දම් වාර්තාව 

 පිළිගත යුතු බවට ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි්  මහතා විසින් ය ෝජනා කරන ලද අතර ගරු  

 උපසභාපති කමල් වැල්ලය  මහතා විසින් ස්ථිර කර ල ලදුව ඒකමතිකව සභා සම්මත වි   

 

(10)       ඇස්තගම්න්තු 
 

 

10.01 අම්බලන්ගගොඩ නගර සභාගේ පුස්තකාල කණිටුගේ උපගසස් හා නිර්ගිශයන් සැලකිල්ලට ගනිණින් 2019 

ජාතික කියවීගම් මාසය සඳහා සර වැඩසටහන ක්රියාත්මක කිරිම සඳහා රු.3,75000 ක ක ඇස්තගම්න්තුව 

සභාගත කරන ලදී. 

තීරණය 

අම්බලන්යගොඩ නගර සභායේ ුදස්තකාල කමිටුයේ උපයදස් හා නිර්ය්ග  න් සැලකිල්ලට ගනිමින් 2019 ජාතික 

කි වීයම් මාස  සඳහා වු වැඩසටහන ක්රි ාත්මක කිරිම සඳහා රු.0,75000/= ක ඇසත්යම්න්තුව පිළිගත යුතු 

බවටත් , යමම ුහදල සභා අරුහදලින් යගවීමට සුදුසු බවට ගරු සභාපති එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි්  මහතා 

ය ෝජනා කළ අතර ගරු නගර සභා මන්ත්රි යරේෂන් යකරමියග ය   මහතාය  විසින් ස්ථිර කරන ලදුව ගරු 

මන්ත්රීවරුන්ය  වියරෝධතාව ක් යනොමැති වු බැවින් ඒකමතිකව සභායේ අ ලමති  ලබා යදන ලදි. 

10.02 අම්බලන්ගගොඩ ගපොල්වත්ත රාම නිලධාරි වසමට අසාලව ගගවතු වගා ක්රමය ප්රචලිත කිරීම සඳහා 

2019.04.02 දින ඉදිරිපත් කරන ලස සභා තීරණ අංක 03.04 වයාපතති වාර්තා වැඩසටහන ( සංගශෝධන 

පත්රිකාව ) ක්රියාත්මක කිරීම සඳහා රු.66,610 ක ක ඇස්තගම්න්තුව සභාගත කරන ලදී. 

තීරණය 

අම්බලන්යගොඩ යපොල්වත්ත රාම නිලධාරි වසමට අදාලව යගවතු වගා ක්රම  ප්රචාලිත කිරීම සඳහා 2019.04.02 දින 

ඉදිරිපත් කරන ලද සභා තීරණ අංක 00.04 වයාපිති වාර්තා වැඩසටහන ( සංය ෝධන පත්රිකාව ) ක්රි ාත්මක කිරීම 

සඳහා රු.66,610/= ක ඇස්තයම්න්තුව පිළිගත යුතු බවටත් , යමම ුහදල සභා අරුහදලින් යගවීමට සුදුසු බවට 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි්  මහතා ය ෝජනා කළ අතර ගරු නගර සභා මන්ත්රි යරේෂන් යකරමියග ය   

මහතාය  විසින් ස්ථිර කරන ලදුව ගරු මන්ත්රීවරුන්ය  වියරෝධතාව ක් යනොමැති වු බැවින් ඒකමතිකව 

සභායේ අ ලමති  ලබා යදන ලදි. 

10.03 අම්බලන්ගගොඩ නගර සභා මහජන ක්රිඩාංගණග  ගබෝගස අසෙ ආරක්ත ත වැට ඉදිකිරිම සඳහා 

රු.760,000 ක ක ඇස්තගම්න්තුව සභාගත කරන ලදී. 

තීරණය 

අම්බලන්යගොඩ නගර සභා මහජන ක්රිඩාංගණයි යබෝගස අසළ ආරක්ෂිත වැට ඉදිකිරිම සඳහා රු.760,000/= ක 

ඇස්තයම්න්තුව පිළිගත යුතු බවටත් , යමම ුහදල සභා අරුහදලින් යගවීමට සුදුසු බවට ගරු සභාපති 

එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි්  මහතා ය ෝජනා කළ අතර ගරු උපසභාපති කමල් වැල්ලය   මහතාය  විසින් ස්ථිර 

කරන ලදුව ගරු මන්ත්රීවරුන්ය  වියරෝධතාව ක් යනොමැති වු බැවින් ඒකමතිකව සභායේ අ ලමති  ලබා 

යදන ලදි. 
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10.04 අම්බලන්ගගොඩ නගර සභා මහජන ක්රිඩාංගණග  ලංකා බැංකුව අසෙ වැට ඉදිකිරිම සඳහා රු.650,000 ක 

ක ඇස්තගම්න්තුව සභාගත කරන ලදී. 

තීරණය 

අම්බලන්යගොඩ නගර සභා මහජන ක්රිඩාංගණයි ලංකා බැංකුව අසළ වැට ඉදිකිරිම සඳහා රු.650,000/= ක 

ඇස්තයම්න්තුව පිළිගත යුතු බවටත් , යමම ුහදල සභා අරුහදලින් යගවීමට සුදුසු බවට ගරු සභාපති 

එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි්  මහතා ය ෝජනා කළ අතර ගරු උපසභාපති කමල් වැල්ලය   මහතාය  විසින් ස්ථිර 

කරන ලදුව ගරු මන්ත්රීවරුන්ය  වියරෝධතාව ක් යනොමැති වු බැවින් ඒකමතිකව සභායේ අ ලමති  ලබා 

යදන ලදි. 

10.05 අම්බලන්ගගොඩ ගහ්පුමුල්ල ගහ්පුවා හන්දි වත්ත පාර කාණු පිධතිය ඉදිකිරිම සඳහා රු.1,350,000 ක 

ක ඇස්තගම්න්තුව සභාගත කරන ලදී. 

තීරණය 

අම්බලන්යගොඩ යහ් ුදුහල්ල යහ් ුදවා හන්දි වත්ත පාර කාණු ප්ගධති  ඉදිකිරිම සඳහා රු.1,050,000/= ක 

ඇස්තයම්න්තුව පිළිගත යුතු බවටත් , යමම ුහදල සභා අරුහදලින් යගවීමට සුදුසු බවට ගරු සභාපති 

එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි්  මහතා ය ෝජනා කළ අතර ගරු නගර සභා මන්ත්රි දිනා ාදුර ධර්මදාස  මහතාය  විසින් 

ස්ථිර කරන ලදුව ගරු මන්ත්රීවරුන්ය  වියරෝධතාව ක් යනොමැති වු බැවින් ඒකමතිකව සභායේ අ ලමති  

ලබා යදන ලදි. 

10.06 අම්බලන්ගගොඩ, මහ අම්බලන්ගගොඩ ගපොදු නාන ගතොටුපල අලුත්වැඩියා කිරිගම් කර්මාන්තය සඳහා 

රු.1,600,000 ක ක ඇස්තගම්න්තුව සභාගත කරන ලදී. 

තීරණය 

අම්බලන්යගොඩ, මහ අම්බලන්යගොඩ යපොදු නාන යතොටුපල අලුත්වැඩි ා කිරියම් කර්මාන්ත  සඳහා 

රු.1,600,000/= ක ඇස්තයම්න්තුව පිළිගත යුතු බවටත් , යමම ුහදල සභා අරුහදලින් යගවීමට සුදුසු බවට 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි්  මහතා ය ෝජනා කළ අතර ගරු නගර සභා මන්ත්රි දිනා ාදුර ධර්මදාස  

මහතාය  විසින් ස්ථිර කරන ලදුව ගරු මන්ත්රීවරුන්ය  වියරෝධතාව ක් යනොමැති වු බැවින් ඒකමතිකව 

සභායේ අ ලමති  ලබා යදන ලදි. 

10.07 අම්බලන්ගගොඩ, නගර සභා බැඩ්ණින්ටන් ක්රීඩා පිටිග  තීන්ත පිරියම් කිරීම සහ අලුත්වැඩියා කිරිම සඳහා 

රු.500,000 ක ක ඇස්තගම්න්තුව සභාගත කරන ලදී. 

තීරණය 

අම්බලන්යගොඩ, නගර සභා බැේමින්ටන් ක්රීඩා පිටියි තීන්ත පිරි ම් කිරීම සහ අලුත්වැඩි ා කිරිම සඳහා 

රු.500,000/= ක ඇස්තයම්න්තුව පිළිගත යුතු බවටත් , යමම ුහදල සභා අරුහදලින් යගවීමට සුදුසු බවට ගරු 

සභාපති එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි්  මහතා ය ෝජනා කළ අතර ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලය   මහතාය  විසින් 

ස්ථිර කරන ලදුව ගරු මන්ත්රීවරුන්ය  වියරෝධතාව ක් යනොමැති වු බැවින් ඒකමතිකව සභායේ අ ලමති  

ලබා යදන ලදි. 

10.0ද අම්බලන්ගගොඩ, බස්නැවතුම්පල පිටුපස ගකොටස ආරක්ත ත වැට ඉදිකිරිම සඳහා  රු.400,000 ක ක 

ඇස්තගම්න්තුව සභාගත කරන ලදී. 
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ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජි. සරත් ශ්රී ලාල් මහතා කතා කරණින්  

ගරු සභාපතිතුමනි, බස්නැවතුම්යපොළ ආරක්ෂිත වැට ඉදිකිරිම සම්බන්ධව යනයම්. යවනත් ප්ර ්න ක් මා 

කතා කරන්යන්. අමතර පංති සඳහා සහභාිය වන 2000 ක 0000ක  ළුහන් පිරිසක් සහ ුහුම වියල්යගොඩ 

ප්රය්ග  ම බතන පිවිසුම් මාර්ග ක් යලස භාවිතා කරනවා. යම  නිති වියරෝිකයි. එ ට මාත් එකඟයි.  

දුම්රි  ප්රයේ  මාර්ගය න් තමයි බවුන් පිවිසි  යුත්යත්. ප්රයේ පර යචාක් කිරිම නිසා තමයි බස්වලට 

දුවයගන එතැනින් පැමියණන්යන්. යම  භාවිතා කරනවා. අපිට බැරියවනවාද බස්නැවතුම්යපොයළොන් යම් 

සඳහා ය  පටුවක් දමා යදන්න. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

දැනට පවතින ආරක්ෂිත තත්ව  නිසා ආරක්ෂක අං   විසින් තමයි බ  ඉල්ලිම කර ල 

ලැබුයේ.ඉදිරිපසින් ආරක්ෂා කළාට වැඩක් නැහැ පිටු පසින් පැමිණ ඕනා යද ක් කළ හැකි බව. එම නිසා 

වහාම එ  සිල් කරන යලස දන්වා සිටි ා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජි. සරත් ශ්රී ලාල් මහතා කතා කරණින්  

හරස් පාලමක් දමා දුන්නානම් හරි යදපැත්ත සම්බන්ධ වීමට.  

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

දැනට අද පවතින තත්ව  අ ලව තමයි වසා දමා තබන්න යවනවා. යපොලිසි  විසින් කිිකප වතාවක් යම  

ඉල්ලා සිටි ා. 

තීරණය 

අම්බලන්යගොඩ, බස්නැවතුම්පල පිටුපස යකොටස ආරක්ෂිත වැට ඉදිකිරිම සඳහා  රු.400,000/= ක ඇසත්යම්න්තුව 

පිළිගත යුතු බවටත් , යමම ුහදල සභා අරුහදලින් යගවීමට සුදුසු බවට ගරු සභාපති එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි්  

මහතා ය ෝජනා කළ අතර ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලය   මහතාය  විසින් ස්ථිර කරන ලදුව ගරු 

මන්ත්රීවරුන්ය  වියරෝධතාව ක් යනොමැති වු බැවින් ඒකමතිකව සභායේ අ ලමති  ලබා යදන ලදි. 

10.09 අම්බලන්ගගොඩ, මානාන ක්රීඩාංගණය පස් අතුරා සංවර්ධනය කිරීම සඳහා ( පලමු අදියර)  රු.500,000 ක 

ක ඇස්තගම්න්තුව සභාගත කරන ලදී. 

තීරණය 

අම්බලන්යගොඩ, මානාන ක්රීඩාංගණ  පස් අතුරා සංවර්ධන  කිරීම සඳහා ( පලුහ අදි ර)  රු.500,000/= ක 

ඇස්තයම්න්තුව පිළිගත යුතු බවටත් , යමම ුහදල සභා අරුහදලින් යගවීමට සුදුසු බවට ගරු සභාපති 

එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි්  මහතා ය ෝජනා කළ අතර ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලය   මහතාය  විසින් ස්ථිර 

කරන ලදුව ගරු මන්ත්රීවරුන්ය  වියරෝධතාව ක් යනොමැති වු බැවින් ඒකමතිකව සභායේ අ ලමති  ලබා 

යදන ලදි. 

10.10 අම්බලන්ගගොඩ, කලුවඩුමුල්ල ක්රීඩාංගණග  ආරක්ත ත වැට ඉදිකිරිම සඳහා  ( ගසවන අදියර)  

රු.350,000 ක ක ඇස්තගම්න්තුව සභාගත කරන ලදී. 
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තීරණය 

අම්බලන්යගොඩ, කලුවඩුුහල්ල ක්රීඩාංගණයි ආරක්ෂිත වැට ඉදිකිරිම සඳහා  ( යදවන අදි ර)  රු.050,000/= ක 

ඇස්තයම්න්තුව පිළිගත යුතු බවටත් , යමම ුහදල සභා අරුහදලින් යගවීමට සුදුසු බවට ගරු සභාපති 

එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි්  මහතා ය ෝජනා කළ අතර ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලය   මහතාය  විසින් ස්ථිර 

කරන ලදුව ගරු මන්ත්රීවරුන්ය  වියරෝධතාව ක් යනොමැති වු බැවින් ඒකමතිකව සභායේ අ ලමති  ලබා 

යදන ලදි. 

 

10.11 අම්බලන්ගගොඩ, හල්වතුර කසෙ බැහැරලන ස් ානග  කසෙ වැසීම සඳහා පස් ඇතිරීම සඳහා  (2019 

පලමු අදියර)  රු.500,000 ක ක ඇස්තගම්න්තුව සභාගත කරන ලදී. 

තීරණය 

අම්බලන්යගොඩ, හල්වතුර කසළ බැහැරලන ස්ථානයි කසළ වැීනම සඳහා පස් ඇතිරීම සඳහා  (2019 පලුහ අදි ර)  

රු.500,000/= ක ඇස්තයම්න්තුව පිළිගත යුතු බවටත් , යමම ුහදල සභා අරුහදලින් යගවීමට සුදුසු බවට ගරු 

සභාපති එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි්  මහතා ය ෝජනා කළ අතර ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලය   මහතාය  විසින් 

ස්ථිර කරන ලදුව ගරු මන්ත්රීවරුන්ය  වියරෝධතාව ක් යනොමැති වු බැවින් ඒකමතිකව සභායේ අ ලමති  

ලබා යදන ලදි. 

10.12 අම්බලන්ගගොඩ, බස්නැවතුම්ගපොෙ ගවෙඳසැල් හිණියන් සඳහා යතුරුපැදි නතර කර තැබිම සඳහා 

ර ගාලක් ඉදිකිරිම සඳහා   රු.130,000 ක ක ඇස්තගම්න්තුව සභාගත කරන ලදී. 

තීරණය 

අම්බලන්යගොඩ, බස්නැවතුම්යපොළ යවළඳසැල් ිකමි න් සඳහා  තුරුපැදි නතර කර තැබිම සඳහා රථගාලක් 

ඉදිකිරිම සඳහා   රු.100,000/= ක ඇස්තයම්න්තුව පිළිගත යුතු බවටත් , යමම ුහදල සභා අරුහදලින් යගවීමට 

සුදුසු බවට ගරු සභාපති එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි්  මහතා ය ෝජනා කළ අතර ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලය   

මහතාය  විසින් ස්ථිර කරන ලදුව ගරු මන්ත්රීවරුන්ය  වියරෝධතාව ක් යනොමැති වු බැවින් ඒකමතිකව 

සභායේ අ ලමති  ලබා යදන ලදි. 

10.13  අම්බලන්ගගොඩ, නගර සභා ආපසා කෙමනාකරණ සැලැස්ගම් සමස්  ක්රියාවලිය සඳහා රු.2,00ද,500 ක 

ක ඇස්තගම්න්තුව සභාගත කරන ලදී. 

තීරණය 

අම්බලන්යගොඩ, නගර සභා ආපදා කළමනාකරණ සැලැස්යම් සමස්ථ ක්රි ාවලි  සඳහා රු.2,008,500/= ක 

ඇස්තයම්න්තුව පිළිගත යුතු බවටත් , යම් සඳහා ගරු මන්ත්රිවරුන්ට ලබන සභාවට ය ෝජනා ඉදිරිපත් 

කිරිම සුදුසු බවට ගරු සභාපති එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි්  මහතා ය ෝජනා කළ අතර ගරු උප සභාපති කමල් 

වැල්ලය   මහතාය  විසින් ස්ථිර කරන ලදුව ගරු මන්ත්රීවරුන්ය  වියරෝධතාව ක් යනොමැති වු බැවින් 

ඒකමතිකව සභායේ අ ලමති  ලබා යදන ලදි. 

 

(11)       ගවනත් කරුණු  

 

11.01 නිසහස් ආයුර්ගවසග  ගබගහත් වාර්තාව සභාගත කරන ලදී. 
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ගරු සභාපති එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

2019 මාර්තු මස නිදහස් ආයුර්යේද යබයහත්  ාලායේ මාසික වාර්තාව . ආ තන  පවත්වන ලද දින 
ගණන20 ½  , පැමියග යරෝියන් සංඛ්යාව 182කි . යරෝියන් පැමියග දදනික සාමානය ගණන 9 කි. මාස  
සඳහා වැ වු ඹෟෂට සඳහා ිය  වි දමරු.18057.09 එක් යරෝිය කු  සඳහා ිය  ුහදල රු.100.87 ක් 
ව ය න් වාර්තාව ඉදිරිපත් කර ඇත. 

තීරණය 
අම්බලන්ගගොඩ නගර සභාගේ නිසහස් ආයුර්ගේස ගබගහත් ශාලාගේ 2019 මාර්තු මස සඳහා වාර්තාව 

සභාගේ සැන ගැනිම සඳහා ඉදිරිපත් කරන ලදි 

 

(12)       නයාය පත්රයට ඇතුලත් ගනොසර ගවනත් කරුණු    

 

12.01 ගම්ගපරළිය ගේගවත් කිරිගම් වැඩ සටහන යටගත් 2019 අම්බලන්ගගොඩ ප්රාගිය ය ගල්කම් 

කාර්යාලගයන් ඉදිරිපත් කරන ලස ලිපිය සභා ගත කරන ලදී. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

ගම්යපරළි  යේගවත් කිරියම් වැඩ සටහන  ටයත් 2019 අම්බලන්යගොඩ ප්රාය්ගය   යල්කම් යකො පආා   
තුල පහත සඳහන් සංවර්ධන ය ෝජනා කිරිමට ඉදිරිපත් කර ඇත. ගරු මනිෂ නානා ක්කාර මැතිතුමාය  
ප්රතිපාදන  ටයත්යි. රාම නිලධාරි වසම වියල්යගොඩ යකො පආා   . වියල්යගොඩ ධම්මයුක්තිකාරාම පාර 
සංවර්ධන  කිරිම රු.200000/= කි. යපොල්වත්ත පරණ පායර් සිට හීන් ඇළ දක්වා යකොටයසේ යකොන්ක්රි ප 
යහෝ සපත්තු කාණුවක් ඉදිකිරිම රු.200000/= ක් ව ය න් රු.400000/= ක ුහදලකි. අම්බලන්යගොඩ 
ප්රාය්ගය   යල්කම් කාර් ාලය න් එ  ඉටු කිරිමට අපය  අ ලමති  ඉල්ලා සිටිනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජි. සරත් ශ්රි ලාල් මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, අම්බලන්යගොඩ ප්රාය්ගය   යල්කම් කාර් ාලය න් යමම කාර්   ඉටු කළාට අපය  
නිලධාරින්ය  අිකක්ෂණ කටයුතු සිදු කළ යුතුයි.යම  නගර සභායේ කාර්  ක් නිසා එ  සිදු කළ යුතුයි. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

ප්රාය්ගය   යල්කම් කාර් ාල ට දැ ලම් යදන්න. යම් සඳහා අ ලමති  ලබා යදන බවත් නගර සභායේ 
කාර්මික නිලධාරි මහතුන්ය  අිකක්ෂණ   ටයත් සිදු කළ යුතු බවත්  අදාල ඇස්තයම්න්තුව සභාවට 
එවන යලසත් දන්වා  වන්න.  

තීරණය 

ගම්යපරළි  / යේගවත් රාමි  සංවර්ධන වැඩසටහන 2019 අම්බලන්යගොඩ ප්රාය්ගය   යල්කම් යකො පආා   තුළ 

සංවර්ධන  කිරිමට ය ෝජනා කර න ලද වියල්යගොඩ ධම්මයුක්තිකාරාම පාර සංවර්ධන  කීරිම හා යපොල්වත්ත 

පරණ පායර් සිට හීන් ඇළ දක්වා යකොටයසේ යකොන්ක්රි ප යහෝ සපත්තු කාණුවක් සාදා ගැනීම සඳහා අ ලමති  ලබා 

යදන බවත් , නගර සභායේ තාක්ෂණයසේවා නිලධාරීන්ය  අිකක්ෂණ කටයුතු සිදු කළ යුතු බවත් , යම් සඳහා වි දම් 

ඇස්තයම්න්තුව ගරු සභාවට ය ොුහ කිරිම සුදසු බවත්  ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි්  මහතා ය ෝජනා කළ අතර 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි නේ. සරත් ශ්රි ලාල් මහතා විසින් ස්ථිර කරන ලදුව ඒකමතිකව සභා සම්මත වි . 

12.02 පින්නදුව , ගතොටුපෙ පාර සංවර්ධනය කිරිම සම්බන්ධව ගරු නගර සභා මන්ත්රි චම්පා සුමුදු කුමාරි 

මහත්ණිය හා එම මාර්ගය භාවිතා කරන නිගවස්හිමයන් 7කු විසින් අත්සන් කරන ලස ලිපිය 

සභාගත කරන ලදී. 
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ගරු සභාපති එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

අපය  ගරු නගර සභා මන්ත්රි චාම්පා සුුහදු කුමාරි මහත්මි  විසින් ලිපි ක් ඉදිරිපත් කර තියබනවා.පින්නදුව 

යතොටුයපොළ පාර අත්පත් කර ගැනිම සම්බන්ධය නි.පින්නදුව යතොටුයපොළ පාර ුදුමල් කිරිම හා නගර සභාවට 

අත්පත් කරදිම සම්බන්ධය න් එම මාර්ගයි ඉඩම් ිකමි න් වන නන්දනි මහත්මි  , යසෝනාලි මහත්මි  , නිලුකා 

සංජිවනි මහත්මි  , යරෝහණ ප්රි න්ති මහතා,ගුණපාල මහතා,මිකන්ද මහතා,ය් මසිලි මහත්මි   න අ  විසින් සි  

කැමැත්ත ප්රකා  කර ඇති අතර බුණය  ලිඛිත ප්රකා  ඉදිරිපත් කර ඇත.යක් රමයග මහත්මි  සමඟ සාකච්ජා කළ 

නුහත් කැමැත්ත යහෝ අකමැත්ත ප්රකා  යනකළ නුහත් බබතුමා ුහණ ගැසි සාකච්ඡා කරන බවට දැ ලම් යදන 

ලදි.යමම මාර්ග  ුදුමල් කර ගැනිමට ගම්වැසි න්ට දැඩි අව යතාව ක් ඇත. යම් සම්බන්ධව බබතුමාය  

කාරුයගක අවධාන  ය ොුහ කරන යලස ඉල්ලා සිටි. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි චම්පා සුමුදු කුමාරි මහත්ණිය කතා කරණින්  

ගරු සභාපතිතුමනි, යමන්න යම් පින්නදුව යතොටුයපොළ මාර්ග  ුදුමල් කිරිම සම්බන්ධව යම් ක්රි ාවලි  යම්විදි ට 

යම් දිනවල  නවා.එම නිසා යම් නියවස් ිකමි න් ඉල්ලා සිටිනවා යම් මාර්ග  ුදුමල් කර යදනයලස. යමිකදි 

යක්.ඩබ්. රමයග මහත්මි  පමණක් යම ට කැමැත්ත අකමැත්ත ප්රකා  නැහැ. නුහත් අයනක් සි ුමයදනාම යම් 

සඳහා කැමැත්ත ප්රකා  කර ඇත. බවුන් පවසා සිටින්යන් යම් මාර්ග  අඩි 10 ක ප්රමාණ කට ුදුමල් කර යුතු 

බවට.ඒ සඳහා අව ය ඉඩම් ප්රමාණ  බවුන්ය  ඉඩම් වලින් ලබාදිමට කැමැත්ත ප්රකා  කර ඇත. ඒ සඳහා බවුන් 

විසින් ලිඛිත ප්රකා  ක් කර තියබනවා.යක්.ඩබ්.රමයග මහත්මි ය  අදහස් කිසිම යද ක් දැන ගන්න ලැබුයඩල 

නැහැ.  විෂ ට අදාලව යනයම් ඇ  කතා කර ල ලබන්යන්. යවනත් යවනත් කරුණු කතා කරනවා. එමනිසා මා ඒ 

පිළිබඳවත් බබතුමාටත් දැ ලම් දුන්නා. යම් පළාත් සභා ආාා පණත  ටයත් නැවත බවුන්ය  කැමැත්ත ප්රකා  කර 

ලිපි ක් ලබා ගන්නා යලස ඉල්ලිමක් කර තියබනවා. අදින් පසු බවුන් ුහණ ගැසි යම  ඉදිරිපත් කරනවා.යමික 

සඳහන්ව ඇත්යත් යනොමියල් පරිතයාග කිරිමට කැමැත්ත ප්රකා  කරන අතර බවුන්ය  මායිම් දන්වා සිටින යලස 

ඉල්ලා  ඇත. විය ේෂය න් මා ගරු නගර සභා මන්ත්රි යරේෂන් යකරමියග ය  මහතායගන් හා අයනකුත් සි ුම 

යදනායගන් ඉල්ලා සිටිනවා යම් සඳහා සහාය ෝග  ලබා යදන යලස. යම් මාර්ග  ඇත්තටම පයින්වත් ගමන් 

කිරිමට යනොහැකි මාර්ග කි. එමනිසා යම  ුදුමල් කිරියම් අව යතාව  දැඩිව පවතිනවා. දැන් සි ුමම මාර්ග 

සංවර්ධන  කර දි තිබි දි යම් මාර්ග  පමණයි සංවර්ධන  කර දි නැත්යත්.බබ සි ුම යදනාය  අවධාන  

ය ොුහකර යම් සඳහා සහාය ෝග  ලබා යදන යලස ඉල්ලා සිටිනවා. 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

මාත් යම් මෑතකදි යම් මාර්ගයි ගමන් කළා. එම මාර්ගයි කාණුවක ගමන් කරන ආකාර ට තමයි ගමන් 

කළ යුත්යත්. එතරම් යපොඩි මාර්ග කි.අය්  නගර සභායේ කිසිම මාර්ග ක් යම් තත්වයි නැහැ. එතරමට 

ගමන් කිරිමට යනොහැකියි.යමික එක තැනැත්ති ක් සිටිනවා විරු්ගධ.ගරු නගර සභා මන්ත්රි යරේෂන් 

මහතාත් දැඩි උත්සාහ ක් ග ල ලැබුවා යම  සැදිමට. යමම මාර්ග  සාකච්ඡා කර ඉතා ඉක්මනින් සැදි  

යුතු බවට මාත් ය ෝජනා කරනවා. හරි අමාරුයි. නගර සභායේ කි ා කි න්නවත් බැහැ. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගරේෂන්න් ගකරණියගයගේ මහතා කතා කරණින්  

දිර්ඝ කාලිනව කතිකා වු එම මාර්ග  ගැන දැන් ගරු නගර සභා මන්ත්රි චාම්පා සුුහදු කුමාරි මහත්මි  ඉතා 

උනන්දුයවන් කටයුතු කරනවා. ඒ සමඟම යම් මාර්ග ට එක්යකයනකු පමණයි විරු්ගධව ඇත්යත්. ඇ  එම මාවයත් 

යනයම් පදිංචි. දැනට අම්බලන්යගොඩ ය්ගවානන්ද විදුහල ඉදිරිපිටයි පදිංචිව සිටින්යන්. එම නිසා ඇ ට අව යතාව  

නැතිව ඇති. අයනක් යසසු සි ුමයදනාම කි ා සිටින්යන් යම් සඳහා අත්පත්කරයගන යමම ක්රි ාවලි  සිදු කරන 

යලසයි. අඩි 10 කදි අත්පත් කරගැනිමක් යනොවන බවයි අපි දැනයගන සිටින්යන්. එ  අඩි 16 යහෝ 12 ක 

ප්රමාණ ක් වි  යුතුයි. යම් තත්ව ට අපිට ප්රාය ෝියකව යම් පිළබඳව යසො ා බලා ජනතාවට පහසු වන යසේ යම් 

මාර්ග  සාදා යදන යලස ඉල්ලා සිටිනවා. අර තැනැත්ති ත් කැමති යවනවා  ම් ුහදලක් සහ තා් ප  ඒ විදි ට 

ඉදිකරන යලස තමයි ඇ  ඉල්ලිම් කර ල ලබන්යන්. ඉතිං අපට ුහදල් ලබා දියම් හැකි ාවක් නැහැ.දැඩිව දුෂ්කරව 

ගමන් කරන යම් මාර්ග  සකසා යදන යලස දැඩිව ඉල්ලා සිටිනවා.  
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ගරු සභාපති එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

ුහලින් යම් කැමති අ ය  පැවරුම් නිය ෝග ටික ඉදිරිපත් කරන්න. ගරු නගර සභා මන්ත්රි යරේෂන් යකරමියග ය  

මහතාය  හා බබතුමි ය  සාක්ෂි ඇතිව එම පැවරුම් නිය ෝග ඉදිරිපත් කරන්න. එවිට අපිට ඒ අත්පත් කරන 

යකොටස අත්පත් කරගැනිමටත් අයනක් යකොටස සංවර්ධන  කිරිමටත් ුදුමවනි. අපි අත්දැකියමන් දැක තියබනවා ඒ 

යකොටස අතහැර දමා සංවර්ධන කටයුතු සිදු කරන විට ඒ ුද්ගගල ා නිකම්ම ලබා යදනවා. අපි එයහම මහ 

අම්බලන්යගොඩ ප්රය්ග යි පාරක් අතහැර දමා සංවර්ධන  කරන විට ඒ අදාල ඉඩම සංවර්ධන  කරන විට ඒ 

තැනැත්තාම පස්සට ග ල ලැබුවා.  යම් සම්බන්ධව මා ිකතන්යන් ගරු නගර සභා මන්ත්රි නිලානි යමනවි ට ඒ 

අත්දැකිම ඇති. යම් සි්ගික  සම්බන්ධව යපත්සම් කාරක සභාවකට යදපාරක් ම සහභාිය වුවා.යපත්සම් කාරක 

සභාවට කැඳවා තිබුණට යම් පිරිස් අතර තියබන එකුහතුකම නැති කම නිසා තමයි යම  කර දීමට යනොහැකි වුයි. 

නැතිනම් යම  කර දී අවසන්. අපිට යම් කරන යද  මහා යද ක් යනයම්. අපි කරන ලද වැඩ වල හැටි ට. යම් 

එක්යකනා කැමති වන විට අයනක් යකනා කැමති නැහැ.එම නිසා යම  කරන්න බැරි වි තියබනවා. එම නිසා යම් 

සඳහා ගරු මන්ත්රිතුමි  හා මන්ත්රිතුමා යදන්නා එකතු වි යම  කරන්න. 

12.03 අම්බලන්ගගොඩ , ඩීගපෝව . ශ්රි ලංකා ගමනාගමන මඩලඩලග  කෙමණාකාරතුමා විසින් 

අමබලන්ගගොඩ බස්ගාගල් ආරක්ෂන්ාව සම්බන්ධගයන් ඉදිරිපත් කරන ලස ලිපිය සභාගත කරන 

ලදී. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

ඉහත කරුණ සම්බන්ධය න් අම්බලන්යගොඩ ඩියපෝ බස්රථ ගායල් ආරක්ෂාව සම්බන්ධය නි. ඒ අ ලව 

බස්රථ ගාල හා දුම්රි  මාර්ග  අසළ අනවසර මාර්ග ක් පවතින අතර එමඟින් බස්රථ ගායල් ආරක්ෂාව 

සම්බන්ධය න් යපොලිසි  ආරක්ෂාව තහවුරු කර ඇති අතර බස්රථ ගයල් යපොලිස් ුහරයපොල අතර 

බස්නැවතුම්යපොළ ආසන්නයි තිබු ගස සහ ආවරණ  පිළිබඳ අවධාන  ය ොුහකළ අතර යම් සම්බන්ධව 

යපොලිසි ට නගර සභාවට ලිඛිතව දැ ලම් දි ඇති බවත් ප්රකා  වි .රටතුළ පවතින අවධානම සැලකිල්ලට 

ගනිමින් යම් අනවසර දුම්රි  මාර්ග  හරහා ඇති මාර්ගයි වැට සකස් කර යදන යලස ඩියපෝ 

කළමනාකාරතුමා විසින් කාරුයගකව ඉල්ලා ඇත. යම් කාර්  දැනට කර අවසන් . සභායේ දැන ගැනිම 

සඳහා යම  ඉදිරිපත් කරනවා. 

තීරණය 

අම්බලන්යගොඩ ඩීයපෝ කළමණාකාරතුමා විසින් ඉදිරිපත් කරන ලද ලිපි ට අ ලව ප්රධාන බස්ගාල හා දුම්රි  මාර්ග  

හරහා අනවසර ගමන් මාර්ග  සඳහා, යම් වන විටත් වැට සකස් දී ඇති බැවින් එ  සභායේ දැන ගැනීම සඳහා 

ඉදිරිපත් කරන ලදී. 

12.04 2019 අගප්රේල් මස 17,1ද,19 ගතදින තුෙ සෙසා මාලිගය හා නුවරඑළිය ප්රගිශග  හි සිදුසර සමුහ 

චාරිකාව පිළිබඳව අයවැය ගල්ඛනය සභාගත කරන  ලදි. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

2019 අයප්රේල් මස 17,18,19 යතදින තුළ දළදා මාලිග  හා  ලවරඑළි  ප්රය්ග යි ික සිදුවු සුහහ චාාරිකාව 

පිළිබඳව අ වැ  යල්ඛ්න  ඉදිරිපත් කර ඇත. බිල් අංක සිකතව ඉදිරිපත් කර ඇත.  ලවරඑළියි යපේඩ්රස ්

යරයසෝස් නවාතැයන් කාමර 14ක් සඳහා දින යදකක ගාස්තුව රු.14000/= ක ුහදලකි.ආසන 50ක අර්ධ 

සුයපෝගයභෝිය බස්රථයි දින තුනක ගාස්තුව රු.60000/= කි. අිකයේිය මාර්ග ගාස්තුව රු.1050කි. 

පින්නවල බස්රථ නැවතුම් ගාස්තු රු.100 කි.චාාරිකායේ ුහුම වි දම 2.1150/= කි.අත ඉතිරිුහදල  වු 

රු8150/= ක ුහදල නැවත ප්රජා මඩලඩල ියණුමට බැර කර ඇති බවට ියණුම් වාර්තාව ඉදිරිපත් කර ඇත. 

මා ප්රකා  කර සිටින්යන් කරුණාකර සිටින්යන් තම යකො පආා යි ප්රජා මඩලඩල යනොමැති අ  ප්රජා 

මඩලඩල පිිකටුවා ගන්න. යමවැනි තත්ව න් ඒ වැසි නට ලබා දි  හැකියි. 
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තීරණය 

අම්බලන්යගොඩ කරිත්තකන්ද ප්රජා මඩලඩල  මඟින් 2019 අයප්රේල් මස 17,18,19 යතදින තුළ දළදා 

මාලිග ,  ලවරඑළි  ප්රය්ග වල සිදුවු සුහහ චාාරිකායේ අ වැ  වාර්තාව සභායේ දැන ගැනීම සඳහා 

ඉදිරිපත් කරන ලදී. 

12.05 පොත් පාලනගසපාර්තගම්න්තුව ( සකුණු පොත ) 2019 වර්ෂන්ය සඳහා සක්ත ණ ගයොසරන් පොත් 

සභාවට නවකරාන් ගතෝරා ගැ ම සම්බන්ධ ලිපිය සභාගත කරන ලදී. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

පළාත් පාලන යදපාර්තයම්න්තුයවන්පළාත් පාලන යකොමසාරිස්තුමා ලිපි ක් ඉදිරිපත් කර තියබනවා. 

2019 වර්ෂ  සඳහා දක්ෂිණ ය ොවුන් පළාත් සභාවට නවකයින් යතෝරා ගැනීම. උක්ත මැය න් පළාත් 

ක්රීඩා කටයුතු ය  වන කටයුතු , පරිවාස අමාතයාං යි යල්කම්ය  අංක දපස/ක්රීරා/සං/5/1 2019.0412 

දිනැති ලිපි  හා බැයඳේ. රී ලංකා ජාතික යමන්ම ජාතයාන්තර තිරසාර සංවර්ධන අරුහණු හා ඉලක්ක හා 

සමගාමි යවමින් යමරට සමාජ , ආර්ථික , පාරිසරික  සංස්කිතික හා ය්ග පාලන විෂමතා අවම කර ගැනීම 

රටට යස භාගය හා සංවර්ධන  ළඟා කරවීම උයදසා තරුණයින් අන්තර්ගත වු ඒකාබ්ගධ ප්රයේ  ක 

අව යතාව  ප්රබලව දැනී ඇති සම ක එකී ගමනට යපරගමන් කරුයවකු යලස දකුණු පළාත් සභා තරුණ 

කටයුතු අමාතයාං   2015 වර්ෂයිදී ය ොවුන් පළාත් සභාව පිිකටුවා ඇති බව සඳහන් කර ඇත. ඒ අ ලව 

ධනාත්මක ආකල්ප සංවර්ධන ක් තුළින් නයවෝතපාදක සංවර්ධන ප්රයේ  කට තරුණ සහභාන්ත්ව  

ප්රබලව යගොඩ නැන්ම යමික අය් ක්ෂිත පරමාර්ථ  වී ඇති අතර එිකදි අවිිකමත්ව සමාජගත වි සිටින තරුණ 

ප්රජයේ අභිවි්ගික ට සුමලදාය  එළඹුමක් සැපය   යුතු .ව ස අවුරුදු 16-00ත් අතර තරුණ ප්රජාව දැ ලවත් 

කර සම්බන්ධ කරන යලස කාරුයගකව දන්වා ඇත. යම  ඉතා දිර්ඝ ලිපි කි.  ඒ සඳහා ය ොවුන් පළාත් 

සභාවට දත්ත ඇතුළත් ලිපි ක් හා අ දුම්පතක් යම් සමඟ අුහණා එවා ඇති අතර සි ුමම අ දුම්පත් මැයි 

මස 10 වන දිනට ප්රථම යමම ආ තන ට ආවරණ ලිපියි පිටපතක් සිකතව යල්කම් , ක්රිඩා ය  වන 

කටයුතු , සමාජ සුභසාධක හා පරිවාස අමාතයාං   , 00වන මහල , දක්ෂිණපා  අමාතයාං  සංකීර්ණ  , 

ලබුදුව , ගාල්ල  න ලිපින ට ය ොුහ කරන යලස ඉල්ලා සිටිනවා. ඒ සම්බන්ධය න් තරුණ අ  සිටිනවා 

නම් ඉදිරිපත් කරන්න. යමික ඡා ා පිටපතක් බැියන් සි ුමම ගරු මන්ත්රිවරුන්ට ලබා යදන්න. 

තීරණය 

පළාත් පාලන යකොමසාරිස්තුමා විසින් එවන ලද 2019 දක්ෂිණ ය ොවුන් පළාත් සභාවට නවකයින් යතෝරා 

ගැනීම සම්බන්ධ ලිපි  ගරු සභායේ දැන ගැනීම සඳහා ඉදිරිපත් කරන ලදී. 

 

12.06 රිගයෝ ක්රිඩා සමාජය මන්න් පැති විකට්ටු ගසක නවිකරණය කිරිම සම්බන්ධව කරණ ලස 

තාක්ෂන්ණගසේවා නිලධාරි මහතා විසින් ඉදිරිපත් කරන ලස පරීක්ෂන්ණ වාර්තාව සභාගත කරන ලදී. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

රිය ෝ ක්රිඩා සමාජය න් පැති විකටුව නවිකරණ  කරන යලස ඉල්ලා ඇත. අප ක්රිඩා සමාජ  සතු පැති 

විකටු යදක නවිකරණ  කරන යලස ඉල්ලා සිටි. යමිකදි එක විකටුවක් යබෝලින් මැෂින් සවිකිරිමට සුදුසු 

ආකර ට නවිකරණ  කළ යුතු . ඒ අ ලව එක විකටුවක් ආවරණ  දිර්ඝ කරන යලස ඉල්ලා 

සිටිනවා.එක විකටුවක් 45*15 ප්රමාණයි යකොන්ක්රි ප දමා අතුරා සකස් කිරිම පමණක් සිදු කර ල 

ලැයබ්.එම ක්රිඩා සමාජයි සභාපති ජ න්ත ජ වීර මහතා විසින් ලිපි ක් ඉදිරිපත් කර තියබනවා. යම් 

සම්බන්ධව තාක්ෂණයසේවා නිලධාරිය  වාර්තාවක් සමඟ යම  ඉදිරිපත් කරනවා. ඒ අ ලව ස්ථානි  

පරික්ෂාවක් කරන ලදී.රිය ෝ ක්රිඩා සමාජ  විසින් ඉල්ලිම් කර පරිදි පවතින පැති විකටු යදයකන් එක් 
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පැත්තකට යවන්න නගර සභා ක්රිඩාංගණ ට අඩි 10  ක පමණක් යකොටසක් එක් කිරිමට ගැටුම සහගත 

තත්ව ක් එකතු කිරිම සුදුසු බැවින් එම යකොටස එකතු කිරිම සුදුසු බවට ය ෝජනා කර සිටි. තවද විකටුයේ 

ගාලු යකොළඹ මාර්ග ට අඩි 5ක ප්රමාණ ක් දික් කිරිමට ඉල්ලිම් කර ඇත. එ  අඩි 5 5ක් දික් කිරිමට 

අ ලමති  ලබා දි  යනොහැකි . එම දිර්ඝ කිරිම සිදු කිරිම සඳහා අම්බලන්යගොඩ නගර සභායේ ඇති පැරයග 

වැට දික් කිරිම සුදුසු බැවින් නගර සභා පැරයග මායිම් වැඩ දක්වා දිගු කිරිම සුදුසු බවට වාර්තා කර ඇත. 

ඉදිරිපත් කර ඇති වාර්තා වලට අ ලව ජි.අයි බට වැර ගන්වන යලසත් ඊට අමතරව කිසිදු ඉදිකිරිමක් සිදු 

යනොකරන යලසද යම්  ටයත් ඉදිකිරිම් කටයුතු සිදු කළ යුතුබවට තාක්ෂණයසේවා නිලධාරින් විසින් 

වාර්තාවක් ලබා දි ඇත. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ඊ. ඉන්සා අරාරාංගනි මහත්ණිය කතා කරණින් 

තාක්ෂණයසේවා නිලධාරිය  වාර්තාව අ ලව ඉදිකිරිම් කටයුතු කරන්න ඉඩ යදන්න.   

තීරණය 

RIO ක්රීඩා සමාජ  මඟින් ුදුණණු පැති වික පටු යදක නවීකරණ  කිරිම සම්බන්ධ ලිපි ට  අ ලව 

තාක්ෂණයසේවා නිලධාරි වාර්තාව අ ලව කටයුතු කිරීම සුදුසු බවට ගරු සභාපති එම් .ඩබ්. අරුණ ප්රදි්  

මහතා ය ෝජනා කළ අතර ගරු නගර සභා මන්ත්රි ඊ.ඉන්දා අයිරාංගනී මහත්මි  විසින් ස්ථිර කරන ලදුව 

සභායේ ඒකමතික අ ලමති  ලබා යදන ලදී. 

12.07 අම්බලන්ගගොඩ නගර සභාගේ කර්මාන්ත අංශය සඳහා උපකරණ ලබා ගැනිම් සම්බන්ධ ලිපිය 

සභාගත කරන  ලදී.  

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

අම්බලන්යගොඩ නගර සභායේ කර්මාන්ත අං යි යසේවක න් සඳහා පවතින තාච්චි , විසිකැති, විල්බැයරෝ 

ඉතා අබලන් තත්වයි පවති. තාච්චි 10, විසිකැති 10, විල්බැයරෝ 00 ක් ඉල්ලා ඇත. එ  ලබා ගැනිමට 

සභායේ අ ලමති  ඉල්ලා සිටිනවා. 

තීරණය 

අම්බලන්යගොඩ නගර සභායේ කර්මාන්ත අං   සඳහා තාච්චි 10, විසිකැති 10, විල්බැයරෝ 00 ක් ලබා දීම 

සුදුසු බවට ගරු සභාපති එම් .ඩබ්. අරුණ ප්රදි්  මහතා ය ෝජනා කළ අතර ගරු නගර සභා මන්ත්රි නන්දන 

රාජපක්ෂ  මහතා විසින් ස්ථිර කරන ලදුව සභායේ ඒකමතික අ ලමති  ලබා යදන ලදී. 

12.0ද අම්බලන්යගොඩ තරුණ යබ ්ගධ සංගම  මියන් අම්බලන්යගොඩ සඳහම් යවසක් කලාප  2019 වර්ෂයි 

රය ප පැවතී අර්බුදකාරි , අනාරක්ෂිත තත්ත්ව  යහේතු යකොට යගන ජනතාව එකරාය වන සි ුම උත්සව හා 

ක්රි ාවන් පැවැත්වි  යනොහැකි නිසා උතුම් යවසක් සති  ුදරාවට අම්බලන්යගොඩ නගරයි යවසක් පිංකම 

සිදු කිරිම සම්බන්ධ ලිපි  සභාගත කරන ලදී. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

අම්බලන්යගොඩ සඳහම් යවසක් කලාප  2019උක්ත කරුණ යව ලයවන් නගර සභාව විසින් ලබා දීමට තීරණ  

කරන ලද දා කත්ව  යව ලයවන් බබතුමා ප්රුහඛ් ගරු නගර සභා මන්ත්රිවරුන්ට ස්තුති  ුදද කර සිටිනවා. එනුහදු  

රය ප පැවතී අර්බුදකාරි , අනාරක්ෂිත තත්ත්ව  යහේතු යකොට යගන ජනතාව එකරාය වන සි ුම උත්සව හා ක්රි ාවන් 

සිදු යනොකිරිමට සංගම  විසින් තින්දු කරන ලදී. එයහත් අම්බලන්යගොඩ නගරයි  උතුම් යවසක් සති  ුදරායේ  

අදුයර් තැබිමට බබ අප සි ුම යදනා අකමැති නිසා අම්බලන්යගොඩ නගරයි යවසක් පිංකම යව ලයවන් ගාුම 

යකොළඹප්රධාන මාර්ගයි ිකයර්වත්ත බුදු පිළිම  අසල සිට පටබැඳිුහල්ල වටරවුම දක්වා විදුලි ආයලෝක වලින් 

අලංකාර කීරිමටත් , ධජ මඟින් අලංකාර කිරිමත් හා යසත්පිරිත් පිංකම පැවැත්විමටත් , යමම ආයලෝක ුදජාව සදහා 
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එක් විදුලි මල්ගසක් සඳහා රු 1700/= ක ුහදලක් වැ වන බැවින් රු2,40,000/= ක ුහදලක් විදුලි සමාගයම් මිටර් 

ය ොදා ලබා ගැනිම යව ලයවන් රු207500ක් සමඟ සම්ුදර්ණ ුහදල රු447500/= ක ුහදලක් වැ  වන බවට 

බලායපොයරොත්තු යේ.2019 යම්තරම් ුහදලක් වැ  කිරිමට වයාපාරික න්ට සිදුකර ගත යනොහැකි නිසා ඉතා අපහසු 

තත්ව ක පවතින බැවින් නගර සභාව විසින් ය ෝජනා කරගත් පරිදි සදහම් බැති න් ප්රසංග  සඳහා යේදිකාව , 

සංියත භාඩලඩ හා  බ්ද විකා න  න්ර සඳහා ලබා යදන ුහදල විදුලි ආයලෝක ුදජාවට ලබා යදන යලස ඉල්ලිමක් 

කර ඇත. යම් සඳහා සභා අ ලමති  ඉල්ලා සිටිනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ඒ.පි. ලක්ෂන්්ණි ගහේමන්තා ගමනවිය 

ගරු සභාපතිතුමනි, මා යම  යබ ්ගධ නගර කි.යම් නගර  කිසිදු පල්ලි ක් යකෝවිලක් නැති යබ ්ගධ නගර කි. 

යමික යබ ්ගධකම රැක ගැනිම සඳහා යම  ලබා ගන්නා යලස ඉල්ලා සිටිනවා.  

ගරු සභාපති එම්.ඩබ්. අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

යම් සම්බන්ධව ගරු පළාත් පාලන යකොමසාරිස්තුමා සභාව ගත් කින්දුව පරිදි අම්බලන්යගොඩ තරුණ යබ ්ගධ 

සංගම  මියන් අම්බලන්යගොඩ සඳහම් යවසක් කලාප  2019 වර්ෂයි සඳහම් යවසක් කළාප  යව ලයවන් 

රු140000/= ක ුහදලක් ලබා දි ඇත. එම ුහදල ලබා දිමට ගරු සභායේ අ ලමති  ඉල්ලා සිටිනවා.අපි ලබා යදන්යන් 

විදුලි ආයලෝක  සඳහා නිසා යමික කරණාව යවනස් නිසා යමික අ ලමති  ඉල්ලා සිටිනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි දිනයාදුර ධර්මසාස මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, යම් තරුණ යබ ්ගධ සමිතිය න් යම් මාර්ග සලස ල ලබන්යන් ිකයර්වත්ත පාලම ළග 

සිට පටබැඳිුහල්ල වටරවුම දක්වා පමයග. මා ිකතන්යන් අම්බලන්යගොඩට යපොලිස  අසළට හා ඒ අවටත් 

අයිතියවනවා. ඒ ප්රය්ග  ත් යම් සැරසිල්ලට ිය ානම් යහොඳ බවට මා ය ෝජනා කරනවා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

එ  තරුණ යබ ්ගධ සංගමය න් ගන්නා ලද තින්දුවකි. එ  අපි දැ ලම් යදන්නම්. ගරු නගර සභා මන්ත්රි 

ධර්මාදාස මහතාය  ඉල්ලිම සාධරණයි. මා දන්යන් නැහැ.එ  යබ ්ගධ සමිතිය න් ග ල ලැබු තින්දුවකි. ඒ 

අ ලව එ  අපි දන්වන්නම්. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි දිනයාදුර ධර්මසාස මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, යම් තරුණ යබ ්ගධ සමිතිය න් යම් මාර්ග සලස ල ලබන්යන් ිකයර්වත්ත පාලම ළග 

සිට පටබැඳිුහල්ල වටරවුම දක්වා පමයග. මා ිකතන්යන් අම්බලන්යගොඩට යපොලිස  අසළට හා ඒ අවටත් 

අයිතියවනවා. ඒ ප්රය්ග  ත් යම් සැරසිල්ලට ිය ානම් යහොඳ බවට මා ය ෝජනා කරනවා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

එ  තරුණ යබ ්ගධ සංගමය න් ගන්නා ලද තින්දුවකි. එ  අපි දැ ලම් යදන්නම්. ගරු නගර සභා මන්ත්රි 

ධර්මාදාස මහතාය  ඉල්ලිම සාධරණයි. මා දන්යන් නැහැ.එ  යබ ්ගධ සමිතිය න් ග ල ලැබු තින්දුවකි. ඒ 

අ ලව එ  අපි දන්වන්නම්. 
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තීරණය  

අම්බලන්යගොඩ තරුණ යබ ්ගධ සංගම  මියන් අම්බලන්යගොඩ සඳහම් යවසක් කලාප  2019 වර්ෂයි 

රය ප පැවතී අර්බුදකාරි , අනාරක්ෂිත තත්ත්ව  යහේතු යකොට යගන ජනතාව එකරාය වන සි ුම උත්සව හා 

ක්රි ාවන් පැවැත්වි  යනොහැකි නිසා උතුම් යවසක් සති  ුදරාවට අම්බලන්යගොඩ නගරයි යවසක් පිංකම 

යව ලයවන් ගාුම යකොළඹ මාර්ග  ිකයර්වත්ත බුදු පිළිම  අසල සිට පටබැඳිුහල්ල වටරවුම දක්වා විදුලි 

ආයලෝක වලින් අලංකාර කීරිම සඳහා රු.140000/= ක ුහදලක් ලබා දිමටත් , ධජ මඟින් අලංකාර කිරිමත් 

හා යසත්පිරිත් පිංකම පැවැත්විමටත් , යමම ආයලෝක ුදජාව සදහා ලබායදන රු.140000/= ක ුහදල සදහා 

පළාත් පාලන යකොමසාරිස්තුමාය  අ ලමති  ලබා ගැනිම සුදසු බවත්  ගරු සභාපති එම්.ඩබ්.අරුණ ප්රදි්  

මහතා ය ෝජනා කරන ලදුව ගරු නගර සභා මන්ත්රි ලක්ෂ්මි යහේමන්තා යමනවි  විසින් ස්ථිර කරන ලදුව 

ඒකමතිකව සභා සම්මත වි . 

යවනත් කරුණු 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගරේෂන්න් ගකරණියගයගේ මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, ඒ පරිණත අය්  විදානපතිරණ ප්රජා යසේවා නිලධාරනි  සතය ව ය න්ම  මක් 

අධයන  කර අපය  අදහසුත් සමඟ ගැනිමට අපට මග යපන්වා ඇත.අපි සතුටු යවනවා. අපි ිකතුයේ 

අපය  ිකටුද නිලධාරියග  තමයි කි ා දකුණු ලයක් ඉහළම නිලධාරියග  කි ා. ඊටත් වඩා වැඩ යපන්වන 

යකයනකුත් ඉදලා තියබනවා. යම් පාසල් සම්බන්ධව කතා කරනවිට යම් පාසල් කිිකප කට පමණක් ලබා 

දියමන් මතයේත ඇති විමට ුදුමවනි. අය්  සභාව සතුව අව ය නිසා මැදිහත්ව  ම් කිිකප ක් ලබා ගන්න. 

අය්  යම් දු් පත් ුහදල් ටික යකොයහේටවත් යදන්න  න්න එපා.අපිට ඊටත් වඩා වැඩ කටයුතු 

තියබනවා.ක්රිඩා පිටි  ගැන බුණලවම කි යවනවා.තවත් යබොයහෝ ප්රුහඛ්තා යල්ඛ්ණ ක් තියබනවා.යම් 

භාඩලඩ යබදිමට ිය යහොත් අපය  යමික නිෂ්පාදක ාම වන ගරු නගර සභා මන්ත්රි යඩන ප මහතා ප්රකා  

කරනවා යමතරම් වි දම් කරන්න එපා කි ා. එම නිසා අපය  අව යතාව ට ලබා ගන්න.  

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි , ක්රිඩාංගණ  ගැන දැන ගැනිමට අව යයි. දැන් යමික ජිනයසේන සමාගයම් වැඩ 

කටයුතු සිදු කර අවසන්ද ? යමොකක්ද තත්ව . 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

මා ුහලාසන  බබතුමාට භාර දි සභයවන් එළි ට ියය ත් ඒ සම්බන්ධව දුරකථන ඇමතුමක් ලැබුණු 

නිසායි. දුරකථන ට මාය  බිරිඳ කතා කළත් මා සභායේ සිටින විට කතා කරන්යන් නැහැ.ක්රිඩා පිටි  

සම්බන්ධව කමල් ධර්මසිරි මහතා කතා කළා.මා දැන් නව සභාපති  ම්මි සිල්වා මහතා සමඟ සාකච්ඡා 

කලා. යම් සඳහා නව ඇස්තයම්න්තුව ලක්ෂ 108ක් වැ යවනවා. එම ුහදල ක්රික ප මඩලඩල යි දර ල 

ලබන්යන්.යම් වැඩ යකොටයසේ යටන්ඩර් කිරිමයි තියබන්යන්. එික යම් දිනවල ප්ර ්න ක් තියබනවා. 

ඡන්ද ක් පවතිනවා යම් දිනවල. එම නිසා ටිකක් ප්රමාද වි තියබන්යන්. අයප්රේල් මස 28 යවනිදා  ම්මි 

සිල්වා මහතා අම්බලන්යගොඩ නගර ට පැමියගමට සිටියි. රය ප අයප්රේල් මස 21 දා රය ප පැවති තත්ව  

නිසා එ  නැවතුණා.ලක්ෂ 108ක් නගර සභාවට වැ  කරන එක ප්ර ්න ක් නැහැ. යමික තාක්ෂණ ක් 

සමඟ යම  සාදන එක ක්රික ප මඩලඩල  දන්නවා.  යම  හැදුවට පසු අපය  යසේවක න් 0කු ුදුණණු 

කිරිමට යපොයරොන්දු වුණා. යමොවුන් යමික නඩත්තු කටයුතු , තණ තිල්ල පිළිබද ආදි ය්ගවල් ුදරුදු ුදුණණු 

කිරිමට කටයුතු කරන බව.බවුන් තියදනා ුදුණණු කිරිමට කලින් ලබා දි තිබුයඩල ම යගොන ප්රය්ග යි 

ක්රිඩාංගණ ක. නුහත් අද දැ ලම් දුන්නා ගාල්ල ක්රිඩාංගණ ට ය ොුහ කරන බවට. එ  ඇත්ත තත්ව .අපි 

යම ට සැදිමට  ුහදල් ය ොදනවාට වඩා යම් පිළිබඳව විය ේෂා දැ ලම ඇති යකයනකු සිටි  යුතුයි.  බවුන් 



69 
 
ලවා යම  කරගත යුතුයි. එම දැ ලම ඇත්යත් ක්රික ප මඩලඩල ටයි.ක්රිඩාංගණ ක සාමානය තණයකොළ 

වවනවාට වඩා යවනස් යලස 0ආකාර කට සිටවි  යුතුයි.එම කටයුත්ත සිදු කරන එක අපය  

වගකිමකි.බවුන් අපට මාස 0කින් යම  සිදු කරන්නම් කිවා. අපි යම් වසර නිම විමට ප්රථම නිම කිරිමට 

බලායපොයරෝත්තු යේ. විසිරි ජල ප්ගධති  සැකසිම සම්බන්ධව බවුන් අව  කටයුතු සිදු කර අවසන්. දැන් 

ඊළඟ සතියි ළිඳ සාදා දි  යුතුයි.එවය ම ජල යපොම්පාගාර  සාදා දි  යුතුයි. ිය  සභායේ යටන්ඩර් විවිත 

කර ල ලැබුවා . නුහත් අපිට එික විස්තර තවම ලැබි නැහැ. 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

අම්බලන්යගොඩ නගරය න් ඉතා දක්ෂ ක්රිඩක න් බිික වි තියබනවා. දැන් යම් අම්බලන්යගොඩ ක්රිඩාංගණ  සැදිමට 

යමච්චාර කි නවා. නුහත් බදුල්ල දිස්ත්රික්කයි ක්රිඩාංගණ 6ක් සැදිමට යටන්ඩර් කර තියබනවා.අම්බලන්යගොඩ එක 

නැහැ. මා ගරු නගර සභා මන්ත්රි යඩන ප පනි න්දුවය මහතාටත් ප්රකා  කර සිටිනවා. දැන් බබතුමාලාය  

පක්ෂයි අමාතයවරය ක් සිටින්යන්. යම  බලන්න කි ා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

යම  ඇවිත් ක්රිඩා අමාතයාං ය න් කරන එකකි. යම  සිදු කර ල ලබන්යන් ක්රිඩා මඩලලය නි. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගරේෂන්න් ගකරණියගයගේ මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, පින්නදුයේ වැසි න් 5කු පමණ ඉල්ලිමක් කර සිටිනවා. අමල් වර්ණකුලසුරි , නි ාන්ත  

වර්ණකුලසුරි . ආර්.එම් යකෝසල , ආර්.එම් ධම්මිකා  න අ  විසින් ඉල්ලා සිටිනවා පින්නදුව 0යවනි පටුමය  

පදංචිව සිටි යමොරටුවාවඩු ස්ගධායසේන කි න අ ට අ ත් ඉඩම් යකොටසක් මිලදි ග ල ලැබුයේ අ  අපයි. අප වස  

කරන මාර්ගයි නිවාස වලට වරිපණම් අංක ලබා යනොදි සිටියමන් අප දැඩි දුෂක්රතාව කට පත්වි ඇත.ඊට අව ය 

කටයුතු සිදු කර යදනයමන් ඉල්ලා සිටි. බබතුමා දන්නවා අර ඌරු යකොටුවක් තිබු මහ ඉඩම ිකමිකරු විකුණා ිය ා 

ඉඩම විකුණා. දැන් බුණ අය්  ලංකායේ සිටිනවාදකි ා දන්යන් නැහැ.ජිවතුන් අතර සිටිනවාද කි ා දන්යන් 

නැහැ.බුණට නිය ෝග ක් දමා තියබනවා යම් ඉඩම් කැබලි නැවත අ ලයබදුම් කරන්යන් නම්  නගරික සංවර්ධන 

අිකකාරියි යරගුලාසි වලට අ ලව ප්රයේ  මාර්ග ඇතුලත් කරන යලස. යමොුණ යම් පහසුකම් ලබා යනොදි තමයි යම් 

ඉඩම විකුණා දමා ියයි. දැන් යම් මාවත අඩි 00ක් විතර පළලයි.යමොවුන්ට වරිපණම් අංක ලබා ගැනිමට ක්රම ක් 

තියබ්ද? බවුන් යකොටස් ව ය න් වුණත්ලබා ගැනිමට සුදානම්. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

යම  යමතැන කතා කරන්න එපා. සැලසුම් කමිටුවට ඉදිරිපත් කරන්න.යමොකද සැලසුම් කමිටුව ග ල ලැබු තින්දුවක් 

නිසා.  

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගරේෂන්න් ගකරණියගයගේ මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, එයහම වුයණොත් ඒ ඒ යකොටස් වලට 1% ගාස්තු යගවිමට  ම් සහන පදනමක් ලබා දි  හැකිද 

බවුන්ට. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

බලුහ එ . බ  ලිපියගො ලව බලන්යන් නැතිව මා දන්යන් නැහැ ඒ පිළිබඳව. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගරේෂන්න් ගකරණියගයගේ මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, මිට මාස කිිකප කට යපර වාද විවාද වලින් සිකතව යම් ගරු සභායේ සම්මත වුණා. යකො පආා  

ක්රම ට වැඩ කිරිම.නුහත් යම් ක්රමයි මානව හා යභ තික සම්පත් ය දවියම්  ම්  ම් අසාර්ථකත්ව ක් දැක 

ගන්නට ලැබුණා. දැන් මාස 1 ½  යවනවා අප ගම් ප්රය්ග යි යමම වැඩ යකොටසක ඉටුකර ල ලැබුයේ.ඉතා 

අපහසුතා මැද තමයි ඉටු කරග ල ලැබුයේ. දැන් මහ ුහකලාන වැවි තියබනවා මාර්ග වල. දැන් යම් වැඩ යකොටස 



70 
 
පලයවනි වටයි පමණක් කර යදවැනි වටයි අයහෝසි කිරිමට බැරිද?අපය  ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජි. සරත් ශ්රි ලාල් 

මහතා ඉදිරිපත් කර ල ලැබුයේ ඉතා වටිනා ය ෝජනාවකි. සම්පත් ිකඟකම නිසා යම  කරගැනියම් දැඩි අපහසුවක් 

තියබනවා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

දැන් යත්රුම් ගත යුතුයි. අද දිනයි යහ් ුදුහල්ල යකො පආා යි ය ොදවා ඇත්යත්. අද කටිටි  ය ොදවා ඇත්යත් ඉතා 

අඩුයවනි. අද දිනයි ප්රජාපති විදයාල  සඳහා පිරිස් ය ොදවා තියබනවා.  ම්කිසි ප්ර ්න ක් ඇති වුවයහොත් මාර්ග  

සකසා ගත යුතුයි. එ  සු්ගද කිරිමට. ගරු නගර සභා මන්ත්රි ධර්මදාස මහතා පැමියග විට මා ප්රකා  කර ල ලබන්යන් 

මට යම  අද දිනයි කළ යුතු බවයි. ය්ගවානන්ද විදයාලයි පිටුපස සු්ගද කළ යුතුයි. යම් සිටින පිරිසයගන් වැඩ කර 

ගන්න අමාරුයි. තියබන විදි ට ක්රි ාත්මක කරයගන  න්න.බබතුමාට මාස 1 ½ උඩදි ලැබුණාට මට තවම හම්බ 

වුයඩල නැහැ. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි මගගේ අතුල ප්රියන්ත මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, යම් අත්දැකිම ලබුද මන්ත්රිවරය ක් මා. ගරු උප සභාපතිතුමා සමඟ යපොඩි 

ප්ර ්න කුත් ඇතිවුණා. යමතුමා කර ල ලැබු ය ෝජනාව මා අඟ  කරනවා.බබතුමා යද ල ලැබු සහා ත් මා 

අඟ  කරනවා. ගරු මන්ත්රිවරය ක් විදි ට යම් සුමාන ක කාල ක යකො පආාථ   තුල වැඩ කිරිම ගැන 

අවංකම සතුටු යවනවා.ඒ අදාල ගරු මන්ත්රිවර ා එම යකො පආා   තුල යම් දින ටියක්ම සිටියමන් වි ාල 

වැඩ යකොටසක් කර ගැනිමට ුදුමවනි. යමොකද එම අත්දැකිම මට තියබනවා. ප්රාය ෝියකව ගැටුම 

තිබුණා.කාලගුයඩල පිළිබඳ ප්ර ්න, යසේවක න් ය දවියම්දි. විය ේෂය න් මා කිව යුතු යද ක් තියබනවා 

කර්මාන්ත අං ය න් හා යස ඛ්ය අං ය න් යසේවක න් හා නිලධාරින් පිළිබඳව මා ඇඟයිමක් කරනවා. 

විය ේෂය න්ම යම් ආරක්ෂක ප්ර ්න  නිසා බැයකෝ  න්ර  දින 5න් ම මා හට ලැබුයඩල දින 1 ½  

පමයග.අර ඉතිරි ටික මට කර ගැනිමට යනොහැකි වුණා. ඒ පිළිබඳවත් බබතුමාය  අවධාන  ය ොුහ 

කරන්න. යම් දින 7 යකො පආා   තුල වැඩ කාණු ප්ගධති ආදි වැඩ කටයුතු කිරිම ගැන මා සතුටු යවනවා. 

75% ක් විතර මා සතුටු යවනවා. ගරු සභාපතිතුමා විදි ට මා බබතුමාට විය ේෂය න් ස්තුති වන්ත 

යවනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ජි.සරත් ශ්රි ලාල් මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, යම් ය ෝජනාව මා කර ල ලැබුයේ ඒ අදාල මන්ත්රිවර ා ප්රකා  කළ පරිදි එම ගම්වලට 

ඒ මන්ත්රිවරුන්ට යසේව ක් කිරිමට ුදුමවන් යවයි කි න මතයි සිටයි. ගරු සභාවක් විදි ට යම් වය  

ය ෝජනා ක්රි ාත්මක කිරිමට අපහසුයි. හැබැයි මා ඉන් අදහස් කයළේ නැහැ බබතුමාට අනිවාර්ය න්ම 

යම  කරයගන  න්න කි ා. බබතුමාට යම් හදිසස්ි අවස්ථාවකදි යම් ය ෝජනාව නතර කර එම හදිස්සි 

අව යතාව ට ුහුණණ දි  හැකි . එයහම අව යතාව ක් නැහැ. යම් තියබන වතාවරණයිදි යම් තියබන 

කාර්  න් කර ගන්න.එ ට ුහුණණ යදන්න. ඊට පසු එතුමාට දින ක් ලබා යදන්න යම් දිනයි සිට 

බබතුමාය  යකොටයසේ වැඩ කටයුතු සිදු කරනවා කි ා.එවිට ගැටුමව අවසන්. මා අදහස් කර ල ලැබුයේ ඊට 

වඩා එහාට ුදුමල්වල ිය  වැඩසටහනකි.මහජන යස ඛ්ය පරික්ෂකවරුන්, දිස්ත්රික් දවදය නිලධාරිතුමි  

සමඟ සාකච්ජා කර ඒ අය්  සි ුමම මහජන යස ඛ්ය පරික්ෂකවරුන් යකො පආා  ට සම්බන්ධ කිරිමට. 

විය ේෂය න්ම යඩංගු උවදුර ඇති වකව ලවක එම යකො පආා යි එක් දින ක යහෝ යදකක එම නිලධාරින් 

7 සැම නියවසක්ම පරික්ෂා කර බැලිමට.ඊටපසු එම කුණු කසළ පාරට යගනත් දමා අපය  ට්රක්එයකන් 

යගනිකන් දැමිමට.ඒ ගමක් සු්ගද කිරිමට. මා යම් පිළිබඳව ගරු යල්කම්තුමි  සමඟ සාකච්ජා කළා. ඒ 

අදාළ යකො පආා   තුල යල්කම්තුමි  හා අදාල ප්රධාන නිලධාරින් 4නා සමඟ සාකච්ඡා කළ අදාල 

යකො පආා   තුල කළ යුතු වැඩ යකොටස් ටික සවිස්තරව ලබා දිමට . යම් ජනතාවය  ඉල්ලිම්. සමහර 

ජනතාවය  ඉතා කුඩා ඉල්ලිම්.නුහත් යමතැන යම් යපොඩි ය්ග යව ලයවන් යසේවක කු ගන්න බැහැ. මා 

4වතාවක් ප්රකා  කර සිටි ා හල්වතුයර් යබොක්කුවට පස්දමා බස්රථ  ාමට සාදා තිබුණා. හැබැයි එහා 

පැත්යත් කාණු වසා.සම්ුදර්ණ කාණු  වසා. යම් නිසා කාණුවල ජල  ගලා බසින්යන් නැතිව මදුරුයවෝ 
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යබෝ වි ඇත. ජනතාව 0න් වතාවක් දුරකථන ඇමතුමි ලබා දුන්නා.යම්වා ඉතා යපොඩි කරණා. මා ඉල්ලා 

සිටි ා එක් යසේවක කු ය ොදවා පස්ටික අරයගන දමා ජල  බස්සන යලස.පසුව අපි කාණු සු්ගද කර 

ගන්නම්.ඒ ය්ගටත් අපට යේලාවක් නැති යවනවා. මා ප්රකා  කර සිටියි යම් සි ුමම යසේවකය ෝ එක් 

යකො පආා  කට ය ොදවන්න. බබතුමාය  මාර්ග ය ෝජනා වලට 10කු ිය විට ිකමාල් මහතාට ඉතිරි 

වන්යන් යසේවක න් 2කු පමයග.එයහම නැතිනම් උපරිම 0කි.එයක ලත් මළ යගදරක් යහෝ විය ේෂ යමොකක් 

හරි වැඩකදි ඒ පැත්තට යම් පැත්තට ඇදිමට සිදු යවනවා. එම සති  තුල අදාළ යකො පආා යි ගරු 

මන්ත්රිවර ාට මාර්ග වල නම් වැඩ කටයුතු සිදු කළ යුත්යත්. බුණ එම වැඩ කටයුත්ත සිදු කර ග ල 

ලබයි.උදාහරණ ක් යලස මාය  කරිත්ත කන්ද ප්රය්ග යි මට තියබන්යන් කාණුටික සු්ගද කිරිමට නම් 

ගස්වල අතු කැපිමට නම් එම වැඩකටයුතු ටික ඒ අදාල නිළධාරින්ට ඉදිරිපත් කරනවා. එවිට බවුන් 

දන්නවා යම් සති  තුල යම් වැඩ කටයුතු ටික තමයි යම් යකො පආා යි සිදු යකයරන්යන් කි ා. වරිපණම් 

යගවන අපට ඡන්ද  දුන් ජනතාව දන්නවා ගමට පැමිණ ගමට වැඩක් කරන බව. සමහර ගම්වල ඒවා 

යකයරන්යන් නැහැ. ගස්යකොළන් වල අතු කැුදයවත් නැහැ. ඒ ජනතාව කැුදයවත් නැහැ. දැන් වසර 

ගණනාවක්ම යකොමසාරිස් පාලන  තිබුණ නිසා.අසල් වැසි යගදර ම ලස්ස ාට බැහැ අසල්වැසි නිවයසේ 

යම් ගස කැපිමට.මහා පරිමාණ ක්රි ාවලි යනයම්. පාරවල් තාර දැමිමට යනයම්. කාණුටික සු්ගද පවිර කර 

ගස්යකොළන් වල අතු කැපිම, ගම සු්ගද පවිර කිරිම වැනි සුුම ක්රි ාවලින් ටිකක් පමයග. යසේවක න් 

2කුයගන් යම  සිදු කරන්න ුදුමවන්ද කි න එක ප්රාය ෝියක ගැටුමවක් තියබනවා.මා ප්රකා  කරන්යන් 

යම් බබතුමාය  මර්ග සංවර්ධන වැඩ සටහනත් සමඟ එකට කරන්න.එතයකොට කිසිම  ගැටුමවක් ඇති 

වන්යන් නැහැ. උදාහරණ ක් යලස බබතුමාට අව ය යවනවා නම් අද හදිස්සි තත්ව  මත සි ුමම 

යසේවක න් අව ය යවනවා නම් ඒ සි ුමම යසේවක න් ය ොදවා එම කටයුත්ත සිදු කරන්න.ගරු 

සභාපතිවර ා ව ය න් බබතුමාට ඒ බල  තිබි  යුතුයි. උදාහරණ ක් යලස කුමවඩුුහල්ල ප්රය්ග යි ගරු 

මන්ත්රිවර ා ප්රකා  කරනවා නම් යම් මාර්ග යදයක් තාර දමන්න කි ා. එම සතියි එම මර්ගවල තාර දමා 

යදන්න.ඊළඟ දින 0දි ුදුමවනි කාණු සු්ගද කර ගස ්යකොළන් ටික කැපිමට.එවිට එම යකො පආා යි වැඩ 

යකොටස් 50%ක්වත් යකයරනවා.නැවත මාස 1 ½ කින් 2 කින් යම  නැවත ගමට පැමියණනවා.ගරු 

සභාපතිතුමාට , යල්කම්තුමි ට බල  තියබනවා එම වැඩ  නතර කර යසේවක න් යවන වැඩකට 

ය ොදවන්න.මා යම් කරන යදයින් ජනතාවට දැයනනවා නගර සභාව  මක් කරන බව .ගරු මන්ත්රිවරු 

ව ය න් ජනතාවයගන් පාර යතොය පදි , වාහන ට අත දමා කි න යම් පැමියගලි නතර යවනවා. ජනතාවට 

දැයනනවා ඒ අ ට  ම් යසේව ක් වන බව. එ යි යමික ප්රතිඵල . මා ප්රකා  කරන්යන් මාය  සති  තුළ 

යල්කම්තුමි ණනි මාය  යකො පආා   තුළ මා කි න වැඩ කටයුතු ටික සිදු කිරිමට බැරිද ? එකඟතාව  

විතරක්යන් අව ය.එතුමා කි න වැඩ යකොටස් ටිකට නිලධාරින් එකඟ විමට ුදුමවන්ද ? බැරි ය්ග  

යකොයහොමත් කරන්න බැහැ. මාය  සති  තුල මා මය  යකො පආා   තුල සිටිනවා ඒ දා කත්ව  

සප නවා නිලධාරින්ට.දැන් යමතුමා දින 5ම මහන්සි එම වැඩටික කරග ල ලැබුවා නිලධාරින් මියන්. 

එවිට එම නිලධාරින් එම කාර්  සංයතෝෂය න් ඉටු කරනවා. අපි කිසි යකයනක් දන්යන් නැතිව ගමකට 

පැමිණ වැඩ කටයුතු ටික කළ විට ඒ අිකක්ෂණ කටයුතු ටික කිරිමට නිලධාරින් 2 සිටිනවා . 

එපමණයි.බවුන්ට බතන පැ  ගණනම රැදි සිටින්න බැහැ.එයහම යමතැන දවසක් යමතැන වරුවක් වැඩ 

කළා කි ා ජනතාවට දැයනන්යන් නැහැ.නගර සභායවන් යමපමණ වැඩක් කරනවා කි ා. ලක්ෂ ගණනක් 

ුහදල් වි දම් කරනවා.එම කාරණාව යකො පආා   තුල එකතු වි කළ විට එික ප්රතිඵල ක් තියබනවා. 

ප්රතිලාභ කුත් තියබනවා. යමතරම් වි දම්  න්යනත් නැහැ. දිනක් වැඩ කිරිමට යනොහැකි වුණත් තවත් 

දින ක් දිර්ඝ කරන එකයන් තියබන්යන්. යමොකද අපය  යසේවක න් විසින් යමම කාර්  ඉටු කරන 

නිසා.භාිකරව සිටින්යන් බ  මහජන යස ඛ්ය පරික්ෂකවරු විතරයි.යකොයහොමත් අපි කිේවත් යනොකිේවත් 

යඩංගු සඳහා වැඩ සටහන් හදනවා.එතයකොට නියවස් පරික්ෂා කිරියම්දි.එම  නිලධාරින් ඒ සති  තුල එම 

ගම පරික්ෂා කළ විට අංග සම්ුදර්ණ යවනවා එම ගම.යම ට ුදුමවන් ආකාර ට යම් කාර්  ඉටු කර 

ගැනිමට සහාය ෝග  ලබා යදන යලස ඉල්ලා සිටිනවා. 
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ගරු නගර සභා මන්ත්රි දිනයාදුර ධර්මසාස මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි. ඊයි දිනයි සිට අපය  යකො පආා   තුලයි යම් සු්ගද පවිර කටයුතු සිදු 

වන්යන්.යස ඛ්ය අං ය න් යසේවකයින් 4කු ලැබුණා.කර්මාන්ත අං ය න් 2කු ලැබුණා.යබොයහෝ දුරට 

ඊයි දිනයි වැඩ කටයුතු මා ළඟ සිටම කරවා ගත්තා. යගොඩක් වැඩ යකරුණා. එම නිසායි මා අද උදයි 

බබතුමාට කතා කයළේ. බැයකෝ  න්ර  පැමිණ තිබුයන් නැහැ. මා ිකතන්යන් බැයකෝ එක එච්චාර අව ය 

යවනකන් නැහැ.මට වැඩිුදර දින ක් අේ ය වන්යන් නැහැ. තවත් දින ක් තියබනවා.මාර්ගයි තාර දමන 

වැඩ  බබතුමා කර යද ල ලැබුවා. ඒ පිළිබඳව බබතුමාට මාය  යග රව ුදර්වක ස්තුති  ුදද කරනවා.ඊට 

සහාය ෝග  ලබා දුන් කර්මාන්ත අං යි වැඩ පාලකතුමාටත් යස ඛ්ය අං යි සාරාංග මහතාටත් 

බබතුමාටත් යග රව ුදර්වක ස්තුති  ුදද කරනවා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

යමිකදි මා සදහන් කළ යුතුයි. ගරු මන්ත්රිවරු සමඟ  ම් ගැටුමකාරි තත්ව ක් උදා වි තිබුයඩල අපි බල ට 

පත්වන විට සමස්ත මාර්ග ප්ගධති ම නරක තත්වයි තිබුයඩල. අදවන විට එම තුවාල  80% ක් 90% සුව 

කර අවසන්. උදාහරණ ක් යලස ිකයර්වත්ත යකො පආා යි තාර දැමිමට එක පාරක්වත් 

නැහැ.පටබැඳිුහල්ල ප්රය්ග යි තාර දැමිමට එක මාර්ග ක්වත් නැහැ. යහ් ුදුහල්ල ප්රය්ග යි තාර දැමිමට 

එක මාර්ග ක්වත් නැහැ.යටන්ඩර් කර තියබනවා අලුත් පාරක් දැමිමට. කරිත්ත කන්ද ප්ර ය්ග යි තාර 

දැමිමට මාර්ග නැහැ. එක ුදංචි යකොටසක් තියබනවා.යම් දිනවල කුමවඩුුහල්ල ප්රය්ග යි වැඩ කරයගන 

 නවා.ප්රාය්ගය   යල්කම් කාර් ාලය න් කතා කර දැ ලම් දුන්නා ජාතික සවි   ටයත් ලි නාරාච්චි ප්රය්ග  

සංවර්ධන  කරන බවට. එික තාර දැම්මට පසු කුමවඩුුහල්ල ප්රය්ග යිත් නැහැ.ඕකන්ද ප්රය්ග යි 

තියබන්යන් විහාරයගොඩ පාර. විහාරයගොඩ පාර ගම්යපරළි  වැඩසටහන  ටයත් සි්ගද කරනවා.ඊට 

අමතරව යපොල්වත්ත පාර තියබනවා. ඊට අමතරව යපොල්වත්ත ුදර පාර තියබනවා.බබතුමාලා ගම්යපරළි  

වැඩසටහන  ටයත් එ  ලබා දි තියබනවා. දැන් ඉතිරි යවන්යන්  තල්ගස්යගොඩ වි ාල යකොටසක් අයිති 

යවනවා.බබතුමාය ත් සම්ුදර්ණ අවසන්. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගරේෂන්න් ගකරණියගයගේ මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, පින්නදුව ගම්මානයි තවත් මාර්ග කිිකප ක් තියබනවා. පින්නදුව පටුමග හා 

පින්නදුව වටරවුම් පාර. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

කැේච්චාා නැහැ. මා යගොස් බලා තියබනවා.මා සිතු මාර්ග වලට වඩා බබතුමාලා කර ල ලැබුයේ යවනත් 

මාර්ගයි.මා දුටු පින්නදුවත් යකරමියග ත් මැද තියබන මාර්ග  තමයි දුව වත්ත පාර . එ  කැඩිලම තිබුණ 

මාර්ග ක් . නුහත් බබතුමා කයළේ අන්තිම යකොයන් තියබන මාර්ග යි. මා ිකතනවා ලබන මාස  වන විට 

සමස්ත පාරවල් 100% ක්ම නිම කරන්න ුදුමවනි.බ  ගම් යපරළි  වැඩසටහන  ටයත් කරන මාර්ග වල 

වැඩ අවසන් වු විට සි ුමම මාර්ග අවසන්. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ඩබ්.එම් නිලානි ගමනවිය කතා කරණින් 

මහ අම්බලන්යගොඩ මාර්ග යි, මානිම්ුහල්ල මාර්ග යි  න්න බැහැ. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහුල ලලිත වික්රම මහතා කතා කරණින් 

වතුයගදර සිට පැමින සුසාන භුමි ට ඇතුුමවන තැන මාර්ග . මා එදා බබතුමාටත් යපන් ලවා.බබතුමා 

ියිකන් බලන්න.  න්න බැහැ. පණුයවෝ නලි නවා. 



73 
 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

සමහර මාර්ග වල ගම්යපරළි   ටයත් දුන්යන් ජනවාරි මාසයි. අපට යම  සිදු කරනවා කි ා.තාම ඒ 

වැඩ සටහන් පටන් ගත්යත් නැහැ.තත්ව  යබොයහොම දරුණු අතට ියිකන් තියබනවා.ඉතා ඉක්මනින් යම් 

වැඩ යකොටස් අවසන් කරන යලස ඉල්ලා සිටිනවා.නැතිනම් ජනතාවයි මින් තැයලන්යන්. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ඩබ්.එම් නිලානි ගමනවිය කතා කරණින් 

මානිම්ුහල්ල පායර්ත් මහ අම්බලන්යගොඩ මාර්ගය ත් කැඩුණු තැන් වැසුවාට ඒ මාර්ග යදකම කැඩි 

තියබ්. න්න බැහැ වළවල්. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

මානිම්ුහල්ල මාර්ග  ගම්යපරළි   ටයත් නම් කර තියබන්යන්. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ මහතා කතා කරණින් 

යපොඩි ප්රමාද ක් සිදු වුණා. අපය  ගරු මන්ත්රිවරු අර ය ෝජනා වලට  ම්  ම් ගැටුම මතු වුණ නිසා දැන් 

ඒ ගැටුම විසඳලා එික සංය ෝධනත් සමඟ ුහදල් අමාත ාං  ටත්  ප්රතිපත්ති අමාතයාං  ටත් ලබා 

දුන්නා.සංය ෝධන නැති ඒවා ක්රි ාත්මකයි. දැන් යම් ිකයර්වත්ත යකො පආා යි හැයදනවා.මා ප්රකා  

කරනවා වියල්යගොඩ හංදියි සිට මහ අම්බලන්යගොඩ මාර්ග  කාප ප කරනවා. අද එම සමාගම ියවිසුම් 

අත්සන් කරනවා . තල්ගස්යගොඩ ඩියපෝ එක අසළමාර්ග  යගොඩයහේන මාර්ග  කාප ප කරනවා. එම 

ියවිසුමත් අද අත්සන් කරනවා.ගම්යපරළි  මාර්ග ටික බක්යකොම ක්රි ාත්මක යවනවා. මට ගැටුමවක් 

ඉදිරිපත් කලා. මහ අම්බලන්යගොඩ ළමා උදයාන  සවි කිරිමට පැමියග සමාගයමන් ප්රකා  කළා බබතුමා 

අර නියවස් යදකට  ාමට පාර තබන්න කි ා.එක්යකයනක් මට අද කතා කළා.එතයකොට අඩි 10 පාර 

තැබුවාම ළමා උදයානයි ය්ගවල් සවි කිරිමට ඉඩ නැහැ. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

යදපැත්යත් සවි කරන්න. අඩි 10ක් පාර තබන්න. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ මහතා කතා කරණින් 

එවිට නියවස් යදකටම පාර තැබි  යුතුයි. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

අඩි 10 පාර යගොස් යදපැත්යත් ය  පටුවලට යබයදන්න දමන්න. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ඒ.පි.ලක්ෂ්න්ණි ගහේමන්තා ගමනවිය කතා කරණින් 

යදපැත්යතන් අඩි 20 ක් දුන්නාම ළමා උදයාන ක් ඉදිකරන්න බැහැ. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

අඩි 20ක් යනයම්. අඩි 10 පාර දුන්නාම ළඟ ය  පටුවක් තියබ්නම් එතැනින් පාර යදන්න.යම් අ  සමඟ 

එකකට එක කරන්න ියය ොත් යම් වැඩ  කරන්න යවන්යන් නැහැ.නඩුවක් දැම්යමොත් අපට යම  කල් 

 නවා.එතයකොට බබතුමාය  ුහදල් අපරාය්ග. යම  කරන්නත් බැහැ. 
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ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ මහතා කතා කරණින් 

ඒ ප්රමාණවල් ටික අපට යවන්කර යදන්න ුදුමවනිද ? 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

ප්රාය්ගය   යල්කම් හා තාක්ෂණ යසේවා නිලධාරි, සැලසුම් අධයක්ෂක සමඟ යගොස් මා යපන් ලවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ මහතා කතා කරණින් 

බබතුමා කි න පරිදි නඩුවකට ියය ොත් කල්  නවා . ුහදල් වැ යවනවා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

ුහදල්  නවා යනයම්. කාල  වැ වනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ මහතා කතා කරණින් 

එ  යකොන්යදයකන් යදන්න බැරිද ? නියවස් යදකටම යවන්න.එක යගදරකට ලලිත් මහතාය  ගබඩාව 

පැත්යතන් පාර තියබනවා.එම නිවසට පාරක් අව ය නැහැ. ඒ අ ට අයිති කුත් නැහැ බතන පාර. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ඒ.පි.ලක්ෂ්න්ණි ගහේමන්තා ගමනවිය කතා කරණින් 

යදයගොල්ලන්ටම නැහැ පාරක් . යම  අදාල සිති ම යගන යපන්වන්න කි න්න. දැන් යමික 

යදෝෂායරෝපණ  ඇවිත් තියබන්යන් ගරු නගර සභා මන්ත්රි නිලානි යමනවි ට, මට හා බබතුමාටයි.ඒ වාට 

නම් බැණුම් අහන්න බ  නැහැ. අපි ඇවිත් තියබන්යන් යමතැන වැඩක් කර  න්න. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ මහතා කතා කරණින් 

අර නිවසට නම් කිසියසේත්ම අව ය නැහැ. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

ගරු මන්ත්රිවරු මැදිහත්යවලා කටයුතු කරන්න. මට ප්ර ්න ක් නැහැ.මා බබතුමාලාට සහා  යදන්න 

එතැනට ිය ා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ මහතා කතා කරණින් 

අර පැත්යත් යගදරට නම් කිසියසේත් පාරක් අව ය නැහැ . ඒ අ ට පාර තියබනවා.යක්.ඩි.පි යගදරට පාරක් 

තියබනවාද පිටු පසින් 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

පාරක් නැහැ පිටුපසින්. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ මහතා කතා කරණින් 

දැන් යකොයහොමහරි පාරක් යදන්න යවනවායන්.බබතුමා අර අ ට යමයහම යගන යබදන්න කිේවාට ඒ 

අ ට පාරක් යදන්න අව ය නැහැ.අපි ය ෝජනා කරන්න යක්.පි. ටි . නිවස ුහල්යලන් පාර දී එක එල්යල්ම 

වට කරන්න.එතයකොට අර බඩු ටික සවිකරන්න ුදුමවනි. නැතිනම් යලොකු අපහසුතාව ක් යවනවා.එම 
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සමාගම ප්රකා  කර සිටි ා අර යපන්නුද ටියක් බඩු සවිකරන්න ිය ාම වැටවල් ගසන්නත් යලොකු වි දමක් 

 නවා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

වැටවල් ගසනවා කිේවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ මහතා කතා කරණින් 

නැහැ වැටවල් ගසන්න කෑලි කෑලි වි ාල ුහදලක් වැ  යවනවා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

බබතුමාට ලක්ෂ 25ක් ලැයබනවායන්. ලක්ෂ 9ක් ඉතිරියවනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ මහතා කතා කරණින් 

නැහැ ලක්ෂ 25ක් යනයම්. ලක්ෂ 17කි.යමතැන හල්වතුයර් එකකට සම්ුදර්ණ ලක්ෂ 25ම දුන්නා.එතැනින් 

පාර  දුන්යනොත් යම් බඩුටික සවිකර වැට ගසා ලස්සනට බංකු ටික සවිකරන්න ුදුමවනි.අදාල සමාගම 

ප්රකා  කරන්යන් අර විදි ට වැට ගැසුයවොත් බඩුටික සවිකරන්න ඉඩ මදි. එයහම වුයණොත් තවත් බඩු අඩු 

කරන්න යවනවා. එයහම වුයණොත් තවත් සංය ෝධන ක් දමන්න යවනවා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

බබතුමාලාට අව ය වන විදි ට යකොයනන් දි කරන්න. මං බැලුයේ බ  පාර් ව යදයකන්ම බ  පාර 

භාවිතා කර තියබනවායන්.භාවිතා කර තියබන නිසා හදිස්සියිවත් නඩුවකට ියය ොත් අපට යම් වැඩ  

අවුරුදු යදක තුනකට නතර කිරිමට යවනවා 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ මහතා කතා කරණින් 

එහා පැත්යත් යගදර අ ට පාර තියබනවා 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ මහතා කතා කරණින් 

හරි ඒ වුණාට නඩුවක් ියය ොත් නතර කරන්න යවනවා.ඊට යහොඳයි ඒ අ ට යවන්කළාම ිකත සතුටු 

යවනවා. නඩුවක් දමන්යනත් නැහැ.වැයේ යකයරනවා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

එයහම නම් අයින් යදයකන් යවන්කරන්න. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ඒ.පි.ලක්ෂ්න්ණි ගහේමන්තා ගමනවිය කතා කරණින් 

නඩුවක් දානවාද කි ා බලුහ 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

යමයහමයි නඩුව දැමිමටත් ආවා මං ළඟට.මා ප්රකා  කළා බ ා නඩුවක් දමනවානම් දැමි  යුත්යත් මටයි 

කි ා.අයපෝ කි ා බුණ ිය ා. 
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ගරු නගර සභා මන්ත්රි ඒ.පි.ලක්ෂ්න්ණි ගහේමන්තා ගමනවිය කතා කරණින් 

ඉතිං දාුද යදන් නඩුවක්. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

මට ප්ර ්න ක් නැහැ. මා උසාවි  න නිසා මට නඩුවකට  න එක මහයද ක් යනයම්.නඩු කි න එක 

යනයම් ප්ර ්යන්. යම ට තහනම් නිය ෝග ක් ියය ොත් අපිට යම් ුහදල් ටික යම් අවුරු්ගය්ග  නවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ මහතා කතා කරණින් 

ුහදල් ටික  න්න යදන්න බැහැ. සංය ෝධන බැහැ යමික.ුහදල් ටික  න්න බැහැ බක්යතෝම්බර් මාස  වන 

විට යම් ටික නිම කරන්න ඕන. අර යගදරට ලිඛිතව දන්වා  වුහ . යක්.ටී.ආර් නිවසට පාර යදන්න.එයහම 

නැතිනම් අර අ ට ුහල්යල් තා් ප  තියබන ුහල්යලන් පාර යදන්න. ඒ අ ට කරුණු පැහැදිලි කර ළමා 

උදයාන ට වැටක් ගැසිමට අව ය නිසා. අර ජංගල් යන ප කි න එක සවි කිරිමට වි ාල ඉඩක් අව යයි. 

එික ළුහන් 60කට විතර එකවර යසල්ලම් කළ හැක.එ  සවිකරන්න බැහැ අර වය  කැළි කැළි වන යසේ 

වැට ගැසියමන්. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

හරි බබතුමාලා එ  කරන්න. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ඒ.පි.ලක්ෂ්න්ණි ගහේමන්තා ගමනවිය කතා කරණින් 

බබතුමාලා අය්  ගයම්. අපි බතනින් ගමන් කරුද අ . නගර සභාව සතු භුමි ක් නැහැ.එ  යකයරන හරි 

විදි කට කරන්න.නැතිනම් බ  නගර සභාව සතු භුමි ක් යනයම් යවනවා. යමතැනින් පාරයි අතිනින් 

පාරයි යදන්න ිය ාම.ඒ පාර ගැස් කඩ ට යමහායින් කැල්ලයි. තව එහායින් කැල්ලයි.තව එහායින් 

කැල්ලයි. හරි ට අ ලයබදුම් හතරක් ඉදිරිපත් කළා වය . එක්යකෝ බ ටිකට අ ල යබදුම් යදන්න 

ඕන.යම  නගර සභා සතු ය්ගපල .එ ට යමොකක්ද කරන්යන් කි ා පිළිතුරු ලබා යදන්න.දැන් ගරු 

මන්ත්රිතුමනි, බබතුමායන් යම ට ප්රතිපාදන යදන්යන් . යම ට පිළිතුරක් ලබා යදන්න. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගඩනට් පනියන්දුවගේ මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමා කිවු පරිදි අර අ ට ලිපි ක්  වනවා ඒ අ ට පාර ඇත්යත් පිටු පසින් කි ා. කුඩා 

කාලයි සිටම අපි දන්නවා උචිත් කමල් මහතා බ  පාර භාවිතා කළා.බවුන් සාධාරණයි තා් ප  සමඟ 

අඩි 10ක පාර දීම එහා යකොයනන්. එවිට එක හා සමාන ළමා උදයාන ක් අපට තියබනවා.යම් බඩු වලට 

ආරක්ෂාවක් ඕන. ලක්ෂ 17ක බඩු සවිකරන්යන්.නගර සභායවන් ලිපි ක්  වන්න. තා් ප  අයියනන් පාර 

භාවිතා කරන්න. අර අ ට අරපැත්යත් පාර භාවිතා කරන්න කි ා. යමොකද යමතැන ළමා උදයාන ක් තිබු  

තිනකි . යමතැන මැද යකොටයසේ ළමා උදයාන  හදනවා.  

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ඊ.ඉන්සා අරාරාංගනි මහත්ණිය කතා කරණින් 

2019 අයගෝස්තු මාසයිත් 2018 බක්යතෝම්බර් මාසයි පැවති සභා වාරයිත් යම් අදාහානාගාර  පිළිබඳ 

සාකච්ඡා කළා. නුහත් යම් වන කම් කිසිම යද ක් යකරුයඩල නැහැ. යගොඩනැියලි කඩන් වැටිලා, වල් වැදි 

ඇත. ගරු ප්රධාන අමාතයතුමා ලක්ෂ 17ක් යකොයහේ යවන්කළා කිේවා .නුහත් යම  යකරි නැහැ.දැන් යම  

කරන්න. යම් ස්ථාන ට ලංකායේම සිටින ජනතාව පැමියණනවා.එයසේ පැමියගයමන් බවුන් සිතනවා යම් 

නගර සභාව යමොකක්ද කි ා. යම් විදි ට විදහා දක්වන්න එපා.යම් යගොඩනැියලි ටික කඩන්න. දැන් 

සභායවන් හරි ුහදල් යවන්කරන්නයකෝ.මය  නිල යසවණ හදන එකත් නතර වුණා. ලක්ෂ 120ක උදයාන 
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හදනවා කි ා. දැන් මා එතැන නිල යසවණ හදනවා.බබතුමා සු්ගද කර දුන් තැන.ගයම් කිසි ආරවුලක් 

නැහැ.යපර පාසලත් හරි, දරුවන්ට යසල්ලම් කිරිමට ක්රිඩා පිටි ත් යබයරනවා.මට නිල යසවණට වඩා 

ගයම් ජනතාව ඕන.එදා බබතුමා සු්ගද කරන තැන නිල යසවණ හදන්න ඉඩ යදන්න.යගොඩනැඟිලි ටික 

කඩා ඉවත් කරන්න. අපි අදාහනාගාරය න්  ම් ුහදලක් උප නවායන්.එතැන ලස්සනට සාදා 

යදන්න.සමහර ජනතාව ප්රකා  කරනවා අර කැඩුණු යගොඩනැඟිලි වල එක එක්යකනා සිටිනවා කි ා. දැන් 

යම් රය ප පවතින තත්ව  අ ලව ආරක්ෂක තත්ව ට බලපැම්යේ.යම  ඉක්මනට කරන්න.ගරු ප්රධාන 

අමාතයතුමා ුහදල් යවන්කර යමොකක්හරි ප්ර ්න ක් වුණායන්. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහුල ලලිත වික්රම මහතා කතා කරණින් 

මහ ඇමතිතුමා ුහදල් යවන්කරන්න  න විට යමතුමා කරන ප්රකා  ආරංචි වි එ  නැවැත්තුවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ඊ.ඉන්සා අරාරාංගනි මහත්ණිය කතා කරණින් 

අන්න යපනවායන් බබතුමා කරන ප්රකා  නිසා ලක්ෂ 120ම අවලංගු කරලා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහුල ලලිත වික්රම මහතා කතා කරණින් 

අපට එකත් නැති වුණා 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

එතුමා සමඟ මා අවුරුදු 20කට වැඩියි වැඩ කරලා තියබනවා.බබතුමා ගත්යත් ඊට පසුව. එතුමා සමඟ 

වැඩ කරන්න යගන වසර 5ක් විතර ඇති.මා වසර 20ක් වැඩ කළා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහුල ලලිත වික්රම මහතා කතා කරණින් 

වසර 20ක් වැඩ කළ එක වැඩක් නැහැ යමතන. බබතුමා  ම්  ම් ප්රකා  කරන විට ිකතන්න ඕන.බබතුමා 

නගරාිකපති.බබතුමා වගකියමන් කතා කළ යුතුයි. අපි ියිකන් බලන්යන් යම් ට  ම් ුහදලක් ලබා ගැනිමට  

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

අපි යපොයරොන්දු වුයඩල නැහැ. බබතුමලා තමයි යපොයරොන්දු වුයඩල දැන් යමයහම යද කට ුහදල් ලබා 

යදනවා කි ා. අපි එ ට කැමැත්ත දුන්නා. 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

මා එ ට එකඟ යවන්යන් නැහැ. ගරු සභාපතිතුමා එයහම ප්රකා  ක් කළා කි ා නගර ට එන ුහදල් 

නතර කරන්න එපා.එ  වැරදි වැඩකි.ගරු සභාපතිතුමාට ඕන ප්රකා  ක් කළ හැකියි.ඒ ිකන්දා නතර 

කරන එක වැරදියි. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහුල ලලිත වික්රම මහතා කතා කරණින් 

බබතුමා කි න කතාන්දර  යනයමයන්. 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

මා කි න කතාන්දර  යනයම්.ගරු සභාපතිතුමාට ඕන ප්රකා  ක් කළ හැකියි. හැබැයි නගර ට එන ුහදල් 

යන් ඒ.එ  නගර ට කරන යද ක්යන්. 
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ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහුල ලලිත වික්රම මහතා කතා කරණින් 

නගර ට තමයි කයළේ. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ඊ.ඉන්සා අරාරාංගනි මහත්ණිය කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමා දැන් පළාත් සභා අවසන්යන්. මා බබතුමායගන් ඉල්ලා සිටිනවා. දැන් ගරු ප්රධාන 

අමාතයතුමා නිලයි නැහැ. මා ඉල්ලා සිටිනවා යම ට සභායේ අ ලමති  ලබා ගන්න.මට අව ය වන්යන් 

අදාහනාගාරයි කැළ  සහ කැඩි ඇති යගොඩනැඟිලි සි ල්ලම ඉවත් කරන්න.අදාහනාගාර  සකස් කර 

යදන්න.යමොකද ආදාහනාගාර  ුහදල් උප නවා.අර ආදාහනාගාරයි පහළ සු්ගද කර යදන්න. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

දැන් ආදාහනාගාරයි එකක් යනයම්යන්. බබතුමි ට අව ය යගොඩනැියල්ල සැදිමටයන්.දැන් එ  

ය ෝජනා කරන්න. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ඊ.ඉන්සා අරාරාංගනි මහත්ණිය කතා කරණින් 

මා ය ෝජනා කළා. ගයම් හැමයදනා බබතුමාලා අපි සකච්ඡා කරනිසා මා ය ෝජනා කරනවා ුහලින්ම 

ය ෝජනා කළ ස්ථානයි ආදාහනාගාර  ඉදි කිරිමට .යපොල්වත්ත ප්රය්ග යි බැයකෝ එක ියිකන් සු්ගද කර 

දුන් ස්ථාන . 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

ඒ කි න්යන් සුසාන භුමි  පහළ 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ලලිත් ධම්ණික ගකොඩිකාර මහතා කතා කරණින් 

එම ය ෝජනාව මා ස්ථිර කරනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි එස.්එම්.සරත් චන්ද්ර මහතා කතා කරණින් 

යම් ය ෝජනා කරන ස්ථාන  අපට හරි ටම පැහැදිලි නැහැ. ය ෝජනා කරනවා . ස්ථිර කරනවා.එයහම 

යම් සභාවට ඉදිරිපත් කරන්න බැහැ.ුද්ගගලික ය්ගවල් වය . 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ඊ.ඉන්සා අරාරාංගනි මහත්ණිය කතා කරණින් 

නැහැ. ගරු නගර සභා මන්ත්රි සරත් මහතායණනි මි කි න්නම් ස්ථාන .යම  ුහලින්ම අ ලමත කර 

ස්වය්ග  කටයුතු අමාතයාං ය න් අ ලමත කර  වා තිබුයඩල ඒ සථ්ාන යි. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

ගරු මන්ත්රිතුමා යම් සභාව විසින් නිල යසවණ ඉදිකිරිම සඳහා අ ලමත කර තිබුයඩල යපොල්වත්ත 

ආදාහනාගාරයි පහළ යකොටසයි.එම යකොටස අපි සු්ගද කරලත් දුන්නා.ඒ ඉදිරිපත් කිරිමට 

වියරෝධතාව ක් පැන නැගුණ නිසා යම් සඳහා ගරු මන්ත්රිවරු මඩලඩල ක් පත් කරන ලදි. බවුන් විසින් 

තීරණ  කර ල ලැබුවා ුදස්තකාල  අසළ ඉදිකරන යලස.ුදස්තකාළ  අසළ ඉදිකරන එක ජනතාවය  

වියරෝධතා මත පන්සල අසළට ිය ා.දැන් පන්සල ලඟ ඉදිකරන්න එපා කි න නිසා එතුමි  ඉල්ලා 

සිටිනවා නැවත ුහල් ස්ථාන ම ලබා යදන යලස. 

 



79 
 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ඊ.ඉන්සා අරාරාංගනි මහත්ණිය කතා කරණින් 

ස්වය්ග  කටයුතු අමාතයාං ය න් එතැනට තමයි ුහදල් යවන්කර ල ලැබුයේ.මා ය ෝජනා කර ල 

ලබන්යන් ස්වය්ග  කටයුතු අමාතයාං  ට  වන ලද ආදාහනාගාරයි පහල යකොටස . ුහලින්ම යම් 

සභාවට ය ෝජනා කරනලද ස්ථාන . එ  ආදාහනාගාරයි පහළ යකොටසයි.ගම්වල ප්ර ්න ක් ඇති 

යවන්යන් නැහැ. මා එ  ය ෝජනා කර සිටිනවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි මගගේ අතුල ප්රියන්ත මහතා කතා කරණින් 

එම ය ෝජනාව මා ස්ථිර කරනවා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

යම් ය ෝජනාවට විරු්ගධ අ  ඉන්නවාද ? 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහුල ලලිත වික්රම මහතා කතා කරණින් 

යම් පිළිබඳ අදහසක් කිව යුතුයි. බබතුමා පටලැවිලි දමන නිසා ප්රකා  කරන්යන්.බබතුමා සමඟ වසර 14ක් 

පමණ කාල ක් සිටි ායන්. යම ට විරු්ගධ වුණා කිවුවායන්. යමතුතමි ට කතා කර බලන්න 

කි න්න.ප්රය්ග යි මන්ත්රිවරු සිටිනවා.බවුන් සමඟ සාකච්ඡා කරන්න. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

ගරු මන්ත්රිතුමා, සභාව විසින් කළ යුත්යත් එක එක ජනතාව සමඟ සාකච්ඡා කිරිම යනොව ගරු මන්ත්රි 

මඩලඩල ත් සමඟ සාකච්ඡා කර ගන්න තින්දු ක්රි ාත්මක කිරිම.එවිට ගරු මන්ත්රි මඩලඩල  විසින් අ ලමත 

කරන ය ෝජනාවක් තියබ් නම් එ  කරන්න.නැතිනම් නැහැ.යම් ය ෝජනාවට විරු්ගධ කවුරු හරි ඉන්නවා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහුල ලලිත වික්රම මහතා කතා කරණින් 

විරු්ගධ අ  යනයම් .ගයම් අ  සමඟ සාකච්ජාවක් පවත් වන්න. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

සාකච්ජාව පවත්වන්යන් යමික. යවන යකොයහේවත් පවත්වන් අව ය නැහැ 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහුල ලලිත වික්රම මහතා කතා කරණින් 

දැන් බබතුමා ජනතාව විරු්ගධ වන විට යම  නවත්වනවා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

මා නතර කර නැහැ.මා ප්රකා  කර සිටියි යම් සභායේ සිදු වුණු ය්ගවල්. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ධනගසේන මාදුවගේ මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි,යපොල්වත්ත සුසාන භුමි ට අයිති ඉඩම තමයි එික තියබන්යන්.මා ය ෝජනා කර ල 

ලැබුයේ එික පහළ වාහන නතර කිරියම් අංගන ක් ඉදිකිරිමට.අපි ුහදල් ඉල්ලා සිටි ා. අපට ුහදල් ලබා 

යදනවා කිේවා. ගම්යපරළි   ටයත්.ගරු ජනාිකපතිතුමාත් ගරු අගමැතිතුමාත් යදපැත්තට ඇ්ගද නිසා 

තමයි ුහදල් නායේ.ඊට පසු නගර සභායවන් ඇස්තයම්න්තුව හැදුවා ලක්ෂ 160ක ුහදලකට.යකොයහොමහරි 

බතන එම වාහන නතර කිරියම් අංගන  හදන්න.යගොඩනැඟිලි ඉදිකරන එක යනයම්. යමොකද යම  අපි 
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යගන ආ ය ෝජනාවකි.සු්ගද කර එ  සකස් කරන්න. පැරයග යගොඩනැියල්ල කඩා ඉවත් කරන යලස 

ඉල්ලා සිටියි. ිය  යවසක් යපෝ  දිනයි. ගරු සභාපතිතුමාට ය ෝජනා කර ල ලැබුයේගරු ප්රධාන 

අමාතයතුමා ප්රකා  කර සිටි ා නගර සභයේ විසත්ර දන්වන යලස .යම් යගොඩනැියල්ල කඩා ඉවත් 

කිරිමට.අපි බ  ස්ථාන ට විරු්ගධයි. යපොල්වත්ත ආදාහනාගාරයි ගරු ස්වාමින් වහන්යසේලා ආදාහන  

කරන ලද ස්ථාන .පින්නදුව සිරි මිකන්දාරයම් ගරු ස්වාමින් වහන්යසේ ආදාහන  කර ල ලබන්යන් එම 

ස්ථානයි.දැන් ගරු ස්වාමින්වහනයසේලා ආදාහන  කරන්යන් නැති නිසා එම ස්ථානයි රථවාහන 

අංගන ක් සැදිමට ය ෝජනා කර ල ලැබුයේ.එතැන එ  ඉදිකළ යුතුයි . අපි යකොයහන්හරි ුහදල් යගනත්  

යදන්නම්. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ඊ.ඉන්සා අරාරාංගනි මහත්ණිය කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, යම  ආදාහනාගාර ට අයිති යකොටසක් යනයම්.එික ස්වාමින් වහන්යසේලා ආදාහාන  

කරන්යන් නැහැ.යම් සඳහා ඡන්ද ක් විමසා මට යම  හදන්න ඉඩ යදන්න .යම් කිසිම යද ක් කරන්න 

යවන්යන් නැහැ. ුදදුම කරුම ක් යවලා තිය න්යන්. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ධනගසේන මාදුවගේ මහතා කතා කරණින් 

බබතුමි  දන්යන් නැහැ යම  යපොල්වත්තට අයිතිද නැ්ගද කි ා. එ  යපොල්වත්තට අයිති.අපි දන්නවායන්. 

බ  ඉඩම යගන ඇත්යත්  ත   ත යදක එකතු කරලා.ඒ කාල  ගැන බබතුමි  දන්යන් නැහැයන්.ගයම් 

බ  කි න ක පටි  දන්යන් නැහැ. 

ගරු උප සභාපති කමල් වැල්ලගේ මහතා කතා කරණින් 

දැන් ය ෝජනා 2ක් යවලා තියබනවා. අය්  ගරු ධනයසේන මාදුවය  මහතා ය ෝජනාව යගනවිත් මාස 6ක් 

පමණ යවනවා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

දැන් යම් තත්ව  වලක්වන්න කි ා පළාත් පාලන යකොමසාරිස්තුමි  එවා ඇත්යත්.යමවැනි පැවැත්මක් 

ඇති යමවැනි සභාවකට වරින් වර ය ෝජනා කිරිම වැරදියි.නිතයා ලකුලභාවය න් නැහැ.එවැනි 

ය ෝජනාවක් තියබ් නම් ඒ වාරයිදි කරන්න.මට ගමකට ුහදල් යදනවා නම් එ  කවුරු දුන්නාත් මා 

කරවනවා.ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාුණල මහතාට එ  අව ය නැති වුණාට මා එ  වැදගත් යලස 

සලකනවා.බබතුමි  නිසි විදි ට ඉදිරිපත් කරන්න එම ය ෝජනාව. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ගරේෂන්න් ගකරණියගයගේ  මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, මිට යපර අය්  කර්මාන්ත  ඉදිකිරියම්දි යටන්ඩර්පත් කැයදේවා. ඒ යටන්ඩර්පත් ලැබි 

තියබනවාද ? 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

එ  අද උය්ග ලැබි තියබන්යන්. මා එ  ලබන සභාවට ඉදිරිපත් කරන යලස ප්රකා  කළා. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි රාහුල ලලිත වික්රම මහතා කතා කරණින් 

අපට දැන ගැනිමට තියබනවා තනා ම භුමි  තුල වැටක් ඉදිකර තියබනවා. අපි කලින් දිුද අ  යනයම් 

යවන නමකින් තමයි අස්යකො ප ලංකා යවන නමකින් තමයි යම් කටයුතු සිදු කරන්යන්. ියවිසුම් ගසන විට 

අපි ිකටියි නැහැ. මා අයින් වි ිය ා.අපිට දැන ගන්න ඕන අර ියවිසුම් ප්රකාරව යකොයහොමද යවන නමකට 

ආයේ.එතයකොට යම  ඉදියවනවාද?යමොකද යම  ජනතාවට වි ාල ප්ර ්න ක් යලස තියබනවා. 
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ගරු නගර සභා මන්ත්රි ඒ.පී. ලක්ෂ්න්ණි ගහේමන්තා ගමනවිය කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි , ජල සම්පාදන  ඉදිරිපිට කාණු ප්ගධති ක් තිබුණා.ඒ ජල සම්පාදනයි තා් ප  

ඉදිකිරියම් යකොන්රාත්කරු එමකාණු ප්ගධති  වසා ඇත.මට යනයම් යම  අයිති. ගරු නගර සභා මන්ත්රි 

ජගත් කුමාර මහතාට යම  අයිති.මා එනවිට නිමල් මහතා කතා කර කිවුවා. බලන්න යම් මාර්ගයි හැටි 

කි ා. ඒ ජලසම්පාදන මඩලඩල  ළඟින් තිබුණා කාණුව . දැන් එම කාණුව සම්ුදර්ණම වසා තා් ප  ඉදි 

කර තියබන්යන්. එයහම සිදු වුණාම තමයි යඩංගු උවදුර ඇති වන්යන්. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

ඒ කි න්යන් ජලසම්පාදන මඩලඩලය න් පාර අල්ලා යගන ද? එයහනම් කණුව උඩද සාදා තියබන්යන්. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ඒ.පී. ලක්ෂ්න්ණි ගහේමන්තා ගමනවිය කතා කරණින් 

කාණුව නැහැ. සම්ුදර්ණ වසා තියබනවා පස් දමා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

තාක්ෂණයසේවා නිලධාරි මහතයණනි යම් කි න කාරණ  ගැන බලන්න. ජලසම්පාදන මඩලඩල  වැරදි 

නම් අව ය කටයුතු කරන්න. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි එස් එම් රාහුල ලලිත වික්රම මහතා කතා කරණින් 

මා ප්රකා  කරන්යන් අම්බලන්යගොඩ ආදාහනාගාරයි ගල් ගැලවි තියබනවා . එ  කඩායගන වැයටන්න 

කලින් ප්රතිසංස්කරණ  කරන්න. මානාන ක්රිඩාංගනයි යලොරි ගන්නවා කි ා යකොන්ක්රි ප දමා වි ාල 

ප්ර ්න ක් ඇති වි එ  වසා දමා තිබුණා.නුහත් අඩි 00ක පමණ ඇතුල් විමක් තියබනවා. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

දැන් යම් දිනවල යම් ක්රිඩාංගණ ට පස් දමායගන  නවා. පලුහ අදි රට රු.500000/= හා යදවැනි අදි ර 

රු.500000/=  ක ුහදලක්  ටයත් ඇස්තයම්න්තු ඉදිරිපත් කර තියබනවා.සභාව විසින් අ ලමත කරා.  

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ඩබ්.ඒ. ගසෝභිත රංජිත් මහතා කතා කරණින් 

ගරු සභාපතිතුමනි, ිකයර්වත්ත යපර පාසයල් ය  පටුව ඇර තියබනවා. එ  ඉබ්යබක් දමා වසා තබන්න. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

මා නම් දන්යන් නැහැ. මට වඩා ගරු මන්ත්රිතුමනි බබතුමා දැන ගත යුතුයි. 

ගරු නගර සභා මන්ත්රි ලලිත් ධම්ණික ගකොඩිකාර මහතා කතා කරණින් 

අද අලුතින් හැදු වැසිකිළි යදකට ගරු සභාපතිතුමා මා  ැේවා.යම් සඳහා ලක්ෂ ගණනක් වි දම් කර සාදා 

යගොම ගාන්න වය  වතුර බැස  න තැන සාදා තියබන්යන්.එ  දැක්කාම හරිම අපරාද කි. කවුරු කළාද 

කි ා දන්යන් නැහැ.එක්යකෝ සුදු සියමන්ති ටිකක් දමන්න.එ  වතුර බැසිමට සකසා ඇත්යත් 

එතැනට.යමොනවාහරි වැටුණාම එකතු වි ගඳ ගසයි. 

ගරු සභාපති එම්.ඩබ් . අරුණ ප්රදි් මහතා කතා කරණින් 

ස  න් මහතයණනි යමොකක්ද යම් සිදු වි ඇත්යත්. සභායේ වැඩ කටයුත යමයින් අවසන් කරනවා. 
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 පස්වරු 2.30 ට රැස්වීගම් වැඩ කටයුතු අවසන් කරන ලදී. 

 

 

 

රණසි උත්පලා ගුණවර්ධන මි     අරුණ ප්රදී්  මයගයමල් වඩු, 
යල්කම්,      සභාපති, 
අම්බලන්යගොඩ නගර සභා ව.    අම්බලන්යගොඩ නගර සභා ව. 
 

2019 -05–29 වන දින, 
අම්බලන්යගොඩ නගර සභා  කාර් ාලයිදී . 
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